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Datum, 31.05.2022. godine 

Z A P I S N I K 
sa 16. redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj 

održane dana 31.05.2022. godine u 9:00 sati u  Sali Općinskog vijeća 
JU Dom kulture «Edhem Mulabdić» Maglaj 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na osnovu člana 59. Poslovnika o radu Općinskog vijeća 
Maglaj, zaključaka Kolegija od  05.05.2022.godine, te Programa rada Općinskog vijeća za 2022. 
godinu, otvaram 15.redovnu sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Na današnju sjednicu pozvani su vijećnici iz parlamentarnih političkih stranaka: SDP, SDA,   
A-SDA, DF, HDZ BIH i samostalni vijećnici Elvir Vehabović i Mustafa Bešić. 
 
Poziv za sjednicu  dostavljeni su OSCE terenskom uredu u Travnik, i pozdravljam gospodina 
Dauta Bajramovića koji je prisutan i sredstvima informisanja koji prate rad današnje sjednice 
Općinskog vijeća. 
 
Pozvan je Načelnik općine, rukovodioci općinskih Službi, Općinska pravobraniteljica, kao i 
predstavnici čiji materijali će biti razmatrani na današnjoj sjednici Općinskog vijeća. 
 
Na sjednicu su pozvani i  zastupnik u Domu naroda gospodin Jasminko Kapić, te zastupnica u 
Skupštini ZDK gospođa Emira Drnda-Čičeklić. 
 
Sve vas srdačno pozdravljam i pozivam da svako na sebi svojstven način, odamo dužnu počast 
onima koji su svoje živote ugradili u zemlju, domovinu nam Bosnu i Hercegovinu i svim žrtvama 
rata. Molim predstavnika službe Općinskog načelnika i Općinskog vijeća da prozivkom vijećnika 
utvrdimo broj vijećnika na 16.redovnoj sjednici.Konstatujem da su gospodin Smailović i Đuher 
također ušli u salu a gospodin Begić Jasmin je odsutan. Dakle na sjednici su prisutna 24.vijećnika. 
Konstatujem da Općinsko vijeće može punovažno raditi i odlučivati i donositi odluke, zaključke i 
rješenja čime se ispoštovan član 88. Poslovnika o radu Općinskog vijeća. Na današnjoj sjednici 
izvršit čemo i verifikaciju Zapisnika sa predhodne sjednice vijeća. Ima li primjedbi? Nema. Na 
verfikaciju, odnosno na glasanje stavljam Zapisnik sa predhodne sjednice . Ko je za verifikaciju? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero 
Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić(DF), Aida Bašić(A-SDA) 
Glasalo protiv;Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, 
Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA) 
Uzdržanih,nema. 
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8 protiv, 16 za. Samo to brojanje da bude malo tačnije da ne bude grešaka i u zapisniku. Prelazimo 
na izjašnjavanje po Dnevnom redu i napomena dakle da je prije početka sjednice održana kratka 
sjednica Kolegija, na kojoj sam iznijela nekoliko sugestija na predloženi dnevni red. Naime 
obzirom da komisija nije završila posao iz opravdanih razloga vezano za imenovanje dva člana 
OIK-a, Kolegij se jednoglasno usaglasio da ove dvije tačke skinemo sa dnevnog reda znači ovo 
Rješenje o imenovanju dva člana OIK-a, tačka 4. a druga stvar o kojoj smo razgovarali tiče se 
izvještaja i programa rada JU Dom zdravlja Maglaj, naime predsjednica Upravnog odbora je jutros 
zvala i zamolila, zapravo insistira da se ta tačka skine sa Dnevnog reda jer je ona spriječena da 
prisustvuje današnjoj sjednici a želi da sa ovim vijećem podijeli kompletnu problematiku dakle 
vezano za Dom zdravlja, obzirom da se to provlačilo i kroz naše sjednice vijeća. Ima određene 
vizije koje bi htjela da podijeli sa Općinskim vijećem i da zatraži od vijeća i određenu podršku za 
dalji rad Upravnog odbora i same ustanove. Dakle prva stvar koju predlažem je skidanje tačke 4. 
Rješenje o imenovanju dva člana OIK-a Maglaj uz naznaku da je Kolegij bio jednoglasan po 
pitanju ove tačke dnvenog reda. Ko je za , i vi ste bili za Maide na Kolegiju. Evo samo da kažem 
da je jednoglasno dakle usaglašeno, Emina prebrojte. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić(DF), Aida 
Bašić(A-SDA). 
Glasalo protiv;Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, 
Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA) 
Uzdržanih, Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Druga tačka dakle po pitanju Dnevnog reda je bio Izvještaj o radu JU Dom zdravlja i Program rada 
JU Dom zdravlja, dakle dvije su, iz dvije tačke skidamo ove teme. Ko je za? Na insistiranje 
predsjednice Upravnog odbora naravno. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić(DF), Aida 
Bašić(A-SDA). 
Glasalo protiv;Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, 
Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Uzdržanih, nema.  
Na osnovu našega izjašnjenja. Otvaram i diskusiju naravno po pitanju dnevnog reda i sugestija. 
Izvolite Abdurahamanović. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, selamim i pozdravljam sve prisutne i želim nam danas efektivan 
rad. Ja bih samo napomenuo prije čitanja dnevnog reda da tačke u dnevnom redu nisu u potpunosti 
usaglašene sa materijalima koji smo dobili. Pa ću evo navesti primjer, tačka 2. Odluka o davanju 
na upravljanje KJD dio izgrađene vodovodne mreže u MZ Misurići, a u materijalu  stoji još sa 
priključkom na gradsku vodovodnu mrežu. Govorim o naslovu. Tačka 10. Izvještaj o realizaciji i 
programu održavanja javne higijene sa finansijskim pokazateljima za 2021.godinu. U materijalu, u 
naslovu materijala stoji još i zimskog održavanja gradskih javnih površina. Sljedeća tačka 11. 
Izvještaj o realizaciji Programa održavanja javnog zelenila sa finansijskim pokazateljima za 
2021.godinu. u materijalima imamo naznačeno na gradskom području. Tačka 12. Izvještaj o 
realizaciji zbrinjavanja pasa lutalica sa finansijskim pokazateljima za 2021. U materijalima kao i 
svake godine imamo naglašeno zbrinjavanje pasa lutalica u urbanim sredinama.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja bih zamolila šefove službi ili ko je već relevantan ili 
Emina da se očita po ovim navodima. Nedžade, hoćemo dopuniti naslove ili….hože biti prijedlog 
da formuliše. Znači prijedlog da se naslovi tih tački dnevnog reda usklade sa dostavljenim 
materijalima na.. eh sad će mi samo, onda ću morati…imate li, ustvari pratit ću materijal, Emina 
možete mi pomoći molim vas. Ima li još diskutanata po pitanju dnevnog reda. Nema evo na 
osnovu svega iznesenog ja ću predložiti Dnevni red za današnju sjednicu vijeća. 
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DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o radu općinskog organa uprave Općine Maglaj - Načelnik općine za 2021. godinu;  
2. Odluka o davanju na upravljanje KJD dio izgrađene vodovodne mreže u MZ Misurići sa 

priključkom na gradsku vodovodnu mrežu; 
3. Odluka o gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi k.č. broj 889/1 Novi Šeher; 
4. a) Rješenje o razrješenju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo; 

b) Rješenje o imenovanju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo;  
5. Izvještaj o radu MZ-a za 2021.godinu; 
6. Programi rada MZ-a za 2022.godinu; 
7. Izvještaj o radu javnih ustanova za 2021.godinu:  

- JU Dom kulture Maglaj,  
- JU Narodna biblioteka Maglaj,  

JU Centar za socijalni rad Maglaj, 
- JU Narodna apoteka Maglaj; 

8. Plan i program rada javnih ustanova  za 2022.godinu:  
- JU Dom kulture Maglaj,  
- JU Narodna biblioteka Maglaj,  
- JU Centar za socijalni rad Maglaj, 
- JU Narodna apoteka Maglaj; 

9. Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji programa održavanja javne higijene i zimskog 
održavanja gradskih javnih površina  sa finansijskim pokazateljima za 2021.godinu; 

10. Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji programa održavanja javnog zelenila na gradskom 
području sa finansijskim pokazateljima za 2021.godinu; 

11. Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji zbrinjavanja pasa lutalica u urbanism sredinama sa 
finansijskim pokazateljima za 2021.godinu; 

12. Informacija o implementaciji Projekta registracije nekretnina na području općine Maglaj u 
periodu 2015. – 2022.godina; 

13. Informacija o stanju i kretanju nezaposlenosti i zapošljavanja na području općine Maglaj za 
2021.godinu; 

14. Informacija o deminiranju i uništavanju neeksplodiranih ubojnih sredstava na teritoriji 
općine Maglaj u 2021.godini. 

 
Vijećnička pitanja i inicijative. 
 Ko je za predloženi dnevni red? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić(DF), Aida 
Bašić(A-SDA). 
Glasalo protiv;Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, 
Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA) 
Uzdržanih, nema 
Elvir Vehabović nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. Hvala lijepo. 
 
AD1. Izvještaj o radu općinskog organa uprave Općine Maglaj - Načelnik općine za 2021. 
godinu 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na prvu tačku dnevnog reda, mislim da nema 
razloga da pozivamo uvodničara. Materijal je dostavljen, poprilično opširno urađen, te otvaram 
raspravu po ovoj tački dnevnog reda. Izvolite Maide, predsjednik Kluba SDA. 
Vijećnik Maid Suljaković, selamim i pozdravljam sve prisutne. Kada je u pitanju prva tačka dnevnog reda, 
Izvještaj o radu općinskog organa uprave Općine Maglaj - Načelnik općine za 2021.godinu, rekao 
bih sljedeće, nevjerovatno je i praksa se ponavlja da Izvještaj o radu općinskog organa uprave 
Općine Maglaj - Načelnik općine koji je kako stoji u dokumentu pripremljen u martu nije mogao 
biti dostavljen blagovremeno općinski vijećnicima za sjednicu koja se održava danas krajem 
mjeseca maja. Pretpostavljamo da ovdje nije u pitanju nemogućnost dostavljanja nego jednostavno 
izigravanje sa odrebama Poslovnika Općinskog vijeća koji propisuju način dostave materijala za 
sjednice vijeća, što je postala i ustaljena praksa. Svaki put tačke dolaze par dana prije same 
sjednice i vijećnici nemaju dovoljno vremena da pripreme sve tačke, obzirom da je dnevni red 
često preobiman. Pa smo tako na prošloj sjednici imali situaciju da je predsjedavajuća vijeća 
onemogućila diskusiju vijećnika SDA i isprovocirala naše napuštanje sjednice. Zbog raznih 
manipulacija kao npr. naknadno dostavljanje materijala, dostavljanje materijala na samoj sjednici, 
proširivanje dnevnog reda bez pripremljenog materijala i sličnih manevara, sjednice vijeća sve više 
liče na režirane predstave  za probranu publiku a sve manje na ozbiljan rad predstavničkog tijela. 
Kome je u interesu da se vijećnici ne mogu adekvatno pripremiti za diskusiju po određenim 
materijalima, tipa  Izvještaja o radu ili možda o neradu koji pod svaku cijenu mora proći. Da li se 
na ovaj način indirektno šalje poruka svima nama, možemo raditi šta hoćemo, možemo i ne raditi 
al u svakom slučaju imamo dovoljan broj ruku pa nam se i hoće i može… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hoćemo preći na izvještaj? 
Vijećnik Maid Suljaković, o samom izvještaju ne bih ništa govorio, kolege će govoriti ali se 
nadam da će biti objavlje na službenoj stranici Općine i da će građani imati priliku lično pročitati 
ono što tamo piše. Smatram također da je se predsjedavjuća vijeća trebala izjasniti po pitanju našeg 
izlaska na prošloj sjednici, obzirom da je bilo rasprave po ovom pitanju i na Kolegiju. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala, ja sam se izjasnila već na prošloj sjednici Maide 
niste bili prisutni. Dalje, izvolite gospodin Fermić. Što se tiče samog materijala evo provjerila sam 
sa ostatkom službe znači materijal je već na stranici Općine Maglaj tako da dostupan je građanima 
već u fazi pripreme sjednice vijeća. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, složit ću se djelimično sa kolegom Suljakovićem kada je u pitanju 
način dostave ovog materijala obzirom da je zaista izuzetno obiman 56 stranica a tretira nekih 20-
tak različitih oblasti i sigurno je da je bilo i potrebe da se više vremena provede na pripremi za 
diskusiju na ovoj sjednici a i ovih 6 minuta je zaista malo da se kaže nešto što zavređuje da se kaže 
o izvještaju, tako da ću ja zaista pokušati u ovih svojih 6 minuta da taksativno pobrojim ono što je 
po meni najvažnije. Dakle ovaj Izvještaj generalno govoreći pokazuje jedan hajde da kažemo 
standardni odnos i standardni rad Općinskog načelnika i općinske administracije u ovom 
predhodnom mandatu kao i ovom aktulenom mandatu u kojem se može izdvojiti nešto što je dobro 
za Maglaj urađeno u 2021.godini. dakle da ne bude sve crno-bijelo. Svakako treba izdvojiti 
završetak radova na izgradnji mosta na rijeci Liješnici sa obaloutvrdom. Mislim da to treba 
napomenuti zbog javnosti da je to konačno urađeno nakon 9 godina praktično od 2013.godine 
vuku se ti problemi i početak radova je nekad počeo pa je to sve sfušereno da bi na kraju evo 
kvalitetno urađeno. Također treba reći da je u prošloj godini jel izgrađen mada kažu da nije ni on u 
potpunosti završen park u, kod škole i dječijeg vrtića uz napomenu zbog javnosti da je taj park 
koštao zajednicu više od pola miliona maraka uz dosta donacija KJD dakle i to su ta sredstva i 
naravno naših građana u dijaspori. Ono što smo mogli da pročitamo ovdje dakle kroz izgradnju 
lokalnih asfaltiranje, sanaciju i rekonstrukciju puteva i vodovoda mogli smo to već kroz izvještaje 
u predhodnom periodu i da vidimo kako je to rađeno i urađeno dakle i šta se i koliko ulagalo u 
pojedine MZ-e ali ono što bih ja volio ovdje dakle i želio da čujem, dakle najprije nekoliko pitanja. 
Naime čitajući ovaj Izvještaj vidio sam 6.5.2021 .Općina Maglaj i organizacija Dvor potpisali 
sporazum o realizaciji projekta izgradnje skate parka u Maglaju, dokle se došlo. 10.novembra 
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prezentirana studija energetske efikasnosti stambenih zgrada, bio je i prof.doktor Edin Zahirović 
koji je sugerisao da se donese Pravilnik o načinima prijave kriterijim, načinima izbora aplikanata, 
načinima ovaj dodjele finansijskih sredstava za to nešto, pa pitam također dokle se tu došlo u 
realizaciji ovog projekta. Također već dvije godine u Izvještajima stoji da je nastavak započetih 
aktivnostina realizaciji projekta rekonstrukcije trga Alije Izetbegovića u Starom Gradu bile su i 
posjete Tike pa pitam dokle se i tu došlo. Također izdvajam nešto što jedna mala zamjerka u 
Izvještaju piše da je posjetio Maglaj direktor udruženja Srce za djecu oboljelu od raka i ja sam na 
jednoj od sjednica Općinskog vijeća molio, inicirao  makar jednokratno da se ulože finansijska 
sredstva za ovu humanitarnu organizaciju izuzetno važno. Nemam informacija da je i marka otišla 
u ovo udruženje na ime donacije. Također pitanje objavljeno 400 vijesti na zvaničnoj stranici, 
volio bih da znam kakva je struktura tih vijesti, koliko je odluka doneseno, koliko je  informacija o 
svakoj tački dnevnog reda sa sjednice Opštinskog vijeća sa komisije Opštinskog vijeća objavljeno, 
obzirom da smo mi dužni da osiguramo transparentnost rada i tijela itd.a naravno rad i čitave 
administracije. Također interesuje me Općina Maglaj je bila i utrošila 120.000,00 na digitalnu 
transformaciju za integrisani razvoj i dostupnost javnih usluga UNDP federalno ministarstvo 
finansija. Tamo pišu izjveštaji da je prvi korak u realizaciji i usluga E-matičar, šta je efekat i šta 
građani znaju o ovom projektu. Također evo već dvije godine se pominje o projektovanju o 
industrijskoj zoni u Novom Šeheru da ne čitam sve ovo dalje, da postoje Regulacioni planovi iz 
2009. itd.dokle se došlo pogotovo što imamo jednu od tačaka dnevnog reda gdje trebamo skidati 
status javnog dobra da bi se moglo osigurati jednom od investitora da kupi,da nakon tog skidanja 
statusa javnog dobra kupi taj dio zemljišta u nekoj od zamišljenih poslovnih zona. Također je jako 
važno da napomenem ovdje da je bilo potrebe više detalja da se kaže kako to da su..nedorečene su 
informacije o broju zaposlenih i nezaposlenih. Naime zaista postoji podatak da se smanjuje broj 
nezaposlenih na području općine Maglaj, to stoji u izvještaju ali nigdje ne piše kakvo nam je stanje 
sa brojem zaposlenih. Naime iz poreske uprave FBiH ja imam podatke da je recimo ovaj smanjen 
broj zaposlenih ljudi na području općine Maglaj, odnosno u maglajskim firmama, jako važno 
naglasiti i da taj broj iz mjeseca u mjesec ili se smanjuje ili stagnira što zači da bez obzira na 
povećanje broja zaposlenih u Maglaju se ne zapošljava novi broj radnika. Možemo da nagađamo 
šta se dešava i kako se dešava i gdje se ti ljudi zapošljavaju ali mislim da je bilo potrebno da nam u 
službi malo više detalja kažu o ovome jer evo  dovodimo se u priličnu zabunu,činjence dakle iz 
poreske uprave govore da u Maglaju ili stagnira ili opada broj zaposlenih ljudi.                                 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, može li samo malo o vremenu da povedemo računa.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, može, također važno pitanje obzirom na redovne inspekcijske 
kontrole od strane nadležne institucije a jedan od osnovnih prioriteta u narednom periodu treba da 
se odnosi, da se trajno riješi pitanje prosotra za potrebe matičnog ureda u Novom Šeheru te 
opremiti terenske matične urede potrebnim kancelarijskim namještajem i opremom u skladu sa 
Pravilnikom o tehničkoj zaštiti objekata itd.itd. ovo već također niz godina spominjemo i govorimo 
i volio bih da vidimo  dokle smo i tu došli, u kojoj smo fazi. Ono što je također važno naglasiti je 
preskačem da stignem, važno je naglasiti važno nam je ovdje da se malo i pomene i da čak i 
razmislimo o zakazivanju jedne tematske sjednice ili tematske tačke dnevnog reda koja će govoriti 
o efektima prolaska koridora Vc kroz općinu Maglaj. Naime u izvještajima službi stoji da je 
imovinsko pravna služba prošle godine išla i radila poslove za autoceste na eksproprijaciji 
zemljišta u Novom Šeheru, Strupinoj i još nekim MZ-a, čak i Žepča, obzirom na izuzetan značaj 
ne znamo ovdje u Izvještaju o kakvoj se vrsti zemljišta radi, koji su objekti u pitanju. Dakle od 
vodooskrbnih, putnih, kulturno historijskih itd. a ovamo kad govorimo o zemljištu mislim na 
poljoprivredno, na građevinsko itd.itd. Mislim da izgradnja koridora Vc sigurno će na jednom 
dijelu općine Maglaj izazove određene efekte, da li će to biti raseljavanje, da li će to biti da li neće 
biti itd. mislim da bi trebali pogotovo što Maglaj nije bio u poziciji da razgovara i da iznosi neka 
svoja mišljenja u javnim raspravama kada je u pitanju izgradnja trase koridora Vc na opštini 
Maglaj. Zaista nekako je to prošlo mimo nas, bio je onaj period poplave kad se to sve dešavalo i mi 
smo bili isključeni iz toga. Dalje mislim da se ponavljaju zaista dosta prepisivački određene stvari 
u izvještaju pa ću pomenuti mislim žao mi je ali zaista moram, kaže rad na izradi kantonalnog i 
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ekološkog plana, ta se rečenica godinama vuće a kantonalni ekološki plan je usvojen još 
2017.godine. Također se spominje da se radi na realizaciji plana upravljanja otpadom općine 
Maglaj a mi nemamo plan upravljanja otpadom općine Maglaj. Bili smo inicirao ga ja lično u 
prošlom sazivu, donijeli odgovarajuće odluke o pristupanju izradi plana upravljanja, međutim na 
tome se stalo. Evo zaista gotovo….također nam je potrebna malo bolja i precizinija prezentacija 
ovog podatka, ukupan broj prijavljenih djelanosti dakle obrta u prošloj godini bio je 65 a u 2020. 
bio je 72. To znači da se odjavljuju obrti, da se puno više odjavljuje nego što se prijavljuje i čak 
imaju i podaci u kojoj oblasti najviše recimo saobraćaj je u pitanju, osim onih zanatskih djelatnosti. 
Šta se dešava pa je ovako veliki broj veći odjavljenih obrta nego prijavljenih u odnosu na 
predhodnu godinu itd. Evo želim samo da napomenem zbog načelnika dakle ono što također 
preporučujem i sugerišem da se više pažnje posveti transparentnosti u rad, pominjem nalaz ured za 
reviziju finansijskih institucija iz 2020.godine u kojoj kaže da Plan integriteta općine Maglaj nije 
objavljen na web stranici iako je donesen 2019. također pominjem da napominjem da kroz ono 
istraživanje o transparentnosti lokalnih zajednica udruženja građana zašto ne? 2020.-2021.godina 
ponovo je Maglaj kad je u pitanju plan integriteta i transparentnost vrlo nisko na ljestvici u ZDK, 
među najnižim kad govorimo o Planu integrireta moram to zbog javnosti da kažem, to su ustvari 
sve mehanizmi zaštite od mogućnosti pojave korupcije u radu. Također nemamo nikakvih 
informacija obzirom da vidim gospodina Bajramovića tu prisutnog, nikakvih informacija nemamo 
sa tih okruglih stolova, seminara itd.koje organizujete vi ili neke druge institucije a koje se tiču te 
borbe protiv korupcije u radu organa uprave i zakonodavnih i naravno samo bih pitao šta se radi na 
sanaciji i izgradnji bosanskih kuća, kuće Edhema Mulabdića, šta se radi na zaštiti platana bojim se 
da ćemo dva vrlo brzo rušiti kod solitera. Da li planirate da makar u ovoj godini napravimo analizu 
provedbe strategije turizma. Zašto još nismo usvojili elaborat o zaštitnoj zoni Misurići i zašto ste 
ukinuli ovaj sedmični prijem stranaka kojeg ste praktikovali do sada. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala. Evo dozvolila sam obzirom da se radi o izvještaju 
stvarno vrijeme je uduplano koje vam je dozvoljeno u diskusiji, molim bih vas stvarno da 
pokušamo voditi računa o tome koliko diskusija traje. Izvolite gospodin Galijašević, pa 
Abdurahamanović. 
Vijećnik Firuz Galijašević, pozdravljam sve prisutne samo da odgovorim vijećniku Fermiću na 
pitanje koje je postavio, koliko zaposlenih trenutno ima na području općine Maglaj. Taj podatak 
naravno može pronaći u Poreznoj upravi koja je najrelevantnija za te stvari ali u ovom trenutku 
evo sada imamo 5172 zaposlena na području općine, znam da je prije možda nekih pola godine 
smo imali ispod 5100 i zaboravljate samo jednu stvar koliko je naših ljudi odselilo u inostranstvo i 
koliko ih se zaposlilo u zemljama EU ali o tom potom i taj podatak možete pogledati i u 13.tački 
dnevnog reda kada bude Informacija o stanju i kretanju nezaposlenih na području općine Maglaj za 
prošlu godinu. Eh, hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, dakle ove informacije koje sam iznio su informacije iz Poreske 
uprave FBiH, ovo što vi govorite o toj cifri od 5100 ili 200  imam i te podatke. Oni ne govore o 
zaposlenosti u maglajskim firmama. Maglajlije koje ne rade u maglajskim firmama ja sam 
pomenuo dva puta da je ova cifra koja stagnira tu spada broj zaposlenih koji rade u maglajskim 
firmama velika je to razlika. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala. Gospodin Bradarić će se kasnije osvrnuti također 
pretpostavljam na ovaj dio diskusije. Abdurahmanović. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, pa evo s obzirom da je kolega Fermić bio opširan, ja sam ga 
pomno pratio i štrihirao sam ovdje mnoga pitanja je postavio koja sam ja bio pripremio, pa neću, 
gledat ću da se ne ponavljam. Ja ću navesti samo ovako 28.05.2021.sastanak sa investitorima 
Njemačke firme, 16.06.2021.sastanak sa predstavnicima humanitarne organizacije Most za Bosnu, 
15.09.Češka razvojna agencija, 11.11.Češka razvojna agencija, izgradnja sistema centralnog 
grijanja u Maglaju kao i industrijska zona Novi Šeher kako je naveo kolega pošto imamo danas 
tačku koja se tiče toga, bilo bi dobro da imamo informaciju dokle je došlo s tim. Konkretno od 
ovih gore koje sam postavio pitanja, postavio pitanje šta građani općine Maglaj konkretno mogu 
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očekivati od navedenih sastanaka i kada neku od investicija ovih stranih investitora s kojim se 
sastančilo. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Kusur. 
Vijećnik Eldis Kusur,ja vas sve selamim i pozdravljam i želim nam svima danas uspješan rad na 
ovoj sjednici Općinskog vijeća. Ja ću se isto složiti sa kolegom Adisom predhodnik gospodin 
Fermić je zaista mnogo toga kazao. Ovaj materijal smo dobili zaista kasno, 56 stranica trebalo je to 
sve da se iščita, ko je htio da iščitava. Ja neću dugo elaborirati samo ću pitati da li je ovdje na 
stranici 6. greška piše izgrađeno, sanirano i rekonstruisano 1760 m lokalnih puteva. Zar smo tako 
malo uradili i sanirali lokalnih puteva u 2021.godini, znači nismo maltene ništa ili su građani 
samoincijativno nasipali bankine itd.itd. Ovdje u dijelu kad se tiče omladne to jeste NVO, smatram 
da je malo potrošeno na rad NVO, 4.150,00 KM. Trebalo bi ove iznose povećati i da se daje što 
veći doprinos u radu ovih organizacija jer znate da su danas NVO veoma i vrlo bitne u radu 
društva. Ovdje vidim da je u 2021.godini tih 3900,00 KM uloženo za aktivnosti mladih, smatram 
da je to zaista malo. Trend odlaska iz BiH je sve veći. Kako ćemo sa 3900,00 KM zaustaviti ove 
mlade iz Maglaja da idu iz naše čaršije iz naših sela. Zaista ovo je mizerno i pozivam općinsku 
administraciju, to jeste Općinskog načelnika da za narednu godinu, to jeste 2023. posveti se veća 
pažnja mladima i radu NVO. Smatram isto da je kultura na jako malom nivou 130.000,00 KM 
zapravo pardon 13.000,00 maraka je zaista malo na kulturu u 2021.godini. Studentskog ljeta 
nemamo evo prošla je korona,nadam se da u ovoj 2022.godini će biti Studentskog ljeta ako ne 
bude u 2022.da će biti u 2023. Al zaista 13.154, 00 KM da se potroši na kulturu zaista je to malo, 
dok sufinansiranje kulturnih  institucija kao što su JU Dom kulture Edhem Mulabdić 131.992,00 
KM je otišlo za maltene redovan rad i Narodna biblioteka 18.380,00 KM, smatram da Narodna 
biblioteka jedina trenutno institucija koja osjvetljava obraz kulture u Maglaju. To je to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Eldise. Da li ima još prijavljenih diskutanata 
vijećnika. Nema. Gospodin Bradarić se javio za riječ da se osvrne na diskusiju vijećnika. Molim 
vas samo da tonove ugasite na telefonima. 
Ferhat Bradarić, prvo da vas sve pozdravim ovdje. Htio bih znači samo jedno malo pojašnjenje 
vezano za ove tačke iz oblasti privrede. Kada je u pitanju Služba za privredu na nivou godine 
otprilike oko 300 predmeta. Znači bilo po pitanju registracije, odjave, promjena statusnih nekih u 
okviru pravnih i fizičkih lica, tako da na niovu godine trend je otprilike zadržaje se taj nekakav 
broj predmeta koji se riješavaju u okviru podnošenja zahtjeva od strane naših sugrađana, znači 
vlasnika bilo fizičkih lica znači konkretno trgovniskih radnji, ugostiteljskih objekata ili obrtničkih 
djelatnosti kao i u okviru pravnih lica znači registrovanih d.o.o. na nivou općine. Ukupno je bilo 
znači od tih nekih cirka 285 predmeta, 65 prijava i 62 odjave. Znači, konkretno u ovom slučaju 
radi se o povećanju od dva ta neka broja na niovu godine u dijelu registrovanih fizičkih lica 
konretno. Znači, imamo trend povećanja broja registracije obrtničkih djelatnosti recimo bilo je 45 
prijavljenih obrta a odjavljeno 38. Sada da idem tu neku analitiku veoma su male razlike recimo 
konkretno kad je u pitanju saobraćaj prijavljeno je 7 saobraćajnih djelatnosti a odjavljene su dvije. 
Prijavljeno je 7 trgovina a odjavljeno je 15. Najveća razlika u tom broju odjavljenih djelatnosti 
znači dešava kod trgovinskih radnji. Svjedoci smo znači da postoji određen broj tih trgovačkih 
centara koji dolaze, koji se šire, koji prave tu mrežu svoju na nivou općine i to je djeluje na te male 
trgovce ovaj i tu je određena ta disproporcija kad je u pitanju ovaj registrovanih i odjavljenih 
fizičkih lica, znači konkretno trgovinskih radnji. Kod svih ostalih djelatnosti mi u suštini imamo 
trend povećanja to nas pogotovo raduje što je to u oblasti obrta. Kada je u pitanju broj pravnih lica 
tu postoji trend povećanja broja registracije pravnih lica, zmači d.o.o. na području općine iz jednog 
jedinstvenog razloga što jednostavno ti naši mali obrtnici s vremenom sazrijevaju i prelaze u d.o.o. 
Taj trend povećanja broja pravnih lica je veći u odnosu na broj fizičkih lica bez obzira što mi 
imamo tu tzv.depopulaciju na području općine, što tih 23.136 stanovnika gdje mi imamo cirka na 
nivou godine 22.600 po podacima Zavoda za programiranje razvoja federacije koji borave na 
nivou općine, znači imamo trend povećanja pravnih i fizičkih lica na području općine bez obzira 
što ovaj se dešava to iseljavanje. S druge strane ovaj spmenuo bih novi Zakon o obrtu koji je stupio 
na snagu od 30.septembra 2021.godine znači gdje postoje određene odredbe koje daju pravo i 
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mogućnost Federalnoj poreznoj upravi da po sili zakona vrši odjave zahtjeva od organa uprave. 
Odjave obrtničkih djelatnosti znači u dijelu gdje oni ne podnose poreznu prijavu Poreznoj upravi 
tako da mi smo prošle godine imali negdje slagat ću vam između 10 i 15 obrtničkih djelatnosti koje 
smo odjavili po sili zakona zato što je Porezna uprava to zahtjevala, znači u ovom broju od 63. 
Tako da bez obzira na sve te takve zakonse odredbe i sve to mi na nivou godine iammo povećanje 
broja pravnih i fizičkih lica što nas s druge strane raduje. Kad je u pitanju broj zaposlenih radnika, 
nisam znao tačan podatak što je spomenuo kolega Galijašević znači 5172, određeni broj naših  
građana je uposlen u firmama koje nemaju sjedište na području općine Maglaja. Recimo veliki broj 
uposlenih radnika radi u trgovačkim lancima vode se po sjedištima tih registrovanih firmi recimo 
firme koje rad eremont i održavanje tipa Fuell Boss i ovi, oni se također prijavljuju po sjedištima 
tih pravnih lica, tako da ovaj podatak sigurno nije tačan on je daleko veći za nekih par stotina 
radnika koji su naši sugrađani koji su uposleni na području općine Maglaj ali rade u drugim 
firmama na nivou općine. Kada je u pitanju evo spoemnut ću samo poslovne zone, i te interese. 
Mislim da ste na prošloj sjednici imali zahtjev za izmjenu Regulacionog plana u MZ Liješnica po 
pitanju investitora Proces d.o.o. vezano za izgradnju nove proizvodne hale gdje će biti par stotina 
uposlenih radnika. Mi smo konkretno evo ispred službe u kontaktu s tim predstavnicima firme, oni 
su zainteresovani za kupovinu dotatnog zemljišta u toj zoni. Imali smo još jednog zainteresovanog 
investitora u dijelu metalnog sektora on traži cirka nekih 10-20 hiljada m2  za…postoji interes u 
Maglaju oni posmatraju joše neke druge općine u regiji. Ukoliko bi recimo evo ovaj invesitor iz 
Italije i bosansko italijanska firma došla, mi bi vjervotano popunili kompletnu Poslovnu zonu 
Liješnica i nadamo se da ćemo sa završetkom neke buduće trase Liješnice jednostavno tu zonu 
popuniti i preći na neke druge lokacije ovaj. Kada je u pitanju Novi Šeher konkretno evo ja sam 
išao potpisati ispred Općine Maglaj ugovor za sufinansiranje izrade projekte dokumentacije za 
Poslovnu zonu, znači nakon toga je sljedeća faza izgradnja infrastrukture, znači apliciranje svih 
onih projekata koje Općina aplicira što nas također raduje, da pored Poslovne zone Misurići, 
Liješnica evo znači imamo priliku da to širimo na području Novog Šehera. Ja bih toliko, eto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Ostanite tu molim vas gospodine Bradariću, 
ima replika od vijećnika Fermića. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, obzirom na nedorečenost u samom Izvještaju a opet ću ponoviti u 
2020.-toj godini gospodine Bradariću, u 2020.godini prijavljeno je 72 djelatnosti obrtničke 
odjavljeno 49. U 2021.godini prijavljeno je 65 a odjavljeno 63, šta je zašto se to desilo u 2020.-toj 
godini koja je bila najžešča pandemijska gdje imamo povećan broj registrovanja obrta i odjedanput 
čim se malo smanjilo imamo drastičan pad novo registrovanih. Dakle to sam tražio da nam 
pojasnite po vašem mišljenju. To  je prva stvar i druga kad govorimo o broju zaposlenih slažem se 
ja da Fuell Boss i joše neke kompanije takošđer su negdje registrovane ali isto tako treba da imamo 
na umu i da i MUP i vojska i policija i ovi kantonalne i federalne institiucije ali isto tako i Tešanj i 
Žepče i Zenica ljudi traže poso i tamo su zaposleni. Ja sam ponavljam opet pominjao brojke o 
zaposlenim u magljaskim firmama, o maglajskom duhu poduzetništva itd. nisam bezveze to 
pomenuo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite gospodin Bradarić, naravno odgovorite na bilo koji 
stav vijećnika. 
Ferhat Bradarić,ovaj broj povećanja broja djava na nivou godine je jednim dijelom razlog i 
Federalnog zakona o obrtu, koji je donesen i stupio na snagu 30.septembra gdje je Porezna uprava 
po sili zakona dostavlja , nalaže Općini Maglaj da izvrši odjavu određenih djelatnosti. To su 
recimo djelatnosti koje su se desile, registrovano 2000.,2001.1997.,1998.. znači ljudi su držali te 
djelatnosti 2,3,5 godina vjerovatno su odselili ne znam šta je se desilo s tim ljudima. Mi smo te 
ljude i djelatnosti morali odjaviti po sili zakona. To je sigurno na nivou godine bilo između 10 i 15. 
To je ta razlika recimo kad bi to, znači kad bi to stavili u brojke znači između 63 i 15 znači 48 bi 
bilo recimo konkretno da nije bilo to. Sad su odjavili u općini, da ljude jednostavno te izbrišu iz 
evidencija pravnih, fizičkih lica koji su se vodili kao registrovani obrtnici na nivou općina a ustvari 
ti ljudi nisu ni radili. Također određen broj odjava desio se jednostavno određena populacija našeg 
stanovništa koje je u fazi sticanja prava na penziju su imali nekad neke djelatnosti koje su vodili, 
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prestali su obavljati 2000.,1997.,1998.godine mi smo to morali iščistit iz evidencije da bi se ti ljudi 
mogli prijaviti u penzijsko invalidski fond, znači za sticanje tog statusa penzionera. Tako da nisu te 
sve djelatnosti rezultat nemogućnosti poslovanja nego jednostavno iz tih nekakvih stvari koje se 
nagomilaju godinama jednostavno ljudi su neke stvari prestali obavljati a nisu to odjavili nisu 
prestali, nisu papirima završili to administrativno.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to je bilo to. Da li ima još. Gospođica Eldina. Također 
osvrt na diskusije pretpostavljam vijećnika. 
Eldina Mehinagić, evo ja vas selamim i pozdravljam, ja ću se osvrnuti na ova pitanja koja su 
postavili vijećnici a vezani su za moju službu. Kada je u pitanju Srce za djecu oboljelu od raka, mi 
smo bili na toj sjednici ustvari na tom sastanku i poslije toga uslijedila je donacija od 500,00 KM 
za to udruženje. Lično sam ja kontaktirala sa tim udruženjem pošto sam na neki način sa njima već 
duži niz godina sarađujem, mislim radim na tom dijelu i mi smo se dogovorili da ćemo i ove 
godine pomoći koliko možemo tako nam je bilo predloženo a već kada se nastave neki planovi i 
programi i strategije i sve ostalo nastojat ćemo da na neki način pomažemo koliko je objektivno 
moguće shodno Budžetu ali neće biti zaboravljeni i na tome smo dobili zahvalnost od strane 
direktora i moram da kažem da je Općina Maglaj jedna od rijetkih općina u BiH koja pomaže ovu 
jednu asocijaciju. Kada je u pitanju E-matičar, E-matičar je već na stranici, nema moram priznati 
da nema nešto puno zahtjeva od strane građana zato što vjerovatno građani još nisu ni navikli kada 
je u pitanju ovakav vid dobijanja dokumentacije ali ima upita i vrlo često sarađujemo sa njima i 
dajmeo odgovore, međutim kontaktirali smo malo i sa kolegama sa drugih opština i oni su mi rekli 
da ni oni nemaju nešo puno zahtjeva ali na neki način mi ovdje moramo uskladiti potrebe koje se 
traže od nas, da postoji E-matičar i zakonsku regulativu oko izdavanja ovakve  vrste 
dokumentacije tako da mi i pored toga što neke su stvari zakonom nemoguće realizovati mi uvijek 
nastojimo da bar onaj ko nam se javi izađe zadovoljan, bude zadovoljan sa informacijom koju 
dobije i pomognemo mu onoliko koliko je moguće da dobije dokumentaciju koja mu je potrebna i 
za sada nemamo nekih negativnih efekata po tom pitanju čak šta više dobijamo i hajde da kažem i 
podršku i zahvalu. Kad aus u pitanju matični uredu na terenu, mi zaista imamoproblem kad su u 
pitanju smještaji matičnih ureda na terenu, pogotovo kad je u pitanju matični ured u Novom 
Šeheru. Načelnik je formirao Općinsku komisiju koja je imala zadatak da obiđe teren i da pogleda 
sve te uslove, naravno u koordinaciji smo bili i sa inspektorom koji je obilazio teren, koji 
svakodnevno ima svoj dio posla koji radi i obilazi. Komisija je obišla, napravila je procjenu stanja 
po tom pitanju kako to sve ide, koja su vrsta materijala opreme pa na kraju krajeva i finansijske 
mogućnosti koje su potrebne da bi se to odradilo. U međuvremenu je krenula i ova priča sa 
koronom, mi smo onda kasnije počeli ponovo to da radimo, pošto su se cijene i povećale i sve. 
Generalno je problem u Novom Šeheru obzirom na sam prostor, ne bih jasada da detaljišem šta 
radimo uglavnom bih rekla da Komisija radi na tome, možda nećemo moći zadovoljiti vremenske 
uslove koji su potrebni ali ono što nam ja njavažnije da smo u kooridnaciji sa kantonalnim 
inspektorom da on prati naš rad i da eto na neki način s njegove strane ne dobijamo negativne 
efekte. Nadam se da ćemo u naredom periodu moći riješiti tu situaciju, odnosno ovaj problem. 
Ipak mislim da ljudi koji rade u matičnim uredima vrlo dobro znaju koliko je to skupo obzirom od 
sve te tehnike koja je potrebna do tih kasa, do svega ostaloga i same administrativne dijelove od tih 
obrazaca do matične knjiga su skupi, tako da na neki način usklađujemo potrebe i mogućnosti. 
Kada je u pitanju Plan integrireta to nije u nadležnosti moje službe ali igrom slučaja sam ja bila dio 
člana, odnosno dio tima Plan integriteta. Mi njega jesmo uradili 2019.godine, moram da priznam 
da mi zaista nismo prvobitno ni znali šta je Plan integriteta. Uradili smo ga na osnovu onoga što su 
radile druge opštine i napravili smo neki osnovni dio Plana integriteta, ne možemo reći da smo mi 
lično 100 % zadovoljni sa njim, obzirom da Plan integriteta treba da radi tim i treba da se radi 
skoro pola godine, međutim kada je dolazila revizija i kada je pogledala naš Plan integriteta ona je 
onako bila zadovoljna sa njim obzirom da mi nemamo niti iskustva niti nismo ni obučeni niti 
osposobljeni i dali su nam određene sugestije i prijedloge i prihvatili su naš plan. Trenutno mi 
nismo njega objavili tada u tom vremenu krenula je i pandemija bilo nam je mnogo važnije kad su 
u pitanju ove zaštitne mjere, ali mi smo trenutno u jednoj aktivnosti sa ZDK odnosno timom ZDK 
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koji radi na Strategiji suzbijanja korupcije i u sklopu toga će biti urađen Plan integriteta od kantona 
pa na kraju krajeva mi ga moramo uskladiti sa njim i na kraju krenule su već obuke od strane 
nadležnih institiucija, nadležnih ministarstava, kantona i federacije tako da su naši članovi već 
polako počeli da posjećuju te obuke kada je u pitanju taj Plan integriteta. Tako da ja vjerujem kada 
uradimo ovu strategiju i uradimo ovaj novi plan obzirom da vi vrlo dobro znate da u sklopu pravila 
integriteta mora da postoji i procjena rizika radnih mjesta, mi smo trenutno u toj fazi tako da i kada 
taj dio završimo i kad sve to uklopimo on će sigurno biti. Kad su u pitanju mladih, ja se 
vrlo..moram da kažem kada je u pitanju ova grupa mladih koja radi na prostoru općine Maglaj ja 
kao rukovodilac službe sam zaista mogu da kažem zadovoljna sa njihovim radom. Oni su uvijek tu 
kada treba pomoć i naravno kad god se obrate za pomoć Općini mi njima uzvratimo tu pomoć. 
Znači nisu njihovu zahtjevi do sada ostali nerealizovani. Mi trenutno na prostoru općine Maglaj 
imamo dva udruženja koja rade mladih aktivna to je Sub Castro Nostro Maglaj i Hajir. Zbog toga 
što su studenti članovi udruženja Eho Maglaj otišli na fakultet oni nisu toliko aktivni na prostoru 
općine Maglaj i kada je u pitanju mreža mira, mreža mladih u Kopicama ja sam direktno 
razgovarala sa bivšom predsjednicom  tog udruženja i ona mi je rekla da oni zbog toga što su 
manje-više se razišli, neko je se oženio, neko udo, neko je na fakultetu oni nisu imali mogućnosti 
da se sastaju ali da su zaista imali saradnju kada je u pitanju Općina Maglaj i tu zaista neće nikad 
nestati kad su u pitanju mladih.nisu samo udruženja koja se javljaju našoj službi, odnosno Općini 
Maglaj, tu su hajde da kažemo i pojedinci pored našeg Mirze Karabegovića, Almira Delića, mladih 
ljudi koji nešto postižu, pišu knjige, pišu pjesme rade promocije sad da ih ne imenujem mi njima 
isto tako pomažemo. Naravno mi njima ne možemo pomoći onoliko u onoj mjeri u kojoj im je 
potrebno ali kad god su se obratili za pomoć, nastojali smo da im pomognemo.  Vjerovatno će to u 
ovom periodu biti malo više, obzirom da smo izašli iz tog nekog perioda kada nije bilo aktivnosti i 
evo već sada polako počinju zahtjevi i ja vjerujem da će to u toku ove godine biti malo veći iznos i 
malo veće mogućnosti. Kad su u pitanju, opet kažem moram zaista pohvaliti mlade u Maglaju jer 
su aktivni i traže i dobijaju informacije i gledaju, ne traže oni samo novac da budemo iskreno, 
nekad oni traže da im damo prostoriju vijeća, nekad pismenu podršku, nekad da sa njima budemo 
na njihovim organizacijama, nekad traže da ih pohvalimo negdje tako da eto koliko je moguće s 
naše strane mi to radimo a oni su s njihove strane koliko mogu biti aktivni, aktivni su, obzirom da 
su to manje-više učenici srednjih škola, studenti nekako i oni svoje aktivnosti moraju uskladiti u 
skladu sa svojim potrebama. Kada je u pitanju kultura, mi nismo imali prošle godine Studentsko 
ljeto, ove godine slavimo 50 godina i već su krenule aktivnosti i po tom pitanju. Mi nismo htjeli 
prošle godine da sada radimo nešto da improvizujemo obzirom da se radi o 50-godišnjici. Ove 
godine smo zaista krenuli malo aktivnije nadam se da ćemo uspjeti završiti sve što planiramo 
obzirom na finansijske mogućnosti. Meni je žao ja sada ovdje nemam podatak mada imam u glavi 
ali ne bih detaljisala onaj ovih 13.154,00 KM uglavnom su to aktivnosti koje su bile rađene po 
zahtjevima onih koji su se po javnom pozivu pojavili i koji su u tim mogućnostima mogli da 
realizuju određene aktivnosti. Ja koliko znam do sada jedan zahtjev koji je bio podnesen a da je 
bila ova oblast u pitanju nije otišao a da nije bio zadovoljan. Možda finansijske mogućnosti opet 
kažem nisu u skladu sa potrebama koje imamo ali opet nekako na kraju svi budemo zadovoljni kad 
se ovo realizuje. Dom kulture , u Domu kulture ovaj iznos koji se finansira pored redovnog rada 
kojeg oni imaju finansira se i rad Sportske dvorane, finansira se i grijanje ovdje u Domu kulture i 
finansiraju se one aktivnosti koje na neki način moraju da bi Dom kulture opstao. Znači ima tu 
aktivnosti kad je redovan rad, Dom kulture onoliko koliko su njegove mogućnosti kada je u pitanju 
kultura radi ali opet moramo malo biti svjesni i činjenice da neke stvari da bi se organizovale 
moraju biti 2 ili eventualno 3 strane. Ja objektivno znam da Dom kulture zaista ima ljude koji žele, 
hoće i mogu da rade i bore se. Ponekad postoje stvari koje su nemoguće realizovati, pojavi vam se 
neko sa finansijskim mogućnostima koje vi ne možete ispoštovati ili na kraju krajeva oni 
organizuju ali nema zainteresovanih da ih posjete. Bilo je takvih slučajeva. Kada je u pitanju 
biblioteka slažem se u potpunosti se slažem sa tim, biblioteka je nešto institucija koja zaista 
organizuje kulturene sadržaje i zaista treba da joj idu velike pohvale po tom pitanju, oni u sklopu 
svojih djelatnosti i aktivnosti i kada je bila čak i pandemija pa evo i ove godine i prošle godine 
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realizuju niz aktivnosti koje su posjećene i koje na neki način promovišu kulturu na području 
općine Maglaj. Možda sam nešto zaboravila nemojte mi zamjeriti evo ja sam tu da dam odgovor, 
ali evo koliko sam mogla da vam ukratko dam odgovor po ovom pitanju. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam Eldina. Vijećnici, načelniče imate li vi potrebu 
da se obratite nakon ovih diskusija. Hvala Eldina ostanite tu ako bi bilo još pitanja.  
Načelnik Mirsad Mahmutagić, evo prije svega srdačan pozdrav, nadam se da ćemo danas 
sjednicu privesti kraju da kažemo blagovremeno. Ja ću biti vrlo kratak kad je u pitanju materijal za 
ovu tačku vijeća, mi smo na Kolegiju ponudili..prvo zašto stoji mart, dakle ostala je tehnička 
greška u martu su bile službe sve predale, jedna služba je kasnila sa izvještajem, opravdano je 
kasnila. Dobio sam ga skoro i uobličili smo, tehnička greška je ostala mart dakle trebalo je da piše 
maj, od ovog mjeseca i to je završena priča. Na Kolegiju dakle ovo zbog javnosti, na Kolegiju se 
dogovorili da materijal sav ide u utorak a za ovu tačku da ide u četvrtak. Dakle ja smatram kad 
smo ozbiljni kad se nešto dogovorimo na Kolegiju da to nije više problem. Međutim na Kolegiju 
se dogovorite i onda dođete ovdje i problem je. Evo ovo je materijal koji ste dobili u utorak, dakle 
ovo ste sve mogli čitati od utorka do četvrtka. U četvrtak ste dobili materijal od 50 stranica za ovaj 
izvještaj imali ste dovoljno vremena da pročitate, dakle ovo je sav materijal bez prve tačke. To je 
sve imalo se od utorka do četvrtka čitati, od četvrtka do danas ovaj dio. Ja bih prokomentarisao 
samo nekoliko stvari hajde vjerovatno zbog nemanja punih informacija, odnosno ne traženja 
informacija, gospodin Fermić je ovdje izgovorio da je park koštao pola miliona maraka nije. 
Koštao je preko 250.000,00 maraka i to su pare koje smo mi aplicirali dakle prema Federalnom 
fondu zaštite okoliša ako je neko smatrao da nismo trebali aplcirati i da taj novac ide u neke druge 
gradove, u neke druge projekte, to je njegov problem, mi smo uspjeli taj novac dovući u Maglaj. 
Općina Maglaj je sufinancirala sa vrlo malo novca, KJD nije gradilo park, park je gradila Općina 
Maglaj, ono što KJD uradi po narudžbenicama Općine Maglaj se plati i to je parku tako sitno, ja se 
i ovom prilikom zahvaljujem našim sugrađanima u inostranstvu kako kažu dijaspora koji su 
učestvovali u ovom projektu, koji su pomogli sa nešto preko 15.000,00 maraka. Oni projekti koji 
su u toku, ne mogu biti u izvještaju, pitanje za Trg Alije Izetbegovića dakle informisali smo vas 
ranije da smo izvršili projektovanje i sve. U kontaktima smo sa s određenim prijateljam tražeći 
finansijska sredstva za rekonstrukciju trga, to nije mali projekta, nije to samo popločanje i kocke. 
Tamo imate sve instalacije od električne energije, telekoma, vode, kanalizacija itd. tako da je to 
projekat koji poprilično košta. Imali ste informacije da su predstavnici Tike dolazili u Maglaj i da 
razgovaramo na tu temu, vidjet ćemo kako ćemo završiti. Što se tiče ovaj ovdje pominjanja 
120.000,00 za digitalnu transformaciju, tačno je ali to nije E-matičar. E- matičar je vrlo mali dio 
ovog projekta ako nekog interesuje može dobiti kompletnu specifikaciju sve šta je u tom projektu 
urađeno. Ja sam vrlo zadovoljan s tim projektom. Projektovanje poslovne zone evo gospodin 
Bradarić je rekao. Nisko kotirana stranica po udruženju zašto ne i zašto da da, ponavljam ono što 
sam rekao prije 2 godine, odnosi se na njima svojstvene kriterije. U suštini ću ponoviti ono što sam 
rekao i prije, ne interesuje me njihov stav, naša web stranica je prati standarde BFC i takva će i 
biti. Ukoliko neko, bilo ko od vijećnika ima pitanja, sugestija pa ima priliku ali mislim da se još 
niko nije obratio, ima priliku da se obrati administratorima stranice Općine Maglaj ali evo jedna 
mala digresija..predsjedavajuća jesmo u februaru bili u Šibeniku. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,da . 
Načelnik Mirsad Mahmutagić, posjetili smo grad Šibenik, odnosno Županiju Šibensko Kninsku 
gdje su nas dočekali između ostalog su rekli da su provjerili neke podatke o nama sa naše web 
stranice i pohvalili web stranicu, dakle ako je njima prihvatljiva meni je apsolutno prihvatljiva, jer 
su ima sigurno standardi viši nego što su kod nas. Što se tiče sedmičnog prijema , dakle on je 
ukinut sa mjerama korone. Vi znate da su mjere korone skinute nedavno, bit će nastavljen u 
kontinuitetu vrlo skoro a u međuvremenu stranke koje imaju potrebu upućuju se u službu zbog 
manjeg da kažemo grupisanja na jednom mjestu ali evo nema više ni tih pandemijskih uslova, tako 
da ćemo i to riješiti. Vijećnik Abdurahmanović je pomenuo njemčaku firmu, evo je radi u Liješnici 
dakle to je ta firma. Za materijal sam rekao i ostalo je još Studentsko ljeto, par puta se poteže iza 
ove govornice. 2020./2021.godina su bile pandemijske godine, zabrana okupljanja znate da su i 
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sportska takmičenja se odvijala bez prisustva publike. Ove godine idemo sa 50-tim jubilarnim 
Studentskim ljetom i evo dok ste pominjali ovdje Studentsko ljeto ja sam dobio poruku iako ima 
ekipa koja radi na pripremi Studentskog ljeta evo ja sam dobio poruku da će me sutra posjetiti šef 
orkestra koji će voditi naše Studentsko ljeto 2022.godine. Eto toliko i hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo načelniče, replika Fermić a onda je šefica 
službe također tražila riječ da da dopunu svom izlaganju.  
Vijećnik Hajrudin Fermić( replika), već je i načelnik rekao da zbog nedostaka informacija ovaj 
možda neko ne barata, evo konkretno ja sa podacima koliko je uloženo u izgradnju parka i ja 
priznajem nemam informacije i sramota je da kao vijećnik nemam informacija. Zapravo imam 
informacija, imam koje dobivam sa drugih web stranica koliko je uloženo i naravno na kraju 
godine ili na početku godine u Izvještaju o izvršenju Budžeta i ja to sabro i vidio da je preko pola 
miliona. Zato predlažem ovaj da dobijemo jednu mi na sjednici Općinskog vijeća jednu 
informaciju o dosadašnjem toku na izgradnji parka sa finansijskim pokazateljima i time ćemo 
razbiti sve dileme. Dalje mislim da bi to dobro i pametno bilo ovaj da vijeće ipak je to organ koje 
treba malo poštovati. Druga stvar što sam izašao replicirati jeste ovo digitalna transformacija za 
integrisani razvoj i dostupnost javnih usluga, to je 120.000,00 maraka i zaista ono što sam uspio 
pročitati u tom izvještaju stoji da je prvi korak u realizaciji tog projekta uspostava E-matičara i 
meni evo ovako kao laiku, kao građaninu kao vijećniku drago, zaista mi je drago da imamo i tu 
uslugu. Međutim kad sam se malo raspitivao vidio sam da imamo problem u tome i sami ste vi 
Mehinagićko rekli ali je li to problem što se ne zna naplatiti online ili je nešto drugo ili što smo 
dobili samo e-maila adrese mi vijećnici da možemo održavati online sjednice Općinskog vijeća. 
Dakle ponovo načelniče kažem potrebno nam je tu malo informacija više i onda mi ne bi ovako 
svašta nagađali, sumnjali ili eventulno otišli u pogrešnu stranu nego bi imali pravu kvalitetnu 
informaciju. To je ono što vam fali, eto ništa više. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Replika načelnika i ja se javljam za riječ 
ukoliko ne bude slično vaše izlaganje onome što ja želim reći. 
Načelnik Mirsad Mahmutagić, vidite ovaj gospodine Fermiću ja sam sada razumio iz vašeg 
izlaganja da po nekim drugim web stranicama pratite, znači ne vjerujete našim web stranicama .S 
druge strane imali ste Izvještaje o budžetu, imali ste sve informacije, samo ste trebali sabrati. 
Dakle..pa ne znam kako ste dobili pola miliona, možda vam ne ide matematika. Prva faza 
94.151,61, druga faza 115.890,50, treća faza 83.847,76, ovo sam sada tražio iz službe podatke i 
dobio. U međuvremenu ja sam rekao znam po sjećanju da je preko 250.000,00 evo ga 293.889,87 
KM i plus dijspora nešto preko 15.000,00 i to je to. Što se tiče E-matičara evo ako treba šefica 
neka odogovri, ne znam kakvo naplaćivanje kad je većina tih dokumenata besplatna jel tako? 
Manje-više. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, samo da ja, javljam se za riječ. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni, pa na neki način ovo govori nešto i o nama, znači ako nam 
nedostaje informacija ako želimo da znamo nešto trebamo i mi biti proaktivni. Ne čekati da nam 
služba servira nešto i nemati očekivanja nego tražiti kao što smo uvijek i govorili da se 
pristupi..tako je u samoj pripremi sjednica i uvijek to naglašavam i sa pozicije predsjedavajuće a 
evo i kao vijećnice u trećem mandatu. Ako me nešto zanima odem u službu pitam dobijem 
odgovor. Ako ne dobijem odgovor naravno da ću se koristiti govornicom da to bude javno i da 
dobijem informaciju makar kasnije. Znači uopće nije problem da i mi, imamo na kraju krajeva i 
Program rada vijeća i u samoj pripremi sjednica da se obratite meni, nama kolegici i meni, da se 
obratite službama i da usmjerite pripremu materijala na način na koji vas zanima. Vjerujem da bi 
svaka služba više voljela ponuditi informacije kojeg svakog vijećnika pojedinačno zanima, da 
nemamo dilema je li nešto ovoliko ili onoliko koštalo. Da li trebamo odavdje ili odandje. Shvatam 
ja i ovo što ste vi pokušali reći vezano za web stranicu, kad pitate za odluke i sve ostalo što se tiče 
vijeća ali ja lično smatram da ako mi treba informacija adresa je Općina i tražim informacije iz 
Općine, nikada nije izostala makar do sada.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća. Izvolite.  
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Vijećnik Hajrudin Fermić( replika), neću se zaista više javljati ni da repliciram bez obzira kako 
poslije mene bilo ali hoću nešto da kažem. 95 % onih informacija koje smo našli u ovom izvještaju 
čak i na samim sjednicama Općinskog vijeća pokazuju apsolutnu zatvorenost i ono što je neko od 
kolega pomenuo na samom početku a to je omalovažavanje funkcije, statusa, statutnog položaja 
Općinskog vijeća Maglaj i ono što je po Zakonu o principima lokalne samouprave rečeno kao da je 
šta je funkcija i šta su obaveze drugih pogotovo izvršnih organa prema Općinskom vijeću ovaj a 
naravno i vijeće kao produžena ruka javnosti osim obaveza koje imaju izvršni organi prema 
javnosti. Dakle u 99 % slučajeva nemojte tu ponavljati priču možemo tražiti kroz vijećničko 
pitanje, možemo otiću i Opštinu, ovdje je mjesto na kojima se sve informacije, sve strategije, sve 
odluke donose ili glasanjem ili kroz različite informacijea pogledajte imali smo analizu prije dva 
mj. Pa smo vidjeli šta je prolazilo kroz vijeće, kako i isto tako kad spominjete vi predsjedavajuća 
imamo ovdje na vijeću imamo program, 30 sam tačaka dnevnog reda predložio u Program rada za 
2022.godinu ni jedna nije usvojena i nisam samo ja predlagao, predlagali su i drugi ali poenta je 
ako želimo da razvijamo da širimo demokratski duh a činjenica je da ga nemamo ovdje u dovoljnoj 
mjeri i da se uvijek može širiti i proširivati demokratski vidici onda sigurno osnova ima da se o 
ovome razmisli i to je dobro i za načelnika i za administraciju a i za nas kao vijeće da radimo na 
pravi i transparentna  način i da težimo zatim da što manje omogućimo bilo kakve primisli na 
koruptivne radnje.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Replika načelnik, pardon načelniče, prvo 
replika Kusur. 
Vijećnik Eldis Kusur(replika), samo da se nadovežem na kolegu Fermića. Ja mislim 
predsjedavajuća pomno sam slušao šta ste govorili uz dužno poštovanje ne znam da li ste napravili 
lapsus ali vaša poruka je bila sljedeća, da mi kao vijećnici ako nas interesuje neka informacija po 
materijalu trebamo otići u službu a ne da ovdje da pitamo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, nije tačno. 
Vijećnik Eldis Kusur(replika), ne ne ja hoću, možda ste lapsus napravili tako ste rekli. Znači što 
se tiče informacija zaista ja kao vijećnik idem redovno u službu kad mi nešto treba i dobijem 
blagovremeno informaciju tu nema problema, to treba biti korektan, treba biti pošten i realan. Sve 
što sam do sada direktno ja kao vijećnik ili indirektno kao građanin ovog grada tražio od bilo koje 
službe ili od bilo kojeg šefa dobio sam blagovremeno odogovor i tu nema zamjerke, tu nema 
dileme. Međutim ja kao vijećnik koji sam izabran od strane građana, vijećnik koji je dobio maltene 
najviše glasova na proteklim izborima 1546 glasova,znači vijećnik od svih vas ovdje koji je dobio 
najviše glasova imam pravo za ovom govornicom da pitam šta ja smatram da treba da pitam i ne 
trebate nam to uskraćivati i mislim predsjedavajuća da ste napravili u svom izlaganju lapsus. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika. Načelniče hoćete vi prvo na izalagnje Fermića pa 
ću ja.  
Vijećnica Svjetlana Zamboni,očito se ne razumijemo al neću više ni pokušavati s vama da se 
usaglasim. Molim vas za pažnju dakle uopće me niste shvatili onako kako sam htjela da izložim. 
Radi se o tome da kad se dostavi nama materijal ako imam bilo kakvu dilemu vezanu za materijal 
uvijek se mogu obratiti službi i uvijek se obraćam službu i sami ste kazali da se obraćate službi i 
dobijate pojašanjenja za materijal koji je dostavljen. Isto tako u pripremama sjednica kad znamo 
šta nam slijedi u nekom narednom periodu zašto mi ne bismo sugerisali da nas posebno izričito 
zanima jedan dio da se ubaci također a znamo da su materijali mislim pokrivaju sadržaj onakve 
kakve pokrivaju kroz godine rada Općinskog vijeća. Apsolutno me niste dobro shvatili govorim o 
proaktivnom vijećniku, govorim o vijećniku koji sarađuje sa službama u administraciji i govorim o 
tome da svi imamo zajednički interes a ne da čekamo održavanje sjednice pa da ovdje neke dileme 
otklanjamo, naravno da je sve za javnost i sve je transparentno ali lijepo je reći i ovo što ste vi 
kazali da ste imali dilema da ste se obratili administraciji, da ste uvijek dobijali pojašnjenja 
odnosno..govorim o proaktivnim vijećnicima a ovo što sam čula u nekim ranijim izlaganjima 
nisam shvatila kao proaktivnost vijećnika Općinskog vijeća. Hvala  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća. Načelniče izvolite. 
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Načelnik Mirsad Mahmutagić (replika), pa ništa očigledno je kampanja krenula, ovako što se 
tiče općinske administracije mi radimo po Porgramu rada Općinskog vijeća pripremamo 
materijale, i pripremamo tačke koje se nametnu i kao nove tačke koje nisu predviđene programom 
ali su u sferi odlučivanja Općinskog vijeća i to vam dostavljamo i vi odlučujete. Što se tiče 
Programa rada vijeća pa vidite većina usvoji Program rada i takav je kakav je. Ukoliko neko nije 
zadovoljan sve ono što je predlagao može kao vijećnik dalje da kanalište, prema tome ovdje 
izlazim zbog javnosti da kažem da nije niti jednom vijećniku nije uskraćena niti jedna informacija, 
da mogu doći u svaku službu tražiti informacije, da mogu pokrenuti kroz vijećnička pitanja i 
inicijative koje imate svake sjednice ono što vas interesuje da li bilo po programu ili ne bilo ali ono 
što hoću ja da kažem na kraju kako reće Fermić ne moramo više izlaziti je li. Ja ne mogu niti želim 
pretpostavljati šta ko od vas hoće, šta koga interesuje. Koga šta interesuje bujrum od mene do 
općinskih službi i dobit ćete sve informacije. Informacije su javne nema tajni i nema potrebe da 
ima tajni infomarcija hvala.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Eldina dugo već čeka. Izvolite Eldina. 
Eldina Mehinagić, moram da priznam da eto koliko god slušala ova izlaganja ovaj malo ću sada 
nageti mlin i na svoju stranu, vodu ustvari na svoj mlin. Kad su u pitanju koordinacija i saradnja sa 
strankama, ja bez obzira ko da je u pitanju pa čak evo i sami vijećnici vjerujet da Općina odnosno 
služba nastoji da izađe svima u susret i možda ne možda nego sigurno smo jedna od službi koja 
najviše u toku dana primi stranaka ali nema veze što je puno toga jer to na neki način daje 
mogućnost nama da mi sagledamo problematiku i da nalazimo neka moguća rješenja. Ja sam 
zaboravila da kažem još jednu stvar a ujedno kad ovo kažem zamolila bih vas kada budemo 
usvajali Budžet za narednu godinu da se prisjetimo ovog što ću reći. Meni je vi ..zaboravila sam da 
kažem da za mlade kad radimo nije samo za mlade projekti za mlade mi smo evo zahvaljujući 
Općinskom vijeću i vijećnicima koji su predlagali te stvari i odranije nije samo sad imamo i pomoć 
za natalitet i to je za mlade. Imamo pomoć za vantjelesnu oplodnju i to je za mlade zaista vjerujte 
da je to pohvalno kada ljudi dođu i kažu da je tako nešto dobro. Ono što je dobro jeste da smo mi u 
toku ove budžetske godine posebno planirali za svaku oblast i kulture i civilnih organizacija i 
sporta i budžeta za mlade da možemo sredstva dati direktno pojedincima. Do sada je to bilo da 
moramo dati ili udruženjima ili sporstkim klubovima, ove godine se mogu pojaviti i fizička lica i 
dobiti pomoć za realizaciju svojiha aktivnosti što se na kraju krajeva tražili i do se desilo i dolaze 
zaista mladi pomažemo. Kada je u pitanju još mladi još da kažem da mi već radimo na zajedno 
opet sa ZDK ovu strategiju za mlade, malo je to sada suhoparno kad govorimo o papirologiji ali 
uskoro ćemo i to završiti i to će dati veću mogućnost mladima da imaju svoj još veći status. Ovo 
što sam rekla ujedno i da zamolim a moram se opet vratiti na onu poziciju kad smo govorili što me 
boli boli me, Informacija o upisu učenika u prvi razred i informacija o stanju obrazovanja, malo 
smo tu zaštekali svi kad je u pitanju oblast, mislim nije služba, služba je poprilično dobro odradila 
ali ostanak mladih je i kroz srednju školu pa evo kada budemo to radili u narednom periodu da se 
malo više kao vijećnici pozabavimo time da mladi ostanu u našim školama da uvedemo i nova 
zanimanja, i ono što svakako mi kao služba imamo namjeru u narednoj godini a nadam se da ću 
dobiti i vašu podršku jer polako razgovaram sa svima vama, da u budućnosti imamo taj Budžet kao 
što imamo i za vantjelesnu oplodnju imamo i tu neku vrstu pomoći mladima koji ostanu u našem 
gradu a bave se zanimanjima koja su deficitarna. Mi nemamo recimo radiologa, nemamo ja 
spomenu radiologa nije sad bitno ono..nemamo tih ljudi koji rade na ovim prostorima a veoma 
malo sredstava nam treba da pomognemo. Nemamo recimo zanatlija poprilično kad je to u pitanju 
i kada neko otvori tu neku zanatsku radnju, kad neko otvori neku radnju koja je potrebna u ovom 
gradu a ne da naši ljudi odlaze recimo ne znam sada, da ne prejudiciram nikoga imenom. Kada su 
nam potrebna zanimanja određene medicinske struke kad su nam potrebna zanimanja određena 
stručna zanimanja da pomognemo tim mladim ljudima da i oni imaju svoj status i da dobiju neku 
vrstu pomoći. Znam da služba za privredu radi kroz poticaj to radi. Ima i ministarstvo za boračka 
pitanja isto tako ZDK radi kroz svoj poticaj, nadam se da kada budemo usvajali Budžet da kada 
bude služba predložila jedan takav vid sredstava tim mladim ljudima da ćemo imati podršku od 
vas. To je na neki način jedna pomoć mladima, opet kažem možda nisam dala odgovore koje ste 
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tražili dali eto. E-matičar nema, jel tu vijećnik Fermić. Vi vrlo dobro znate da E-matičar i zakonsku 
proceduru matičara, važno je da smo mi tu priču krenuli. Dosta stvari je se ne plaća kad u pitanju 
je rad u matičnoj službi, malo tu samo ima problem sa zakonskom regulativom izdavanje te 
dokumentacije mislim da vijećnik,mi imamo vijećnika matičara on to bolje može objasniti ali 
mislim da ćemo mi to u narednom periodu itekako usavršiti. Dovoljno je da smo počeli i da imamo 
informacije od ljudih da ljudi znaju a ono što je još važno da vi znate kao vijećnici. Recimo ako se 
neki građanin u inostranstvu želi da obrati putem E-matičara za izdavanjem određene 
dokumentacije ili pribavljanje određenih dokumenata. On to može u bilo kojem gradu u federaciji 
se obratiti ne mora gradu Maglaju, znači može da dobije dokument bilo gdje tako da je možda i to 
razlog što su neke opštine ranije uvele pa se njima obraćaju ali evo mi smo hvala Bogu krenuli, 
malo ćemo više se zahuktati po tom pitanju, naravno poštujući zakon. Vaše sugestije, prijedloge 
naravno i to i da ćemo u narednom periodu imati i ovu oblast još više razvijenu nešto što je sada. 
Eto ja toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam Eldina.ja vas molim dakle evo nema više 
prijavljenih.zaključujem raspravu po ovoj tački dnevnog reda, obzirom da nije ja evo sa kolegicom 
sam se konsultovala da li je bio konkretan prijedlog kroz diskusije, nismo mogle se sjetiti da je bio. 
Koji je bio. Vijećnik Fermić je tražio dakle da se pripremi efekti izgradnje koridora Vc, da se 
pripremi ta informacija za neku od narednih sjednica vijeća, obzirom da Maglaj. Ne znam ja da li 
postoji, neću ja govoriti u ime općinskih službi. On je tražio da se dostavi informacija, evo mogu 
staviti taj prijedlog na glasanje kao jedini prijedlog koji je iznesen u toku ovih diskusija , sve su 
bile sugestije ili osvrti na sam izvještaj. Izvolite , naravno da možete. Pitate gospodina Fermića ili 
službu? 
Vijećnik Mirza Mešić, pozdravljam sve prisutne. Vezano za ovo što je gospodin Fermić postavio, 
pitam nadležnu službu. Prilikom izrade studije zar se ne rade te stvari ovaj kada je u pitanju kako 
će uticati na sredinu, koje je zemljište itd. zar to nije već urađeno tokom studije prilikom izrade za 
koridor Vc? Ja ne pitam gospodine Fermiću vas, pitam predstavnika službe da odgovori. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospodine Fermiću samo dozvolite, evo pitao je šefa 
službe pa neka šef službe kaže samo, pobogu u čemu je problem. Vi tražili da se stave, da se 
dostavi ta informacija gospodin Mešić postavio, šef će odgovoriti. Koji je problem? 
Nedžad Ćatić, pozdravljam sve prisutne, što se tiče Informacije vezano za autoput koja se nalazi u 
izvještaju, to je informacija o rješavanju imovinsko pravih odnosa, znači one završe stvari gdje se 
izuzima zemljište i sklapaju se sporazumi o naknadi. Što se tiče trase i uticaja ustvari izradila se 
studija o uticaju na okoliš. Ta studija je rađena prije skoro 20 godina i bila je javna rasprava u ovoj 
Sali, možda 2003.,2004.godine. što se tiče same trase, ta trasa je ostala sa nekim malim 
korekcijama i bilo je poslije još, mi smo imali prošle godine na novošeherskom kraju jednu javnu 
raspravu koju smo održali gore u osnovnoj školi i to je to, što se tiče same trase.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, šta je sada? Ja sam zaključila raspravu, ne raspravljamo o 
postavljenom pitanju šefu službe pobogu, hoćemo sad o koridoru Vc voditi raspravu. Hajte molim 
vas gospodine Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, hoću da pojasnim šta sam ja predložio da dođe kao informacija, ja 
gospodine Ćatiću i vama govorim Mirza, nisam uopšte rekao da mi imamo informaciju i da 
provodimo javnu raspravu. Znamo mi svi da je to davno završeno, da je faza realizacije treba da 
počne odozdo da se radi. Nama treba informacija. Toliko je domaćinstava, toliko je 
poljoprivrednog zemljišta, toliko je građevinskog zemljišta, toliko je vodovoda, toliko je crkvi, 
džamija, toliko je rudnog bogastva, prirodnih bogastava itd. jednu informaciju da imamo i da 
dobijemo.  Jel to teško i problem napraviti, 20 rečenica, pa neko spomenu studiju, pa ako ništa 
drugo kopirajte iz studije, napravite tu informaciju.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Fermiću, nije nemojte se žestiti nema 
zaista razloga da se žeštite. Pauza na zahtjev Kluba SDP-a. Oni koji su najviše diskutovali, nisu u 
Sali, niti ih zanima izhod ovog glasanja kako god. Mi nastavljamo s radom. Emina molim vas 
samo konstatujte ko nije prisutan u Sali obzirom da smo evo završili diskusije, da ćemo se 
izjašnjavati. Ne morate ih pozvati, oni vide da mi radimo nego ne ulaze. Samo mi konstatujte ko 
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nije prisutan u Sali. Gospodine Fermić, Bejzić je odsutan i Pehrat. Ok, znači nisu prisutni trenutno 
u Sali. Evo nakon ovih diskusija kao što smo i konstatovali iznesen je jedan prijedlog od strane 
gospodina Fermića koji nije prisutan u Sali također, dakle…hoćemo što nećemo prijedlog je u toku 
diskusije iznesen evo mi ćemo..nećemo čekati nikoga, ja sam pozvala vijećnike da se vrate na 
svoja mjesta. Dakle prijedlog gospodina Fermića bio je…molim vas malo pažnje, da se vijeću 
dostavi informacija o efektima izgradnje koridora Vc, kratko evo rečeno. Ko je za takav prijedlog?  
Glasalo za, nema. 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA). Maid 
Suljaković,Eldis Kusur, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA), 
Elvir Vehabović(samostalni kandidat). 
Sad se izjašnjavamo o samom izvještaju. Dakle Izvještaj o radu općinskog organa uprave Općine 
Maglaj - Načelnik općine za 2021. Godinu, ko je za usvajanje Izvještaja. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA). 
Glasalo protiv;Maid Suljaković,Eldis Kusur, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, 
Safet Jašić( SDA), Elvir Vehabović(nezavisni kandidat). 
Uzdržanih, nema. 
Konstatujem da smo Izvještaj usvojili.  
 

Z A K L J U Č A K   
1.1.Usvaja seIzvještaj o radu općinskog organa uprave Općine Maglaj - Načelnik općine za 2021. 
godinu;  
 
AD – 2 Odluka o davanju na upravljanje Komunalnom javnom društvu izgrađene primarne 
vodovodne mreže za vodosnabdijevanje naselja  Misurići sa priključkom na gradsku 
vodovodnu mrežu. 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na drugu tačku dnevnog reda a to je Odluka o 
davanju na upravljanje Komunalnom javnom društvu izgrađene primarne vodovodne mreže za 
vodosnabdijevanje naselja  Misurići sa priključkom na gradsku vodovodnu mrežu. Gospodin 
Nedžad pretpostavljam da je, Nedžade jeste vi uvodničar? Ima li potrebe da uvodničar da mu damo 
riječ. Nema potrebe. Otvaram raspravu, izvolite.  
Vijećnik Edin Salatović, ja ću iskoristit priliku da vas sve poselamim i pozdravim. Razmtrajući 
ovu tačku dnevnog reda Klub vijećnika SDA Maglaj će podržati prijedlog ove Odluke o davanju 
na upravljanje KJD izgrađene primarne vodovodne mreže za vodosnabdijevanje naselja  Misurići 
sa priključkom na gradsku vodovodnu mrežu, jer ovo je jako važan projekat za MZ Misurići,koji je 
vlada ZDK realizovala kao još jedan u nizu projekata na području općine Maglaj. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li ima još diskutanata? Ukoliko nema 
nema nikakvih ni pitanja, zaključujem raspravu po ovoj tački dnevnog reda te tražim da se 
izjasnite o ovoj odluci. Ko je za donošenje ovakve odluke? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA),Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet 
Jašić( SDA), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, nema.  
Hajrudin Fermić(DF), Eldis Kusur(SDA). 
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Z A K L J U Č A K  

2.1. Donosi se Odluka o davanju na upravljanje Komunalnom javnom društvu  izgrađene primarne 
vodovodne mreže za vodosnabdijevanje naselja  Misurići sa priključkom na gradsku vodovodnu 
mrežu; 
 
AD – 3 Odluka o gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi k.č. broj 889/2 Novi Šeher 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je Odluka o 
gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi k.č. broj 889/2 Novi Šeher.. treba li uvodničar 
pojašnjavati, ne treba. Evo gospodin Mešić pa gospodin Bejzić. Otvaram raspravu, naravno. 
Vijećnik Mirza Mešić, samo predstavnika službe pitat pošto u dnevnom redu tamo koji smo dobili 
889/1, ovdje piše 889/2 isto prisupni put, ista kvadratura, da li je to greška. Jer tamo na portalu sam 
našao 889 bez i jednog dodatnog broja, ista je kvadratura.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hoćete samo Nedžade sačekati da i Bejzić diskutuje pa 
onda. Možda će biti još neko pitanje. 
Vijećnik Mirsad Bejzić, selamim i pozdravljam sve prisutne. Kao znak podrške razvoju 
proizvodno orijentisane privrede a imajući u vidu da je krajnji cilj donošenja odluke o gubitku 
statusa javnog dobra u općoj upotrebi za predmetnu nekretninu formiranje građevinske parcele za 
poslovno proizvodni pogon Budo Export d.o.o. Novi Šeher utvrđene Odlukom o usvajanju 
djelimične izmjene Regulacionog plana Novi Šeher od 13.07.2021.godine uvažavajući mišljenje 
stručnog lica za urbanizam koji je nedvojbeno konstatovao da u odnosu na plansku dokumentaciju 
postoje uslovi da se formira građevinska parcela u okviru pomenutog poslovnog proizvodnog 
kompleksa u čiji sastav bi ušao i dio zemljišta označen sa k.č.broj 889, te u skladu sa pozitivnim 
mišljenjem Općinskog pravobranioca Kluba vijećnika SDA će podržati Odluku o gubitku statusa 
javnog dobra u općoj upotrebi za nepokretnost označenu kao k.č.broj 889/2 pristupni put, prilazni 
put površine 315 m2 upisane u posjednovni list broj 76, katastarska općina Novi Šeher, posjednik 
javnih i nekategorisanih puteva 1/1 u katastru zemljišta, a po zemljišnoj knjizi odnosi se na k.č. 
broj 889/2 pristupni put prilazni put površine 315 m2 upisano u zemljišno knjižni uložak broj 100 
katastarska općina Novi Šeher u b listu upisano javno dobro, javni i nekategorisani putevi sa 1/1. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, gospodine Bejziću. Nedžade možda je i ovo 
bilo… 
Nedžad Ćatić, što se tiče oznake parcele, parcela je u odluci dobro označena, znači radi se o 
parceli 889/2 pristupni put površine 315m2. To je iz razloga zato što je prilikom podnošenja samog 
zahtjeva to bila cijela parcela koja ima broj 889 i ona još uvijek i jeste na portalu sa 889 jer je ovo 
rađeno u skorije vrijeme, znači tokom protekle sedmice. Do cijepanja je došlo zato što je jedan dio 
koji je označen 889/1 ostao i dalje kao javno dobro, dio javnog puta. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li onda treba Odluka da se donese o k.č.broj 889/2. Ona 
je greška u naslovu. Jel tako Nedžade? Greška je u dnevnom redu. U dnevnom redu stoji 889/1 a u 
Odluci 889/2. Tako da, ma dobro samo da…pa dobro naravno parcele su u pitanju. Evo nema više 
prijavljenih diskutanata mislim da je odgovor ponuđen na postavljeno pitanje, te ovu Odluku o 
gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi k.č broj 889/2 Novi Šeher stavljam na glasanje. Ko 
je za? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA),Maid 
Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin 
Osmić, Safet Jašić( SDA), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv, Hajrudin Fermić(DF), 
Uzdržanih, nema. 
 Konstatujem da smo ovu Odluku usvojili.  
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Z A K LJ U Č A K 

 
3.1. Donosi se Odluka o gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi k.č. broj 889/2 Novi Šeher. 
 
 
 
AD 4.a) Rješenje o razrješenju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo; 
           b) Rješenje o imenovanju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo; 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,prelazimo na narednu tačku Dnevnog reda i pozivam vas da 
diskutujete o a i b odmah ukoliko se javite za diskusiju a to je Rješenje o razrješenju člana 
Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo te  Rješenje o imenovanju člana Komisije za 
poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo.  Toku prošle sjednice smo vodili kratku diskusiju vezano 
za ovo. Ovo je nešto što smo usaglasaili na samom Kolegiju, dakle iz Kluba SDA trebao je doći 
prijedlog. Pa evo pozivam vas hoćete li vi onda samo reći joše jednom iako imamo i u 
materijalima. Otvaram raspravu. 
Vijećnik Maid Suljaković, dakle za člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo 
ispred Kluba SDA predlažemo gospodina Muhameda Šehića kao našeg člana. Hvala . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala. Izvolite gospodin Bešić. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo ja vas sve selamim i pozdravljam pošto izlazim prvi puta. Evo drago 
mi je što je konačno što smo dobili novog člana. Mi smo, pošto su ove Komisije dvije godine i više 
rađeno sa uskraćenim jednim članom, otežano znači,ova je Komisija jako bitna i želim da 
napomenem u pitanju su Budžet od 195.000,00 maraka i svaki član je veoma bitan da doprinese u 
razvoju poljoprivrede na općini Maglaj. Toliko drago mi je što…ja sam prošli put pošto su 
vijećnici SDA izašli sa sjednice, ukazao na ovaj problem i evo hvala vam što smo usaglasili i 
riješili …eto toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro. Evo prvo se moram, zaključujem raspravu ovoj 
tački dnevnog reda a prvo se izjašnjavo o Rješenju o razrješenju člana Komsije za poljoprivredu, 
vodoprivredu i šumarstvo. Ko je za ? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA),Maid 
Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin 
Osmić, Safet Jašić( SDA), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, nema. 
Konstatujem da gospodin Fermić opet nije prisutan u Sali. 
 Prelazimo na b Rješenje o imenovanju člana Komsije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo. 
Ko je za, na prijedlog dakle SDA, Kluba SDA? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA),Maid 
Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin 
Osmić, Safet Jašić( SDA), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, nema. 
Konstatujem da gospodin Fermić opet nije prisutan u Sali. 
Jednoglasno smo usvojili i ovo. 
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Z A K L J U Č A K  

5.1. Donosi se Rješenje o razrješenju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo; 
5.2. Donosi seRješenje o imenovanju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo; 
 
 
AD – 5 Izvještaj o radu MZ-a za 2021.godinu 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, tačka 5. Izvještaj 
o radu MZ za 2021.godinu. ne znam evo ja bih rekla ne znam kako ćete iznositi stavove po 
klubovima, hoćete za svaku pojedinačno ili ćete govoriti generalno i svim MZ-a i problematici 
unutar MZ-a ili sugestijama za njihov rad. Meni je svejedno, ja otvaram raspravu. Taman sam 
zaustila a vi po običaju čekate naravno da prođe neko vrijeme prije nego se sjetite da trebate 
diskutovati. Izvolite gospodine Jašiću. Dobro nekima treba manje, nekima više vremena. 
Vijećnik Safet Jašić, ništa, selamim i pozdravljam sve prisutne i evo kako je predsjedavajuća 
najavila ja ću govorit i o Planu i programu i Izvještaju u isto vrijeme. Isti je stav na kraju krajeva.  
Kluba vijećnika SDA razmatrao je dostavljeni Izvještaj o radu MZ-a za 2021.kao i Program rada 
za 2022.godinu i moram istaći da smo ostali zatečeni, odnosno većine predstavnika MZ-a spram 
svojih obaveza ali i spram Općinskog vijeća. Dostaviti ovakve materijale u najmanju ruku je 
neozbiljno. Čast izuzecima koji su se potrudili i dostavili prihvatljive materijale u kojima je 
vidljivo i šta su bile aktivnosti ako ih je bilo u MZ-i i šta je Plan za naredni period uz jasno 
postavljene i opisane  prioritetne projekte. Moramo istaći da smo u ovom slučaju očekivali jedan 
popratni akt službe nadležne za MZ-e u vidu komentara o dostavljenim materijalima koji bi 
sadržavao osnovne podatke kao npr. koje MZ su dostavile Izvještaje i koje nisu i šta je mogući 
razlog. Dokle se došlo sa organizacijom MZ-a, na koji način su provedeni izbori u onim MZ-a koje 
su to završile po kojim pravilima, po čijim uputama, po čijem Statutu, koliko ih je upisano u 
registar MZ-a na osnovu kojeg statuta rade, onog iz 2006.ili onog iz 2011.godine.ili imaju neke 
druge statute za koje mi ne znamo itd.itd.jer se može vidjeti..na kraju krajeva postoji Statut Općine 
Maglaj koji se mora ispoštovati i imam osjećaj da nije niko pogledao u Statute i takvi i jesu 
Izvještaji i Planovi programa urađeni od pojedinih MZ-a. Ja neću da ocjenjujem saradnju službe sa 
MZ-a ali da dobijamo ovake materijale neki kucani, neki pisani rukom, neki čitljivi, neki ne. 
Različita forma i sadržaja i programa rada je stvarno nedopustivo, nikad nisu bili lošiji predani, 
odnosno upućeni u službu Izvještaji o radu i Planovi programa rada MZ-a. Nažalost potrošene su 
godine da se navodno popravi stanje u MZ-i. Mi svjedočimo da se stanje iz lošeg pretvara u gore. 
Nekim MZ-a povjerenici su postali trajna kategorija možda i treba uvesti institut doživotnih 
povjerenika za neke MZ-e koje ni nakon više od godinu dana nisu u stanju sazvati zbor građana i 
održati izbore ua vijeće MZ-a. Ako je nekome bio cilj da dovede MZ-a do toga da budu 
beznačajan faktor u društvenim zbivanjima uspio je u potpunosti. Očekujemo da će odgovorni za 
ovakvo stanje u MZ-a ovdje mislimo na većinu u Općinskom vijeću okupljenu oko SDP-a i 
odgovorne osobe u Općinskoj administraciji u što kraćem roku urediti stanje u ovoj oblasti tako da 
brigu za građane posebno u ruralnim dijelovima općine pokažu i na djelu a ne samo na riječima. 
Naravno opet podvlačimo poštujući odredbe Statuta Općine Maglaj. Nedopustivo je da se u 
Izvještaju pojedinih MZ-a nađe kako nije bilo ulaganja u 2021.godini jer nije bila izborna godina, 
mislim to je žalosno. To je totalno nepoznavanje materije i rada u MZ-a. Mislim to je žalosno to je 
totalno nepoznavanje materije i rada u MZ-i. Nedopustivo je i da kad se tamo kaže  u onoj rubrici 
prijedlozi za poboljšanje rada MZ-a. Predstavlja problem neimenovanje vijeća MZ-a isti je onaj 
autor nije sazivao zborove građana da bi riješio taj problem. Bilo je još mnogo toga bilo bi ružno 
ovdje sve ali ja se nadam da je ovo služba sve pregledala i da će dati svoj sud o radu svih MZ-a ali 
stvarno smo dokučili dno kad je ova materija u pitanju. Ovo se odnosi i na Izvještaj i na Programe 
rada tako da ćemo imati isti stav kad bude u pitanju izglasavanje.  
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Jašiću. Izvolite gospodin Bešić pa 
Kusur pa Abdurahamanović. 
Vijećnik Mustafa Bešić,e ovako što se tiče Izvještaja za 2021.godinu svi znamo da su u MZ-a bila 
povjereništva. Znači početkom 2022.smo otprilike ovi koji smo uspjeli, riješili smo znači napravili 
smo zborove građana i proveli smo. Činjenica što Safet kaže da smo mi šturo napisali ali ja gledam 
kad bih pisao ja izvještaj iz svoje MZ-e od sebe koliko uradim i šta bih uradio, to bi trebala jedna 
knjiga. Budžet Općine Maglaj svaki dan, svaki dan, svaki treći dan, znači mi smo stavili samo 
ovdje prioritete i one ozbiljnije stvari što treba uraditi i šta je urađeno. Mi svi znamo u svojim MZ-
a šta nam je problem. Sve na ovu stranu evo u mojoj MZ-a kad bi mi riješili vodu ja četiri godine 
bilo kod da bude ne bi trebalo za četiri godine marke uložiti, samo vodu nam riješite, ne treba 
dinara više i narod bi bio zadovoljan, međutim ovdje imamo situaciju da je situacija 20 i nešto 
godina u mojoj MZ-i, imamo problem s tom vodom ko da smo kažnjeni, mi pokušavamo vrtimo se 
radimo ali nemamo izgleda nafake ili sudbine šta je. Kud god krenemo ne može, tvrdo. Stvarno 
ljudi se bore, pokušavamo i imamo mi organizaciju dobru u vodovod Domislica i MZ surađuje 
sigurno, imamo i nekih sredstava, para ali ne znamo mi u što ćemo uložiti pare da ne potrošimo pa 
da nas narod ne bi poklopio da nas ne napadne. Znate trebaju nam ovdje nama treba neki čovjek 
osoba koja će izaći na teren da nađemo tu vodu, da se riješi pitanje Domislice vode. Mi imamo evo 
trenutno hvala Bogu za sada ima ali evo čim suša dođe imat ćemo redukciju. Stvarno u nas u 
Domislici vjerujte 99 % ovo govorim imamo isto u Maglaju vodovod, imamo regulisanje, imamo 
naplatu vode, imamo sve i disciplinovani smo čuvamo ta sredstva na računu ali ne smijemo se mi 
zalećati pojedinci da potrošimo ta sredstva da nas ne bi narod kritikovao. Pitanje Doma evo ja ću 
za 2022.godinu odmah reći znači rekao sam broj 1.problematika naseljenog mjesta MZ Domislica 
je vodovod. Rješavanje trafostanice broj2. Znači ja sam x puta evo svi mi govorili, Elektroprivredi 
i jednoj i drugoj znači ko papagaj. Šta ćemo kako ćemo. Jedino da mi izađemo gore da blokiramo, 
koga ćemo blokirati. Šta ćeno uraditi koga ćemo. Znači imamo problem evo unazad 6 godina ja 
govorim ovdje u vijeću ima ali to je dugoročni problem. Za trafostanicu treba nam trafostanica 
nestane nam struje i ja svaki puta govorim, meni dosadilo više govoriti. Svaki put imamo dvije 
elektrodistribucije HZHB i Elektroprivreda BiH koje mi većinski plaćamo Elektroprivredi i kaže 
što vi nama ne plaćate pa bi mi riješili, pa ja ne znam mislim stvarno je problem, nije samo u nas, 
evo imamo i u Šeheru i Kopicama. Iz godine u godinu sve isti problemi. Znači ovo infrastruktura, 
putna komunikacija, loš put to zna svako da nam je loš put i uska cesta. Ja sam vjeruj izašao na 
asfalt u nas je asfalt 2,90, bankine samo malo nešto uradili. Nije to dovoljno, ostalo je dosta toga 
treba se još to pokriti ali hvala i ovome što se radi. Znači , radimo iz godine u godinu. Ja kad se 
sjetim moje MZ Domislica unazad 5-6 godina kako je bila nije ništa bila. Bili smo zapostavljeni ali 
evo hvala Bogu i mi smo došlo da i mi dobijemo nešto. Napredujemo ulaže se, znači imamo Dom 
kulture. Kad je bilo ono nevrijeme vjetar digo nam crijep rogove, oštećen nam…imamo problem 
sa domom nemamo električnu energiju. Znači 98 povratak kad je rađen neko je zapostavio, nije se 
registrovalo u Elektroprivredi, evo ja sam išao prema…niko nije registrovao…nije sporno to mi ne 
potrošimo 10 maraka struje ali je nama isteklo tam pet godina prošlo i mi moramo platiti novi 
priključak 1.300,00 maraka. To nam treba, znači Dom nam treba, infrastruktura, put ceste sve nam 
to treba i to iz godine u godinu radimo. Znači to su 5-6  stavki koje mi vrtimo u krug i to su nam 
prioriteti u mom…eto toliko ne bih dužio više. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo gospodine Bešiću replika je bila od strane 
vijećnika Jašića. 
Vijećnik Safet Jašić(replika), očito da me gospodin Bešić nije razumio ja nisam govorio o tome 
što si ti iznio ovdje a od ovog što si nabrojao ponešto i imas. Imaš ti odlično opremljenu 
kancelariju za MZ-u, koliko je koristiš to je tvoj problem, ali ja govorim o ovome, evo.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, govorite o formi izvještavanja? 
Vijećnik Safet Jašić(replika), ja govorim o ovome i imam pravo da iznesem ovo je neko napisao i 
da li je ovo uredu Izvještaj o radu MZ-a. Eto o tome ja govorim. Ako ste me dobro razumili šta 
sam htio da kažem, znači ovo je u pitanju da je ovo neozbiljno, neodgovorno ili nesposobni ljudi 
rade tamo i nije čudo dokle su došle onda MZ-e. A ovo je morao neko čak ima gdje ne piše ni ime 
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MZ-a samo se pitam kako su zaprimili ljudi tamo na pisarnici ovakve Izvještaje i Planove. Ništa 
više. Eto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam. Izvolite Kusur. 
Vijećnik Eldis Kusur,pošto nisam dugo izlazio evo ja vas opet sve selamim i pozdravljam, pa 
ovako što se tiče Izvještaja o radu MZ-a i Programa rada, zaista evo kao općinski vijećnik znači 
Safet je iznio stav Kluba vijećnika, ja iznosim kao vijećnik, zaista bi trebala služba koja je 
nadležna za rad MZ-a da povede računa i da se usvoji jedinstvena metodologija izrade Izvještaja o 
radu ili Porgrama rada. Da se ni jednom predsjedniku MZ-e ne dozvoli da izlazi van te 
metodologije, znači da ne može dostaviti izvještaj pisan rukom. Jednostavno da bude taj izvještaj 
prekucan i da se zaduži znači da li postoji mogućnost da se zaduži neko unutar resorne Službe 
jedna osoba, jedan zaposlenik koji će striktno da radi poslove, da opslužuje rad MZ-a . Mi znamo 
da je teško danas na terenu biti predsjednik MZ, da danas neće niko da bude predsjednik MZ jer to 
je volonterski. Svi ljudi su se pozabavili svojim poslom i ovi ljud iole koji su se prihvatili da budu 
predsjednici MZ-a evo ja kao općinski vijećnik i kao osoba koaj sjedi ovdje kao vijećnik 
zahvaljujem što su se prihvatili te funkcije jer zaista znate kad se organizuju zborovi ili nešto tako 
da nas se sve manje i manje odaziva na to. Pošto Mustafa Bešić dolazi iz MZ u kojoj ja živim i on 
je predsjednik MZ-e gdje ja živim ja ne mogu da ga ne pohvalim kao aktivnog predsjednika MZ-e 
bez obzira što nismo ista politička opcija ali ja sam realista i znači Mustafa Bešić je jedna vrijedna 
osoba koja zaista radi maksimalno i trudi se svakodnevno. Evo konkretno ja kad sjedim u kući 
svojoj pijem kahvu čujem trimer, Mustafa Bešić kosi po selu znači održava urednim MZ. Teško je 
danas biti predsjednik MZ al ovim putem kao općinski vijećnik pozivam službu ili predlažem 
službi da u sljedećem periodu posveti više angažmana prema MZ-a to jeste da se napravi 
jedinstvena metodologija izrade Izvještaja i Programa rada kako ovi ljudi koji su na terenu ne bi 
lutali sa izradom i čak šta više, evo pregledajući materijal zaista sam pomno čitao apsurd je propust 
je da jedna MZ-a dostavi Izvještaj o radu i Program rada a da se ne vidi uopšte gore u zaglavlju 
pošto je rukom pisano ko je to dostavio, tek se može malo vidjeti pošto je kopiran materijal da je to 
taj neki predsjednik MZ-a zato što ima pečat ili znamo po imenu. Imamo nekih predsjednika MZ-a 
koji su 20 i kusur godina ovaj predsjednici MZ-a i dostave Izvještaj pisano ili nepismeno, smatram 
da ti ljudi ne bi trebali da budu predsjednici MZ-a. Jednostavno evo Safet je pokazao jedan primjer 
MZ gdje je napisano rukom maltene nemaju ništa, tako da ovaj treba se posvetiti više pažnje MZ-a 
a onim ljudima koje rade kao predsjednici MZ-a evo još jednog vrijednog predsjednika MZ-a 
vidim, predsjednik iz MZ Liješnica, zaista treba ljudima dati punu podršku i treba posvetiti se više 
angažmana oko rada MZ-a. To je to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam Eldise, Abdurahmanović. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović,pa evo ja ću se vratiti na da po materijalu, kolega Safet Jašić je 
iznio stav Kluba vijećnika a kolega Eldis je dosta toga rekao što sam ja imao namjeru pa opet 
kažem gledat ću da se ne ponavljam. Znači, konkretno što se tiče Izvještaja i Programa rada, 
vjerujte mi ovo što smo mi dobili u materijalu je sramota. Znači imam zabilježeno ovdje koje su 
MZ, ali zaista ne bih prozivao nego ću uopšteno. Imamo materijala, obrazaca koji su vjerujte 
poluprazni kao što je rekao kolega Eldis, imamo obrazaca da ne znamo dole imenom i prezimenom 
odakle dolazi, ne znam o kojoj MZ-a se radi. Imamo obrazaca koji..kažu usvajanje Izvještaja o 
radu vijeća MZ-a i ono tamo napisalo uglavnom između 15 i 20 građana je svaki put manje, pa 
nema veze s vezom. Kaže realizovane aktivnosti. Nije bilo relizovanih projekata u 2021.obzirom 
da nije izborna godina, smiješno. Ima MZ-a koje uopšte nisu predale materijale ja nisam mogao 
naći pojedine MZ-e da su predale. Usvajanje Programa rada MZ na vijeću MZ, umjesto da napiše 
datum na zboru na kako šta, kaže obavezno usvajanje. Kaže rezultati nakon realizacije projekata, 
efekti korisnika sve lijepo objašnjeno dobri. Znači, ovi Izvještaji o radu za 2021.i Program rada 
ovo je sramota. Opet ću navesti čast izuzecima ima zaista kvalitetno urađenih Izvještaja, nebitno 
da li je to na 10 stranica ili na 2 stranice ljudi su suštinu odgovorili i napisali. U jednu ruku kritiku 
bih uputio i službi, pitam se samo da li su pročitali te Izvještaje i ako jesu mislim da je trebalo 
vratiti i obzirom da mnogo ljudi prvi puta se susreću s ovim a vode MZ, mislim da im je trebalo 
pomoći. Ja znam da su iz službe dali se maksimalno po ovom pitanju, da su preopterećeni poslom i 
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daju se maksimalno ali ovo nije smjelo ovako da nam dođe na vijeće. Dalje ovaj mnogo MZ-a je 
napisalo i žale se na neaktivnos građana, nezainteresovanost. Jeste svjedok sam da je tako međutim 
neću puno jel uobrazit će nam se kolega Bešić ali moram ga napomenuti po ovom pitanju. Kolega 
Bešić je prvi na čelu u svojoj Mz da li to bilo košenje bankina. Ne libi se ničega i on ima 
zaiteresovanost građana, zašto? Zato što im je primjer. Znači gospodo trznite se malo, na čelu ste, 
organizujete, tražite pomoć od drugih. Sve u svemu ovo što smo mi dobili mislim da je 
nezapamćeno, ovakvi Izvještaji i Programi rada su nezapamećeni. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li ima još vijećnika, niko ništa evo ni iz službi. Dakle 
ono što mogu uraditi zapravo evo da se uzmu u obzir ove sugestije koje su iznesene kroz diskusije 
a da prije svega Izvještaj o radu MZ govorim o svim MZ-a znači da ne idemo pojedinačno 
stavljam na glasanje. Ko je za usvajanje Izvještaja ? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),  
Uzdržanih, Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić (DF). 
 

Z A K L J U Č A K  
 

6.1. Usvaja se Izvještaj o radu MZ-a za 2021.godinu, uvažavajući iznesene sugestije kroz 
diskusiju; 

AD – 7 Program rada MZ-a za 2022.godinu 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Programi rada MZ-a za 2022.godinu. Ko je za usvajanje 
Programa rada uvažavajući evo iznesene sugestije.  
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Hajrudin 
Fermić (DF) 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),  
Uzdržanih, Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),  
 

Z A K L J U Č A K  
7.1. Usvaja se Program rada MZ-a za 2022.godinu, uvažavajući iznesene sugestije u diskusiji; 

 

AD – 8 Izvještaj o radu javnih ustanova za 2021.godinu 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku Dnevnog reda a to su Izvještaji 
o radu  Javnih ustanova za 2021.godinu kao i za predhodne sadržaje predlažem da diskutujemo o 
Javnim ustanovama i o izvještajima i o Programima rada tako da kad iznosite svoje stavove možete 
se osvrnuti i ja jedno i na drugo a prilikom izajašnjavanja ići ćemo odvojeno svaki Izvještaj i svaki 
Program rada. Otvaram raspravu. Izvolite gospodin Šehić. 

Vijećnik Senad Šehić, sve vas pozdravljam. Evo imali smo priliku čuti maloprije da osim jedne 
institucije kulture u Maglaju da ni jedna druga ne radi ništa, ovaj pa tako je ispalo da Dom kulture 
Edhem Mulabdić ne radi ništa u ovom radu a ja upravo smatram suprotno i mislim da samo 
zlonamjerni neće primjetit a to će vam i brojni građani potvrditi u ovom gradu. Ono što u 
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posljednje vrijeme radi Dom kulture Edhem Mulabdić Maglaj na čelu sa direktorom gospodinom 
Dragomirom Dunđerom i svim uposlenicima, ja želim ovom prilikom dakle da čestitam direktoru 
Dragomiru na uspješnom vođenju i za ovo veoma kratko vrijeme ste pokazali zaista da omogućite 
svim kategorijama stanovništva raznovrsne sadržaje, dakle ja tu moram istaći veliki broj 
pozorišnih predstava koje su održane u posljednje vrijeme, brojni sadržaji za djecu na koje sam 
svoje dječake vodim, tako da zaista evo tu je i suorganizacija Maglajske čarolije tako da zaista vam 
čestitam na ovom kratkom periodu kako ste na čelu Doma kulture, pogotovo jer se dobro sjećam 
ovdje rasprave koja se vodila o vašim kompetencijama kada ste trebali biti imenovani. Naravno to 
je inače u biću našeg naroda da unaprijed nekoga osuđujemo na neuspjeh ovaj ali evo vi ste nas 
upravo demantovali. Kada je u pitanju Plan i program izuzetno ambiciozan i kvalitetan i ja 
vjerujem da ćete i pored svih problema i poteškoća sa kojima se susrećete da ćete realizovati ove 
brojne aktivnosti, pogotovo ove neke manifestacije koje naravno u proteklom periodu nismo mogli 
održati zbog predhodne dvije pandemijske godine ali naravno i ovi infrastruktruni projekti koje ste 
tamo naveli tako da ja vam još jednom zaista čestitam od srca i želim vam puno uspjeha. Hvala.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Dom kulture dalje rasprava, Kusur. Dakle raspravljamo o 
prvoj ustanovi pa ići ćemo jednu po jednu lakše nam je tako. 

Vijećnik Eldis Kusur, prvo ću kolegi Šehiću da malo repliciram pa ću onda nastaviti sa 
raspravom. Kolega Šehiću nikad nisam bio zlonamjeran i tako da ako se to odnosilo na mene nije 
korektno. Drugo ja kad sam govorio o kulturi o Izvještaju načelnika rekao sam da je 13.000,00 
uloženo u kulturu što ja smatram, imam pravo da smatram da iznosim svoje mišljenje da je zaista 
malo. Poslije smo dobili obrazloženje od šefice službe u što je tih 13.000,00 otišlo i to je uredu, 
korektno obrazloženo i to je to. Kad sam govorio o kulturi rekao sam te je trenutno ja to tako vidim 
da je aktivni nosilac provedbe tih aktivnosti što se tiče kulture zaista Biblioteka, drugo Dom 
kulture Edhem Mulabdić, gospodin Dragomir Dunđer je imenovan 29.09.2022.godine, za ova tri 
mjeseca vidi se zaista treba biti iskren, vidi se u Izvještaju da je momak to jeste direktor radio na 
aktivnostima što se tiče kulture i može se vidjeti da je od 9-12 mjeseca imao zapažene aktivnosti 
što se tiče kulture. Ponukan ovim koleginim zaista kolega to nije korektno ali evo ja ću izaći što 
sam ja zapazio kao općinski vijećnik u Izvještaju o radu Doma kulture i opet se ovo što ću govoriti 
ne odnosi na gospodina Dragomira jer ovo su neki predhodni periodi. Znači, zanima me kao 
vijećnika i zaista ovaj Izvještaj je iznesen , urađen detaljno. Ja se ne sjećam evo ispravit će me 
predsjedavajuća ili kolege vijećnici da li smo prošle godine usvajali Izvještaj o radu Doma kulture 
nešto se ne sjećam ali u Izvještaju mogao sm primjetiti ali mogli ste i vi primjetiti da je otežavajući 
momenat u radu Doma kulture koji je naslijedio novoizabrani direktor je opterećenje od strane 
sudskih sporova, to jeste Jasmin Bilić je tužio JU Dom kulture Edhem Mulabdić zato što mu nisu u 
periodu 2017. i 2018.isplaćivane plaće i druge naknade shodno aktima kako države tako i JU Dom 
kulture. Mene kao vijećnika zanima i zaista kultura što se tiče kulture na čitavom području BiH  je 
u teškoj situaciji jer sve vlasti i malo ulažu u razvoj kulture ali me interesuje ovdje konkretno u 
Izvještaju je navedeno da ima  JU Dom kulture i svoje neke lične prihode pa me zanima pošto svi 
znamo da su prostorije Doma kulture izdate Kantonalnoj upravi inspekcisjkoj upravi ZDK zanima 
me koliko ovdje imamo zbir od zakupa ali nam nije navedneo koliko Kantonalna uprava ispkecija 
ZDK na godišnjem nivou ili mjesečnom uplaćiva na ime zakupa prostorija u Domu kulture. Drugo 
vidjeli smo i što je pohvalno da su naša djeca održala što osnovna škola što srednja mnogo časova 
u Sporstoj dvorani, nemamo pokazatelj koliki je prihod bio Doma kulture od tog vida zakupa, pa 
onda od sportskih klubova i tako. Znamo da je Sportska dvorana zaista u teškoj situaciji zaista da 
su neki elementi dotrajali gdje treba se ulagati u to i treba se preusmjeriti je svi i ja ovaj koristimo 
te prostorije Sporstke dvorane tako da se u narednom periodu treba više posvetiti pažnje ovi 
objekti koji su od društvenog značaja, treba se u njih ulagati. Ovdje sam vidio čitajući materijal da 
Dom kulture ima problema sa elektroinstalacijama i čak u jednom dijelu Izvještaja navodi se da su 
te instalacije urađene kad se pravila ova zgrada i da do današnjih dana nije ništa to obnavljano iako 
bi neke sadržaje veće imali tipa kino sala i tako da se trebaju te elektroinstalacije popraviti i čak šta 
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više da se treba pojačati i napon struje u Domu kulture kako bi se mogle te neke aktivnosti 
provoditi. Ovdje predlažem Općini Maglaj i administraciji da nađu način da JU Dom kulture 
Edhem Mulabdić pomognu u rješavanju problema grijanja ovog objekta. Tamo se spominje da 
toplotne pumpe koje su instalirane tako sam razumio koje su instalirane u Dom kulture nisu u 
funkciji one su postavljene nekad ljeto poslije poplave 2014.godine i još nisu u funkciji zato što 
Dom kulture nema 3.000,00 KM da uspe u sistem permant tako rečeno sredstvo pomoću kojih se 
moglo adekvatno zagrijavati Dom kulture. U jednom dijelu što se tiče Izvještaja potrošnje 
električne energije mislim dobit ću sigurno odgovor da se 73.918,00 KM odnosi i na zgradu Doma 
kulture i na  Sportsku dvoranu, zanima me je li mjesečni kad se podijeli ovaj iznos od 73.000,00 
maraka na mjesečni nivo, na mjesečnu razinu znači zajedno ova zgrada i Sporstka dvorana troše 
6.159,00 KM ukoliko je tu uključena i Sporstka dvorana donekle je i opravdano jer ima puno 
aktivnosti u Sporstkoj dvorani pa ponšto nije u materijalu bilo, volio bih da se to objasni. Kad sam 
spomenuo na početku sudski spor, to jeste radni spor od strane zaposlenika JU Dom kulture 
Edhem Mulabdić Jasmina Bilića navodi se odmah na samom početku strana 2.da se njemu duguje 
45.000,00 na ime izmirenja tih obaveza prema njemu plus kamate plus i da sudska odluka još nije 
pravosnažna. U prvom stepenu jeste u drugom stepenu nije, interesuje me želio bih da nam neko iz 
Doma kulture odgovori da li je ova presuda već pravosnažna i nadam se da je greška na strani 
7.ako ste čitali materijal piše fino dooprinosi za poreze za period 2002- 2006. 45.000,00 KM jel 
ovo neka greška, jel pored ovih 45.000,00 da li ima još pored Jasmina Bilića da li je još ovaj 
dodatni dug od 45.000,00, mislim smatram da nam neko treba objasniti da li je ova greška. Htio 
sam postaviti pitanje po pripremanju materijala ovo sad se odnosi predsjedavajuća na Program 
rada ovaj JU Dom kultrue Edhem Mulabdić, jeste ambiciozan i nadam se da će u narednom 
periodu…evo ja sam danas rekao znači direktor je imenovan 29.09.2021.godine adekvatno i realno 
stanje na kraju 2022.godine ja kao vijećnik moći ću da razmatram, da čitam njegov direktni 
izvještaj. Htio sam iznijeti pošto sam vidio u Programu rada nije nigdje spomenuto Studentsko 
ljeto, međutim u predhodnim diskusijama dobili smo odgovor na to moje pitanje i na pitanje 
Klubova vijećnika tako da ja neću postavljati to pitanje. Toliko. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Kusur, gospodin Vehabović. 

Vijećnik Elvir Vehabović,  prije svega da vas sve pozdravim. Nešto se malo razumijem u 
Izvještaje pa mislim da ovo nema veze sa Dragomirom kad je bio nije bio, ovo je Izvještaj 
Upravnog odbora, tako da ali me interesuje evo jedna činjenica maloprije smo skinuli tačku 
Dnevnog reda zato što nema nikog iz Upravnog odbora JU Dom zdravlja Maglaj a sad 
raspravljamo o Javnoj ustanovi. Znam ja da će se pojaviti u međuvremenu neko iz Upravnog 
odbora Doma kulture  i sve ja to znam, mislim jasno je sve samo ako već možemo mogli smo 
raspravljati i o Domu zdravlja taj nekakav direktor tamo što je napravo belaj tu je na sjednici je. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, Abdurahmanović. 

Vijećnik Adis Abdurahmanović, pa evo mene je danas krenulo da mi uzimaju misli ostali 
vijećnici ali nema veze ja ću ponoviti, slažem se sa doktorom Vehabovićem, skinuli smo bez 
pogovora znači tačku Doma zdravlja, zahtjevam da i ostale sve Javne ustanove koji ne budu imale 
predstavnika ovdje da nam odgovara na pitanja, treba skinuti da ne primjenjujemo dvostruke 
aršine.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo ja ću samo dopuna ovome što ste vi iznijeli, dakle na 
zahtjev predsjednice Upravnog odbora Doma zdravlja Kolegij je usaglasio da se skine tačka 
Dnevnog reda a onda izglasavanjem u Općinskom vijeću ne neprisustvom nečijim na samoj 
sjednici samo da razjasnimo a sigurna sam da će predstavnik Upravnog odbora se pridužiti radu 
sjednice. Izvolite gospodine Vehaboviću, replika pretpostavljam. 
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Vijećnik Elvir Vehabović(replika), mi smo sasvim uredno dobili materijal, sasvim uredno smo u 
pisanoj formi mogli poslati predsjednici Upravnog odbora pitanja, na osnovu materijala kojeg smo 
dobili za JU Dom zdravlja Maglaj. Znači imamo crno na bijelo piše sve. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, slažem se ali evo reći ću svoje mišljenje. Evo javljam se za 
riječ. 

Vijećnica Svjetlana Zamboni,ne bih sa pozicije predsjedavajuće da ne ispadne da ispred 
rukovodstva iznosim stav, iznosim stav kao vijećnica, naravno da jesmo mogli ali isto zašto ne 
bismo uvažili taj akt predsjednice Upravnog odbora koja želi da prisustvuje sjednici Općinskog 
vijeća jer želi da iznese neke svoje vizije vezano za budućnost a koje se tiču svakog dakle 
građanina ove općine, zašto je ne bismo čuli i ne bismo ovaj imali tu prisutnu na sjednici ništa 
drugo. 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća. Gospodin Vehabović izvolite.  

Vijećnik Elvir Vehabović (replika),namjerno sam čekao da ponovite ovo što ste sada rekli, 
zahtjev predsjednice Upravnog odbora. Predsjednica Upravnog odbora je izuzetno korektna osoba 
da se razumijemo i u obrazloženju ste rekli da ona želi da kaže svoje vizije, bravo Plan ostavimo za 
sljedeću sjednicu, ovo je Izvještaj o proteklom radu pa ćemo vizije za sljedeću. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, i Programi rada. 

Vijećnik Elvir Vehabović (replika), dvije su vam odvojene tačke. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ali diskutujemo o obje tačke. 

Vijećnik Elvir Vehabović (replika), pa govorimo o Izvještaju i o Izvještaju glasamo a Program 
rada su vizije i ono šta se planira.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospodine Vehaboviću ja sam u najavi tački Dnevnog reda 
rekla da ćemo raspravljati i o Izvještajima i o Programima, tako da… 

Vijećnik Elvir Vehabović (replika), ja kažem da je se mogli raspravljati o Programu i o 
Izvještaju, znači moglo se sasvim regularno raspravljati o Izvještaju a Programi vizije i ono 
obrazloženje znači predsjednice Upravnog odbora.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hajte mi smo usvojili Dnevni red. 

Vijećnik Elvir Vehabović (replika), ma znam samo kažem dvostruki aršini.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, radimo po Dnevnom redu. Izvolite Abdurahmanović i 
Fermić su se javili. Ne znam što se vraćamo ponovo na Dnevni red i JU Dom kulture samo 
podsjećanja radi.  

Vijećnik Adis Abdurahamnović, dobro u neku ruku ću se složiti sa konstatacijom 
predsjedavajuće međutim isto tako mi kao Klub vijećnika zahtjevamo od određene Javne ustanove 
da nam ovdje odgovori na pitanja po materijalima i zašto ne bi skinuli neku tačku Dnevnog reda 
ako nam nema ko odgovoriti ovdje.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam Abdurahamanoviću, Fermić.  
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Vijećnik Hajrudin Fermić, samo da ja provjerim, pošto bih ja diskutovao i o drugim 
ustanovama… 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hajmo mi Dom kulture pa ćemo jednu po jednu ustanovu 
ali i o Izvještaju i o Programu, pa ćemo onda sljedeću pa sljedeću. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, znači da kažem nešto što je vezano za Dom kulture. Nisam mislio ali 
sad kad sam izašao. Kratko je ovo zaista, naime želim da na neki način repliciram vama 
predsjedavajuća kad kažete predsjednica Upravnog odbora željela je da pojasni neke svoje vizije i 
Program itd. Obzirom da sada raspravljamo o tome da li da ja da diskutujem o Domu kulture ili ne 
disktujem zato što nema predstavnika Upravnog odbora. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ma ima kako nema pobogu. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, ima sad, sad došao Damir pa vidim i ja pustite to, pustite da završim. 
Ovaj dakle došao je Damir, želim ovo reći onog momenta kad smo otvorili ovu tačku Dnevnog 
reda a nije bilo predstavnika Upravnog odbora mi smo na jedan principijelan način kako to i 
običavamo raditi trebali ovu tačku da skinemo s Dnevnog reda obzirom da smo se zanijeli u 
diskusiji mogli smo da donesemo i to bi bilo najkorektnije dakle da diskutujemo ali da se ne 
izjašnjavamo nego da izjašnjavanje ostavimo za narednu sjednicu. Naravno pa to smo radili kad je 
bio OIK u pitanju što to imamo dvostruke aršine predsjedavajuća? 

 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  zato što je došao predstavnik Upravnog odbora molim 
vas. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, došao je naravno da je došao u trenutku kad je otvorena javna 
rasprava, otvorena rasprava nije bio niko i mi već završavamo raspravu… 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ko kaže da završavamo ja ću se javiti za riječ, Boze 
sačuvaj. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, ja uopšte nemam problema s tim da se nastavi diskusija samo bih 
volio i tražim principijelan odnos prema svima obrađivačima koji ovdje nisu prisutni da kažemo 
skidamo te tačke ili prihvatamo i raspravljamo. Ne možemo kod jednih ovako, kod drugih onako. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dozvolite niste na samom početku izašli, niste to… 

Vijećnik Hajrudin Fermić, nemojte prekidati molim vas, nemate pravo u okviru sam Dnevnog 
reda. Postavljam pitanje, obzirom da je bivša direktorica Doma kulture podnijela neopozivu 
ostavku tražim da nam se odgovori  koji je razlog neopozive ostavke pogotovo kad se zna da je ista 
imenovana za direktoricu druge javne ustanove, odnosno Centra za socijalni rad. Dakle želim 
obzirom da je pokazalo se kroz Izvještaj o radu Doma kulture taj problem poprilično opteretio 
funkcionisanje Doma kulture u predhodnom periodu sve do juna, jula pa i kasnije.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, dobit ćete odgovor na svoje pitanje. Da li ima 
još vijećnika za diskusiju? Javljam se za riječ. 

Vijećnica Svjetlana Zamboni, ja ću samo iskoristiti priliku obzirom da govorimo o JU Dom 
kulture Edhem Mulabdić Maglaj da kao i kolega Šehić iznesem sve pohvale na rad ove ustanove 
za zalaganje ovako malo ljudi na ogromnom prostoru i ogromnoj djelatnosti koje obavlja JU Dom 
kulture. Naime radi se o tome da Dom kulture pokriva 3500m2 dakle ustanova a djelatnost je 
ogromna, znači niz je aktivnosti unutar djelatnosti Doma kulture. U to vrijeme bilo je 8 uposlenika 
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dakle odnosi se na većinski period 2021.godine gdje je 8 ljudi pokirvalo ustanovu 24h dnevno 
sedam dana sedmično. Radno vrijeme Doma kulture je 07 do 10 uveće. U svim prosotorijama 
Doma kulture uključujući dakle ovaj obrazovni centar, kino. Koliko desetina i desetina hiljada 
naših građana koristi ove usluge znamo i sami od sporta i kulture. Da manjka bilo čega ja se ne bih 
složila sa nekim diskusijama koje su vođene unutar prve tačke Dnevnog reda i ono što još želim da 
naglasim jeste da za obavljanje ove djelatnosti Dom kulture iz Budžeta Općine Maglaj koristi 
131.000,00 maraka da se sufinansira iz Budžeta Općine Maglaj a da svojim radom, dakle pokriva 
ostatak troškova. Ako uporedite sa sredstvima čisto poređenja radi jer govorimo o kulturi ali i o 
sportu i o svemu ostalome Opća biblioteka 137.000,00 dobija od kantona na prostoru koliki je 
ovliki koliki jeste sa radnim vremenom takvim kakvim jeste i svaka im čast, nemam naravno 
nikakve zamjerke na rad. Čisto da se nekada uporedimo pa da kažemo zapravo koliko snage je 
potrebno da bi Dom kulture ostvraivao rezultate kakve ostvaruje a mislim da se ima čime 
pohvaliti. Hvala. 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća, da li se neko još javlja za diskusiju. 
Nema. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Fermić se javlja, gospodin Fermić. Je li replika neka ili? 

Vijećnik Hajrudin Fermić (replika), ponavljam pitanje bivšem i sadašnjem direktoru zašto je 
bivša direktorica podnijela ostavku? 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo ja pošto sam ja..ja ću.  

Vijećnica Svjetlana Zamboni, u svojstvu bivše direktorice JU Doma kulture dajem vam odgovor 
na vaše postavljeno pitanje. Radi se o razlozima privatne prirode o kojima neću govorit na ovoj 
sjednici vijeća. 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća, 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, imate li još pitanja ? Ima li još nekih pitanja, diskusija. 
Izvolite gospodin Kusur. 

Vijećnik Eldis Kusur, mislio sam ne izlaziti ali moram džaba je tako onaj, direktorica je kazala da 
Dom kulture radi u  otežavajućim okolnostima zbog finansija i tako, imaju puno veliki prostor i 
tako…jeste jeste uredu sve to kad čovjek realno sagleda stvarno jeste tako a onda je poslije toga 
uporedila finansiranje Biblioteke i Dom kulture. Mislim Dom kulture dobija131.000,00 od Općine 
Maglaj i ima Sportsku dvoranu ima aktivnosti koje su ovdje. Znači pored tih 160 i nešto koliko 
sam mogao vidjeti, 169.000,00 maraka je godišnji prihod od Doma kulture koji oni imaju. Sad sam 
ja pitao ima korištenje Sportske dvorane koliki su tu prihodi,, ima od zakupa koliki su tu prihodi 
itd.itd.  Ima vidio sam tamo u Izvještaju da piše prihodi od federacije kantona koliki su tu prihodi 
Doma kulture a ovim putem nije, doći će i na Dnevni red Biblioteka. Kad Bibilioteka nije imala 
ništa , kad je imala samo doprinos od svojih, od svog rada oni su i tada radili i imali su dobre 
aktivnosti kad su imali duplo manji iznos. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, nije niko kudio, izvinite nije niko kudio stvarno.  

Vijećnik Eldis Kusur, da se razumijemo ja ovo stvarno ne repliciram direktorici, zapravo 
predsjedavajućoj ali hoću da kažem ovim putem zaista ja to je moje mišljenje da je trenutno svijetli 
obraz naše općine Maglaj koji provodi te kulturne aktivnosti je Biblioteka u Maglaju a vidjet ćemo 
rekao sam imenovan je novi direktor 29.09.2021.godine . Direktore vidimo se akobogda za godinu 
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sa vašim Izvještajem pa ćemo vidjeti kako šta i šta ste kao direktor radili. Poznavajući vas 
personalno to jeste osobno nemam sumnju da će vi vaš posao raditi kvalitetno. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Kusur. Neko je pauzu nisam samo 
zapamtila ko je. Vaš je Klub čini mi se tražio pauzu Mirza, hoćemo napraviti pauzu. Dobro evo ja 
zaključujem, ustvari trebalo bi ponuditi i neke odgovore na postavljena pitanja. Ovdje imamo 
predstavnika Upravnog odbora, i htjela sam vam zapravo još i to reći da je u najavi dolska 
predstavnika gospodin Jurišić je bolestan i vjerovatno će to i direktor sam reći, predsjednik 
Upravnog odbora ja najavio da ne može doći  na ovu sjednicu. Drugi član Upravnog odbora 
gospodin Jasmin Bilić je također na bolovanju već određeni period. Vi znate gdje gospodin Bašić 
radi i kakve poslove obavlja pa je vjerovatno i to bio razlog njegovog kašnjenja na ovu sjednicu ali 
evo tu je i direktor i član Upravnog odbora pa izvolite ponudite odgovore na postavljena pitanja. Ja 
dajem riječ direktoru i Damir je iz reda uposlenika tako da.  

Dragomir Dunđer, ništa ja vas sve lijepo pozdravljam, kolega Eldis je postavio korektno i 
konkretno pitanje, vezano za prihode itd. ovdje u materiju ste vidjeli Izvještaj o radu značiu 
proteklom periodu, ja sam došao ovdje 29.09.kao što se rekli maloprije i to naravno ne opravdava 
ništa ja preuzimam sve obaveze i odgovornosti kao direktor. Još jednom se evo u ime predsjednika 
Upravnog odbora ispričavam što nije on mogao nazočiti danas jer kao što je rekla predsjedavajuća 
u najavi imao je jako težak oblik korone i ne osjeća se baš dobro, ode sat vremena na posao i vrati 
se itd. Inspekcije znači vezano za iznajmljivanje ovih prostorija inspkecijama to je 680,00 maraka 
nema tu šta znači s PDV-om to pokrivamo znači kroz tekuća održavanja. Jeste kroz tekuća 
održavanja, kroz plaćanje režija itd.itd. Sportska dvorana prihodi po cjenovniku važećem koji je 
usvojio Upravni  odbor, znači ništa se nije mijenjalo vezano za Sportsku dvoranu vi znate dakle 
koji su izdaci kao što ste spomenuli maloprije električnu energiju. Ono što ste spomenuli ukupan 
iznos to je i za Sporstku dvoranu i za Dom kulture, maloprije je rekla predsjedavajuća pošto je ona 
moja predhodnica. Da kažem da se nadovežem ako mogu ja odgovoriti, iz osobnih razloga je 
podnijela ostavku ja ne znam zašto i ne ulazim u to uopšte. Velike su površine potrošnja električne 
energije u Sportskoj dvorani je orgomna pogovoto u zimskom periodu jer naravno veći je broj ovih 
sati koji služe za rasvjetu odnosno kad su termini i trenažni procesi u dvorani ali evo da vam samo 
kažem prošli smo jedan projekt pa ćemo uraditi led rasvjetu, izmjenu ovaj rasvjetnih tijela tako da 
ćemo smanjiti tu dobrano možda i 70-80% ćemo smanjiti potrošnju električne energije. Imao sam 
još nešto važno, da vezano za tužbu znači, ja sam po dolasku ovdje po preuzimanju mandata znači 
zatekao taj predmet, nisam znao upoznala me prehodnica naravno pri primopredaji i prije toga. Taj 
predmet vuće se iz 2020.odnosno početak 2020.je podnesena tužba a odnosi se na period 
2017.2018.2019. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, 16.,17, i 18. 
Dragomir Dunđer, onda sam je pogriješio ali hoću reći da je to nekakav period naših predhodnika 
koji su bili ovdje. Kakve su se greške potkrale u Pravilnicima ovaj o unutrašnjoj sistematizaciji 
radnih mjesta, razgovarao sam naravno sa našim punomočnikom, sa našim advokatom Sašom 
Mehićem. Kad sam došao znači već je bila prvostepena presuda, iskoristili smo sve pravne 
lijekove, presuda je konačna eto to mogu reći iako se ne ne odnosi na ovaj izvještajni period, tako 
da mi ne možemo dodatno komentirati neke sudske presude ona će vjerovatno biti izvršena u 
nekom periodu a mi ćemo gledati da to prevaziđemo. Što se tiče ovoga isto ovog dijela vezano za 
ovaj dug ne odnosi se ovaj dug. Sličan je iznos ali odnosi za poreze i doprinose vezano za ovaj 
period iz 2002.-2006.i to sam ja isto tako zatekao, znači to vjerovatno je pretpostavljam da je to 
zastara tako da nisam još stigao da ovaj sa Poreznom upravom odnosno sa  Mirovinskim 
osiguranjem razgovaramo u tom segmentu, međutim još niko ne potražuje tako da…evo nadam se 
da sam odgovorio. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja mislim da jeste, ukoliko je ostalo nešto neodgovoreno 
evo nema niko se ne javlja, ja zaključujem raspravu po ovoj tački Dnevnog reda. Pauza ipak, meni 
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se učinilo da ste je i ranije tražili zato sam i reagovala, pauza na zahtjev Kluba SDP. Zamolila bih 
vijećnike da zauzmu svoja mjesta. Nastavljamo s radom. Hoćemo gospodine Jašić, Dragomire 
molim  vas da zauzmete svoja mjesta, ne znam da li će nam se gospodin Fermić pridružiti neće u 
ovom dijelu. Idemo mi nastaviti s radom. Mislim da nije bilo više ni prijavljenih diskutanata te i 
zadovoljni su vijećnici makar su klimali glavom odgovorima koje su dobili, time zaključujem 
raspravu po pitanju Izvještaja o radu JU Dom kulture Maglaj te Programu rada JU Dom kulture 
Maglaj, te na glasanje stavljam Izvještaj ko je za? Vijećnik Fermić je odsutan. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv, Maid Suljaković, Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),  
Uzdržanih, nema.  
Vijećnik Fermić se pridružio.  
Program rada JU Dom kulture ko je za ? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF). 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),  
Uzdržanih, nema.  
Prelazimo na Izvještaj i Program rada naredne ustanove, bilo je evo sugestija i na samoj pauzi da 
se diskutuje o svim ustanovama zajedno ali evo možda ćemo malo sada i ubrzati ove diskusije. JU 
Narodna biblioteka Maglaj, Izvještaj o radu 2021.i Program rada za 2022. Gospodin Vehabović. 
Vijećnik Elvir Vehabović,na početku prošle tačke sam rekao da su Izvještaji Upravnih odbora pa 
bih barem zamolio članove Upravnih odbora ili predsjednika ako su tu da izađu za govornicu i kad 
treba odgovorit na pitanje da pozovu direktora i kažu direktore možete li odgovoriti na pitanje jer 
ćete doći za mjesec za dva kad dođe tačka Dnevnog reda nekad JU Dom zdravlja Maglaj do toga 
da će direktor odgovorati na tadašnja pitanja a minutaža neće biti ograničena pa zbog vas vam 
kažem da članovi, predsjednici Upravnog odbora pozovu direktora za govornicu.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Vehaboviću. Evo sugestija dakle kao 
i činjenica da u ovom slučaju da možda ne budete imali egzaktan podatak kod sebe za da ponudite 
odgovor naravno da to možete dostaviti u pisanoj formi i naknadno. Izvolite gospodin Jašić. 
Vijećnik Safet Jašić, evo ja imam izgleda najlakši zadatak kad su javne ustanove u pitanju. JU 
Narodna bibilioteka Maglaj je poznato svima u gradu da je jedna, nije jedna od najboljih već 
najbolja javna ustanova i gdje nema problema kad su u pitanju poslovi čime se bavi ova ustanova. 
JU Opća bibilioteka je bila i treba da bude u narednom periodu primjer svim kako treba da radi 
jedna ustanova takvog i drugih tipova. Pored pandemije koja nas je zadesila elektronskih medija 
koji preuzimaju i primat u ovoj oblast ova ustanova odoljeva svim iskušenjima. Činjenica da JU 
Narodna biblioteka ima upisanih 700 djece koji su redovni čitatelji i korisnici usluga biblioteke, te 
532 odraslih što ukupno iznosi 1232 korisnika dovoljan dokaz da se rad biblioteke ovom prilikom 
ispred Kluba SDA treba da se pohvali. Ja se nadam da će biti pohvala i od ostalih Klubova. 
Organizovane posjete biblioteci od najmlađih to jeste iz vrtića, osnovaca, srednjoškolaca potvrđuju 
činjenicu da uposlenici JU Narodna bibilioteka rade dobro posao kojim se bave, smatramo da je 
ova javna ustanova jedna od najbolje organizovanih biblioteka u ZDK te predlažemo da Općinsko 
vijeće podrži Izvještaj o radu javne ustanove. Znači i pored svega ovoga što sam nabrojao poznato 
je da je niz manifestacija Narodna bibilioteka održala, promocije knjiga itd.itd. i u samoj pamnediji 
je našla prostora i vremena i radila ono zašto postoji. Znači Klub SDA će podržati i jednom 
rečenicom hvala za ovakav rad i organizaciju. 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Jašiću. Da li ima još diskutanata? A 
imate vi gospodine Šehiću, izvolite. 
Vijećnik Senad Šehić, evo u suštini sve ono što sam rekao i za Dom kulture evo mogu slobodno 
reći i u ime Kluba SDP-a ću isto ponoviti i za Bibilioteku, dakle kontinuitet i kvalitet i mi ćemo 
podržati i Izvještaj i Plan programa za 2022.godinu time je SDP i kao nekoliko puta do sada 
pokazao svoju širinu i uvažavanje dakle ljudi koji znaju raditi svoj posao kao štoje direktorica 
gospođa Nina Bunjevac Salkić dakle i ranije je imala našu podršku i ona neće izostati ni ovoga 
puta. Ja imam samo jedno pitanje za direktoricu pa ako može odgovoriti, koliko ste vi zadovoljni 
sa saradnjom sa Općinom Maglaj i konkretno  načelnikom? Hvala vam . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo Senade. Nema više prijavljenih vijećnika, 
gospođo Bunjevac Salkić možete , obzirom da je direktno vama bilo upućeno pitanje, molim vas 
da vi ponudite i odgovor na pitanja obzirom… 
Nina Bunjevac Salkić, evo ovako sve vas srdačno pozdravljam, hvala za ovu podršku koju nam 
svaki puta pružite ja ću samo jedno zamoliti, molim vas nemojte nikad da stavljate na suprotne 
strane Dom kulture i Biblioteku, mi nismo rivali, mi smo ustanove koje trebaju da doprinose 
ovome gradu. Ja mogu nabrojati milion razloga zašto je finansiranje Doma kulture evo po našem 
bolje vi ćete naći zašto je gore. Zašto Biblioteka radi ovako, zašto onako. Nije ni jednima baš 
jednostavno. Mi kad bismo svi počeli iznositi te probleme bilo bi prilično mučno i zato vas molim 
da nam date podršku, da nam pomognete da prevaizeđemo te situacije a ako je nekome nekakva 
kvadratura problem slobodno nam dajte još kvadrata trebaju nam, tako da u tom smislu mogu 
objasniti sve ove cifre, mogu znam i koje još postoje za različite stvari ali ne bih ulazila u to, bilo 
bi vrlo ružno i nemojte da budemo jedni prema drugima nekorektni. Hvala i za pohvale koje su 
nam upućene radimo i nastojimo da zaista Maglaj bude ponosan na ono što je naš rezultat. Što se 
tiče saradnje sa Općinom Maglaj, odnosno načelnikom ja sam to i na prošlogodišnjoj sjednici rekla 
da je saradnja odlična, da načelnik je podržao rad Biblioteke i Općina kao takva, da imamo 
korektne tranše koje se isplaćuju tako kako se isplaćuju mjesečno, da u zadnjih pa eto više od pola 
godine ili godinu imamo baš onako kako mi zahtjev pošaljemo u okviru i one budžetske stavke 
naravno koja jeste tako se i isplati i tu zaista nemamo primjedbi. Nije se ni jednom desilo da tu 
postoji problem, s druge strane mi zaista uvažavamo i osnivača i načelnika kao nosioca jedne 
važne funckije, ustvari najvažnije funkcije ako ćemo tako gledati kad je u pitanju Općina i 
nastojimo da respketujući sve to naš rad bude zaista usklađen sa onima što Općina od nas očekuje i 
što građani prije svega od nas očekuju. Sve dokle god su građani zadovoljni našim radom, onda 
mislim da je to i Općina i svi ostali. Od vas kažem i dalje očekujemo podršku i budite slobodni kad 
imate nekakve ideje, prijedloge, msilite da nešto možemo poboljštai u svome radu bilo mi bilo 
Dom kulture da nam to kažete, mi ćemo zaista u onom omjeru kojem možemo ispoštovati vaše 
želje. Na kraju krajeva vi ste naši nalogodavci i osnivači. Hvala svima i korisnici svakako. Hvala 
mnogo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Nina. To bi bilo to, zaključujem raspravu po ovoj 
pitanju i Izvještaja i Programa rada JU Narpdna bibilioteka Maglaj te Izvještaj stavljam na 
glasanje. Ko je za? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF),Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin 
Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),. 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, nema. 
Konstujem da smo jednoglasno usvojili Izvještaj. Program rada za 2022.godinu ko je za ? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
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Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF),Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin 
Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),. 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, nema. 
Također jednoglasno. Prelazimo na narednu ustanovu a to je JU Centar za socijalni rad Maglaj, 
gospodin Fermić pa Edin izvolite. Predstavnici su ustanove tu, te vas molim da bilježite ukoliko 
bude nekih pitanja ili dilema. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, pa neće podržat ću ja i Izvještaj i Program rada Centra za socijalni rad 
samo evo što imam nekoliko prijedloga da uđe bez obzira što je već praktično pola godine prošlo 
da uđe u Program rada pa makar kao sa onom stavkom dugoročnim programom ovaj rad. Dakle 
uvijek smo polazili i u onom predhodnom sazivu a evo i sad govorimo o Centru za socijalni rad 
kao ustanovi koja treba da bude nosilac razvoja socijalne zaštite i to je i u zakonu tako definisano 
taj Centar ta naša ustanova zaista na neki način pomalo tiho radi daleko od očiju javnosti a isto 
tako i u otežavajućim okolnostima kada smo mijedna od onih opština koja ima u pravom smislu 
riječi dvostruku socijalnu politiku, odnosno na dva mjesta se provodi socijalna  zaštita i socijalna 
politika, jedno je u Službi za društvene djelatnosti drugo je u Centru za socijalni rad i mi smo se od 
početka zalagali a to da se to objedini da se to preda Centru za socijalni rad kao nosiocu sad 
razvoja socijalne zaštite međutim to ide teško. Ono što ja zaista želim ovdje da napomenem a to je 
nešto što je evo tu je i šefica Službe za društvene djelatnosti je li izašla ona Eldina a tamo je zna a i 
mislim da i vi predsjedavajuća znate da smo mi zaista dosta napora uložili da se pokrene i jedna 
nova Odluka o socijalnoj zaštiti na području općine Maglaj u kojoj bi zajedno sa Službom za 
društvene djelatnosti i Centrom za socijalni rad ovaj napravili tu jednu sveobuhvatnu odluku koja 
bi bila usklađena sa zakonom i odluka koja bi pratila ovaj duh i zahtjeve vremena. Mi imamo 
jednu Odluku o socijalnoj zaštiti koja je apsolutno neuopotrebljiva i zaista to je i vijeće više puta u 
prošlom sazivu reklo da je to neupotrebljiva odluka. S druge strane također predlažem dakle makar 
kao dugoročni cilj da se uvrsti izrada socijalne karte općine Maglaj i to se pokazalo u periodu 
pandemije kao nešto što je neophodno ali evo kako je nažalost općina Maglaj malo malo pa u 
nekoj teškoj situaciji da li zbog prirodnih ili drugih nepogoda i ta socijalna karta je neophodna da 
se zaista znaju ovaj i kategorije stanovništva i pojedinci i koji jesu zaista socijalno ugroženi 
odnosno ta kategorija koja je hajde da kažemo rizična i koju bi bili naravno tu kod vas u Centru za 
socijalni rad, koju bi koristila i Općina ali i sve NVO i drugi institucije koji dolaze na područje 
opštine Maglaj i bave se tom djelatnošću, to bi bilodakle nešto što je važno. Ono što također 
predlažem jel da pokrenete inicijativu da se ova sredstva za poticaje ili za pomoć hraniteljskim 
naknadama , odnosno poticaj za hraniteljske porodice poveća budžetska stavka. Mi smo na moj 
prijedlog prije nekih 4 godine 3 godine donijeli Odluku pa smo planirali 1000,00 maraka bilo je 
realizovano 500,00 mislim da je i prošle godine 500,00 a znam da imamo na području opštine 
Maglaj tih 5 ili 7 čini mi se hraniteljskih porodica i evo tražim samo da se povećaju stavke. Važno 
je to pogotovo za koliko sam vidio i primjetio veliki broj zainteresovanih porodica da i prime u 
starateljstvo a isto tako i da budu hraniteljska porodica na opštini Maglaj, znamo da su 
komplikovane procedure ali bi trebalo jer ipak ko god udomi jedno takvo dijete sklanja ga sa ulice 
i odmah nam je manje potenencijalni jedan razbojnik, jedan bandit, jedan klošar , kriminalac itd. i 
to je jako jako važno da podstićemo. Također evo još malo , također mislim da zaslužuje da u 
Programu rada stoje da će se voditi aktivnosti i na uspostavljanju odnosno na realizaciji projekta 
kućne njege i pomoći u kući. Mi zaista u Maglaju ko god evo hoće da obrati pažnju vidi da svakim 
danom imamo sve više starih osoba kojima je zaista potreba ta pomoć da kupi mlijeko, da ode plati 
račune da ne znam ni ja ode u apoteku itd.itd. pričalo se o tom projektu govorilo se ma samo što je 
trebalo doći do realizacije u saradnji Centra za socijalni rad i nekoliko ovih NVO, evo stane i ne 
praimo pomak na tom mjestu. Dalje također kad se radi o prevenciji i spriječavanju tih društveno 
negativnih pojava prijedlog je da se radi ozbiljnosti ovog problema npr.nasilja, trgovine ljudima, 
prosjačenjo, stavi u Program incijativa za uspostavljanje stalnog multidisciplinovanog stručnog 
tima koji bi na mjesečnom nivou poduzimao i koordinisao aktivnosti u skladu sa ssvojim 
Programom rada koji donese ana suzbijanju nasilja u porodici, međuvršnjačkog nasilja itd i u tu 
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grupu bi inače trebalo da uđe predstavnik znači policije, škole, MZ-a itd.itd. Na kraju obzirom da i 
u ovom Izvještaju stoji da je Centar za socijalni rad izuzetno opterećen brojim predmetima koji se 
svakodnevno rješavaju tamo po zahtjevima stranaka i onim svim rješenjima da se zahtjeva decidno 
i striktno u planiranju ali već dolazi vrijeme evo septembra-oktobra kad se prave i ovi operativni 
budžeti projekcije da se zahtjeva da se u narednoj godini proširi sistematizacija u kojoj bi 
obavezno bio primljen najmanje još jedan socijalni radnik i psiholog kako i stoji tamo, da su vam 
potrebe najmanje. To je i zakonska obaveza već dugo vremena nažalost ovaj malo se tu šta radi  a 
mislim da samo postoji dobra volja i smatram da ukoliko se evo i tako nešto desi da bi Centar za 
socijalni rad puno bolje, kvalitetnije i preventivnije odgovorio svom zahtjevu i zadatku.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam lijepo. Edine izvolite.  
Vijećnik Edin Osmić, evo ja bih prvo da vas sve pozdravim. Što se tiče JU Centra za socijalni rad, 
Izvještaj o radu jeskoro identičan predhodnom izvještaju. Iz godine u godinu se traži upošljavanje 
još jednog socijalnog radnika i psihologa ali se to ne dešava nego se dešavaju druge kadrovske 
promjene, tako da mi iz Kluba vijećnika SDA imamo da postavimo par pitanja prvo ko je nova 
direktorica, kada je imenovana, na koji način je imenovana, zbog čega ovo Općinsko vijeće nije 
upoznato sa tim i zbog čega se nije tražila suglasnost Općinskog vijeća na imenovanje direktorice 
kao što se tražila suglasnost za imenovanje direktora Doma kulture ili direktora KJD. Toliko. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li ima još diskutana nema evo čini se da 
ovdje ima nekoliko pitanja za predstavnike ustanove. Izvolite predsjednica Upravnog odbora i tu je 
članica Upravnog odbora  i ujedno i pravnica ustanove gospođa Amerlina Muftić. 
Mubera Havić, pozdravljam sve prisutne da sad se ne obraćam pojedinačno, ja sam predsjednica 
Upravnog odbora. Prvo pitanje  koliko mi se čini bilo je ko je sad trenutno, trenutna direktorica je 
Svjetlana Zamboni koja je prošla na posljednjem, bodovanjem i svim procedurama zakonskim 
prošla na konkursu za direktora od tri kandidata. Mi smo po konkursu kako smo i raspisali konkurs 
po svim zakonskim procedurama čak smo imali i jednu anonimni prigovor ili kako već da 
nazovem pošto je bilo anonimno onako je bilo napisano samo. Mi smo zaustavili znači proceduru 
dok nismo sve ispitali zakonske mogućnosti dok nismo bilo je u pitanju sukob interesa, dok nismo 
provjerili sa CIK-om, dok nismo provjerili sve gdje god smo mogli provjeriti da vidimo zakonski. 
Mi poništavali konkurs nismo dok nismo vidjeli čak su neki nam predlagali poništite konkurs pa 
ponovo, ne ni slučajno dok ne vidimo da li je to zakonski ispravan konkurs, da li se zakonski radi i 
na kraju obavljeno je kad smo provjerili sve da je ok zakonski. Kad smo dobili sve dopise koje 
imamo napismeno koje smo uputili na kraju i sudu koji je isto od nas tražio. Uputili smo i njima 
sve što smo imali i sve naše zapisnike Upravnih odbora, sve je upućeno čekamo i od njih odgovor. 
Kad smo dobili odgovor da mi možemo nastaviti sa procedurom mi smo sa procedurom nastavili, 
da je sve po zakonu i da je zakonski urađeno. Obavili smo, sva tri kandidata su ispunjavali one 
osnovne uslove obavljen je razgovor. Na osnovu Programa rada, na osnovu svih odgovora koji su 
dati, naša tri člana su izabrali kandidata to je Svjetlana Zamboni. Eto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, bilo je pitanje zašto nije išlo na saglasnost Općinskom 
vijeću. 
Mubera Havić, eh zašto nije išlo na saglasnost zato što je osnivač kako je po Zakonu  o javnim 
ustanovama osnivač je Općina i organ općine donosi odluku. Ranije kad je išlo na vijeće to je bilo 
mimo Zakona o javnim ustanovama.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvršni organ općine daje saglasnost.  
Mubera Havić,  ja sam biolog. I šta je još bilo neko pitanje? 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, bile su sugestije iznesene od gospodina Fermića. 
Mubera Hvaić, eh što se tiče toga i tu mogu malo, mi ćemo se truditi dok smo bar mi članovi 
Upravnog odbora trudit ćemo se upravu je sve, ja kao neko ko radi u prosvjeti sam znam i kako je 
to kad su porodice, kad imaju socijalni slučajevi i ovo što je govorio o hraniteljskim porodicama to 
je vrlo bitno. Kad je dijete u nekoj porodici gdje ima koliko toliko uslove porodice, mi to 
primjetimo u školi. Isto tako primjetimo kad dijete nema te uslove, to se sve osjeti na djetetu jer 
dijete je ogledalo, ono čisto ogledalo koje mi možemo da vidimo na njemu sve što mu se dešava i 
oko njega i u njegovoj porodici. Tako da je ovo prijedlozi su ja se s njima u potpunosti slažem. Eh 
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sad stvar je Centar za socijalni rad ima 8 radnika sa direktoricom 9 malo je teško ljudi rade svoje 
referate, odrađuju najbolje što mogu, čak i neke sitne projekte rade da bi doprinjeli, bore se za neke 
stipendije djece ako mogu negdje neku donaciju…mislim svaka čast za ovo vremena sam se i 
odranije kad je bila ranija direktorica i sad stvarno svi uposlenici se toliko trude da im svaka čast 
što se mene tiče. Što se tiče nas Upravnog odbora tako lijepo radimo i pokušavamo da radimo sve 
onako kako treba da bi Centar i promovisao se što više a da bi Centar radio što bolje a od vas će 
nam treba možda finansijska malo bolja podrška jer je Budžet uknapiran u fening. Eto mi smo to 
tražili ali to se nije moglo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo gospođo Havić, sjedite ti blizu pa ako bude još 
pitanje.  
Vijećnik Eldis Kusur, dobro predsjednik jel tako Upravnog odbora Centra za socijalni rad je kazala 
da je izbor direktora bio u skladu sa zakonom i nema tu, znači u skladu sa zakonom i upustvima i 
aktima koji definišu tu oblast. Samo me interesuje kao vijećnika zar onda mi kao vijećnici nismo 
trebali imati barem informaciju o izboru direktora, bar smo to trebali dobiti ovdje. Informaciju, ona 
se prima k znanju, pročitali smo vidjeli smo i to je to. Drugo što bih sugerisao i sjećam se da sam 
ja to potencirao drugi put čitajući  Izvještaj o radu Centra za socijalni rad spominje se da fali što se 
tiče zaposlenika da su u nedostatku sa socijalnim radnikom i psihologom. Dajte molim vas evo 
direktorica je imenovana, naša je kolegica predsjedavajuća da se taj problem više riješi jer znate 
koja je tu skupina ljudi i koji posao radi ova ustanova i da se omogući zapošljavanje tih kadrova 
koji su neophodni u radi. Vi znate da mi imamo trenutno u Centru za socijalni rad dva socialna 
radnika koji opslužuju čitavu općinu Maglaj, jedan dio opslužuje Lela možda ovaj dio gore 
novošeherski, Jamsina grad i tako ali se prave kadrovska rješenja, raspisuju se konkursi za 
upražnjavanje drugih radnih mjesta koja možda nije trebalo da se uradi što se tiče službi, 
ekonomske službe itd.itd. a ovamo nedostatak je socijalnog radnika i psihologa koji je zaista 
neophodan u radu sa ovom populacijom čiji je dijapazon poslova Centra za socijalni rad. Toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Evo ja ću se samo kratko osvrnuti na ove 
diskusije. 
Svjetlana Zamboni, vrlo kratko,dakle sa pozicije direktorice ustanove vrlo kratko. Ovo o čemu je 
Govorio kolega Fermić veliki dio toga zapravo i stoji u četverogodišnjem programu rada koji je 
bio predat u periodu dakle samoga konkursa. Socijalna karta je itekako potrebna ovoj općini po 
uzoru na ovu koju posjeduje Kanton Sarajevo i bila bi od velike pomoći ne samo Centru za 
socijalni rad nego i svim drugim koji bi  to mogli koristiti, posebno Civilnoj zaštiti ali i NVO. Što 
se tiče zapošljavanja evo veliki broj vas zapravo govori o jednoj izričitoj potrebi a to je prije svega 
psiholog pod broj 1. a onda i socijalni radnik naravno te vas molim da u periodu kad budemo radili 
na Budžetu i budemo usvajali Budžet imate na umu diskusiju koju ste vodili ovdje i potrebama ove 
ustanove kao i potrebama građana pa da podržite ono što bude u okviru tog Budžeta od strane 
ustanove dakle inicirano a to je dakle da se podignu sredstva Centra za socijalni rad kako bi se 
mogla riješiti ta neka kadrovska pitanja. Hvala . 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća. Da li se još neko javlja za diskusiju. 
Nema hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo zaključujem raspravu po ovoj tački Dnevnog reda , 
gospodine Fermiću ono je sve što se iznijeli zapravo i u četverogodišnjem programu rada, možemo 
li smatrati to sugestijama za dugoročni rad ustanove ono o čemu ste govorili.  Ja sam sve popisala 
ovdje šta ste sve nabrojali pa da kažemo uvažavajući sve iznesene sugestije, može. Dakle Izvještaj 
o radu ustanove za 2021.godinu stavljam na glasanje, ko je za? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF), 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),. 
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Uzdržanih, nema. 
 Program rada JU Centar za socijalni rad za 2022.godinu uzimajući iznesene sugestije. Ko je za 
usvajanje Programa rada? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF), 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),. 
Uzdržanih, nema. 
Usvojeno sa 8 glasova protiv i 16 za.  
Prelazimo na narednu ustanovu a to JU Narodna apoteka Maglaj, Izvještaj o radu i Program rada 
javne ustanove. Otvaram raspravu, izvolite Maide. Predstavnicima Upravnih odbora koji su 
završili sa svojim dijelom zahvaljujem se na prisustvu, naravno da ste dobro došli da ostanete 
slušati i nastavak sjednice. Izvolite Maide 
Vijećnik Maid Suljaković, dakle kada govorimo o Izvještaju i Programu rada JU Narodna 
apoteka Maglaj čitajući Izvještaj pojavilo se nekoliko nejasnoća u Izvještaju a koji se odnosi na dio 
prihoda i razhoda preduzeća pa se u jednoj te istoj tabeli navodi da je godišnja isplata bruto plata 
593.000,00 KM što su prosjeku izađe negdje 3.300,00 KM bruto mjesečna plata pa onda se u istoj 
tabeli navodi podatak da je najveća isplaćena plata 2.798,00 KM. Ako u jednom dijelu navodite 
bruto plate ukupan iznos onda navodite i ukupne bruto plate najveća isplaćena bruto plata. Koliko 
su to ustvari prosječne bruto plate, odnosno kolike su prosječne neto plate. Kada govorimo i dobiti 
ove javne ustanove, dobit od 6.134,00 KM na godišnji prihod od više od 3 miliona je zaista 
neshvatljivo mali. Neto marža dobit je 0,20% . Očigledno da se poslovna filozofija i menandžment 
trudi da sav prihod preusmjeri u povećanje plata i to ne bi bio ni problem da se plate uposlenika 
povećavaju, da se onda na 19 mjesta ne žalite kako niste u mogućnosti da uspostavite bolju i 
kvalitetniju IT platformu za kvalitetniju komunikaciju sa pacijentima. Također zanima me kolika 
je ta procijenjena vrijednost IT platforme. U dijelu Izvještaja dobili smo dakle Izvještaj u jednom 
dijelu nam skraćenu  verziju dostavlja predsjednik Upravnog odboragospodin Grahić i tu se navodi 
da su prihodi iz Budžeta Općine uplaćeni u ovu javnu ustanovu u iznosu od 12.000,00 a onda u 
dijelu Izvještaja drugom navodite da se finansirate vlastitim sredstvima isključivo bez prihoda 
Općine, kantona ili druge institucije. Koji dio Izvještaja je ovdje istinit? Dalje govori se u dijelu 
razhoda troškovi stipendija od negdje oko 8.000,00 a ranije smo već rekli da je dobit ustanove 
6.000,00 i onda još se navodi da je problem IT sektor. Stipendiranje studenata je lijepa praksa i 
poželjna stvar međutim mislim da uprava treba prvo da poradi ostvarivanju veće dobiti, 
daomogućite efikasniji rad ove ustanove pa onda da idete u stipendiranje. Ovako mi to zaista 
izgleda besmisleno. Dalje zanima nas ko dobija te stipendije, na osnovu kojih kriterija i gdje se 
inače raspisuje javni poziv. Kirije koje su razhod ove ustanove molim vas da prikazujete 
pojedinačno obzirom na stanje da su uposlenici ove javne ustanove također i vlasnici prostora. 
Ovo, ovakav način da uposlenici sami sebi postavljaju viisnu kirije gdje boravi javna ustanova 
mislim da još uvijek ima u Sjevernoj Koreji i evo kod nas u Maglaju. Toliko je to razočaravajući 
podatak da ja stvarno nemam pravu riječ da kažem. Zbog svega ovoga navedenog mi nećemo 
podržati Izvještaj. Kada govorimo o Programu osvrnuo bih se generalno na sve Programe javnih 
ustanova i smatram da koncept dostavljanja Programa nije adekvatno pripremljen, odnosno 
Program su pričam vam priče a na kraju mi naredne godine nemamo način da pratimo u Izvještaju 
šta je se direktno realizovalo, tako da bih predložio da to bude ustvari Programski ciljevi, gdje će 
biti ciljevi jasno definisani koji će se moći mjeriti naredne godine i da znamo koliko se ciljeva, 
odnosno koliko su svog Programa neka javne ustanove ispunili da li je to 50. 60, 70% itd. pa da 
onda diskutujemo o tome zbog čega se neki ciljevi nisu ispunili itd. Ovako mi nemamo način da 
pratimo i da adekvatno se pripremimo za sjednice. Na kraju bih rekao i zaključak vezano za 
Program, dakle menandžment ustanove ne umije da na pravi način kreira Plan i program i ne umije 
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pravilno kreirati ciljeve bez efikasnih mjera za praćenje i zbog svega toga Klub SDA neće podržati 
ovaj Program. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam Maide.  Da li ima još diskutanata? Nema. Evo 
hoćete vi gospodine Grahiću odgovarati ili ćete dostavljati pismeno. Gospodin Grahić koji nije 
ekonomske struke zapravo i razumijem dostavit će odgovor na vaše postavljeno pitanje, dakle u 
pisanoj formi. Zaključujem raspravu po ovoj tački dnevnog reda, evo dakle Izvještaj. Dozvolit ću 
Almine jeste htjeli govoriti općenito o ustanovana čini mi se. Hajte da se osvrnemo samo na ovo 
pa onda možete kao prijedlog zaključka iznijeti ako se odnosi na sve ustanove o kojima smo 
diskutovali. Izvolite, hajde dok nisam, onda ćemo i Alminu dati riječ neka i on kaže svoje pa ćemo 
se izjašnjavati o svemu.  
Vijećnik Adis Abdurahmanović,dok nismo glasali po ovoj tački ja bih samo molio da definišemo 
ovdje zakonski koliko vremenskog roka gospodin ima da nam u pismenoj formi odgovori. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo recite koliko, može li do održavanja naredne sjednice 
vijeća? Jel vama odgovara do naredne sjednice vijeća. Gospodine Grahiću u šestom mjesecu bit će 
održana jedna sjednica vijeća te vas molim da u tom roku dostavite odgovore na postavljena 
pitanja. Hvala lijepo, evo Almine hoćete onda i vi pa ću zaključiti raspravu i izjasnit ćemo se o 
Izvještaju i Programu i o prijedlogu čini mi se. Ovdje ostaje dakle obaveza kad budem formulisala 
zaključak, prijedlog zaključka, ostaje obaveza ustanove.  
Vijećnik Almin Smailović, ja bih pozdravio sve prisutne, obzirom da imamo određenih 
zaključaka odnosi se na sve javne ustanove vjerovatno će biti slučan zaključak kad bude i JU Dom 
zdravlja, pa ću ga pročitati, odnosi se vjerovatno će nam ovaj zaključak i ovo dostaviti ovu 
informaciju iz Upravnih odbora oni su sada većina njih otišla ali nema veze.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, samo da vam kažem dakle vaš zaključak bit će usmjeren 
ka Upravnim odborima kako god glasio, tako da se ne brinete što se toga tiče. 
Vijećnik Almin Smailović, naime radi se o sljedećem da se ostavi informacija o strukturi 
uposlenika koji su eventulano ispunili po Zakonu za penzionisanje, znači ovo je prvi dio zaključka. 
Također informacija o eventulanim dugovanjima u predhodnom periodu prema uposlenicima koji 
ispunjavanju uslove za penzionisanje, znači ovo je uz Izvještaj i Plan rada bi bilo dobro da imamo i 
ovaj dio koji se odnosi na strukturu uposlenika a to je prvenstveno dio uposlenika koji su pred 
penzionisanje ili koji su već ispunili uslove za penziju da imamo jasnu sliku koji su. Možda ima 
nekih uposlenika koji već su za penzionisanje a rade u javnim ustanovama pa da vidimo znači 
prvenstveno tu strukturu i također u ovom drugom dijelu se odnosi na uposlenike kojima možda 
nije uplaćen staž da se vidi način onaj na koji se može izmiriti taj staž kako bi oni ispunili ovaj 
svoje uslove i ostvarili svoja prava vezano za penzionisanje.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, jasno je evo ja ću svakako razumijem šta 
tražite. Hvala lijepo, dakle idemo usvajanje Izvještaja JU Narodna apoteka Maglaj uz obavezu 
ustanovi da dostavi odgovor na postavljena pitanja iz Kluba SDA, ko je za usvajanje Izvještaja i 
ovu obavezu naravno ustanove do naredne sjednice vijeća, tako ste rekli da je ok. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Hajrudin 
Fermić(DF), 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),. 
Uzdržanih, Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
Program rada za 2022.godinu, ko je za ? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Hajrudin 
Fermić(DF), 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA),. 
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Uzdržanih, Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
 
Naravno moramo se izjasniti o prijedlogu zaključka koji je Almin samo. Poslovnička intervencija, 
pa što niste odmah reagovali. Ja vidim baš imam brzu obzervaciju.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, na ovaj prijedlog gospodina Smailovića samo da nam neko kaže ili da 
se ako se usvoji a pretpostavljam da hoće ovaj zaključak da se dobro provjeri da li imamo 
zakonsku osnovu po Zakonu o zaštiti tajnih podataka da tako nešto dobijamo da ne bi slucajno 
uletili u tu zamku.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, imamo li? 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, ne znam moramo provjeriti ja sam to isto pomislila.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pa evo i ja sam u dilemi nisam ni ja sigurna možemo li to 
formulisati ukoliko nam Zakon o zaštiti ličnih podataka dozvoljava da tražimo te podatke od 
javnih ustanova. Možemo li onda preformulisati gospodine Smailoviću možete me saslušati da to 
preformulišemo da se dakle od Upravnih odbora traži  informacija o broju vezana za strukturu itd. 
samo da ne idemo na lične podatke nego broj po strukturi. Hvala lijepo u tom slučaju nećemo. Evo 
prije nego se izjasnimo Klub SDA je tražio pauzu. Možemo li zauzeti, vijećnici molim vas 
zauzmite svoja mjesta. Evo nije ostalo još mnogo toga za nastavak sjednice, mislim 
da…nastavljamo s radom, dakle ostao nam je prijedlog ovog zaključka koji je predložio vijećnik 
Smailović a to je da Upravni odbori javnih ustanova dostave informaciju po strukturi o broju 
uposlenih i njihovim uslovima za sticanje penzije te obavezama ukoliko postoje unutar ustanova za 
izmirenje dakle ovih poreskih nekih obaveza za uposlenike za predhodni period. Mi ćemo to lijepo 
formulisati s pravne strane u službi Almine tako da..i preduzeća. Dobro sve što je javno, ok. Evo 
ko je za usvajanje ovakog prijedloga zaključka. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Hajrudin 
Fermić(DF), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, 
Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA).  
 
 

Z A K L J U Č A K  
8.1.Usvaja se Izvještaj o radu JU Dom kulture „Edhem Mulabdić“ Maglaj za 2021.godinu; 
8.2. Usvaja se Izvještaj o radu JU Narodna biblioteka Maglaj za 2021.godinu; 
8.3. Skida se sa Dnevnog reda Izvještaj o radu JU Dom zdravlja Maglaj za 2021.godinu; 
8.4. Usvaja se Izvještaj o raduJU Centar za socijalni rad Maglaj za 2021.godinu; 
8.5. Usvaja se Izvještaj o radu JU Narodna apoteka Maglaj za 2021.godinu uz obavezu Upravnog 
odbora ustanove da dostavi odgovor na postavljena pitanja iz Kluba SDA do naredne sjednice 
Općinskog vijeća; 
8.6. Da Upravni odbori javnih ustanova i javnih preduzeća dostave informaciju po strukturi o broju 
uposlenih i njihovim uslovima za sticanje penzije, te informaciju o eventualnim dugovanjima u 
prethodnom periodu  prema uposlenicima koji ispunjavaju uslove za penziju, odnosno obavezama 
ukoliko postoji obaveza unutar ustanova za izmirenje poreskih obaveza za uposlenike za prethodni 
period. 
 

AD – 9 Plan i program rada javnih ustanova  za 2022.godinu 

 

Z A K L J U Č A K  
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9.1. Usvaja se Program rada JU Dom kulture Maglaj za 2022.godinu; 
9.2. Usvaja se Program rada JU Narodna biblioteka Maglaj za 2022.godinu; 
9.3. Skida se sa Dnevnog reda Program radaJU Dom zdravlja Maglaj za 2022.godinu; 
9.4. Usvaja se Program radaJU Centar za socijalni rad Maglaj za 2022.godinu uzimajući u obzir 
iznesene sugestije; 
9.5. Usvaja se Program rada JU Narodna apoteka Maglaj za 2022.godinu. 
 
AD – 10 Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji Plana i programa održavanja javne 
higijene i zimskog održavanja gradskih javnih površina  sa finansijskim pokazateljima za 
2021.godinu 
 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda Izvještaj o 
utrošku sredstava i realizaciji Plana i programa održavanja javne higijene i zimskog održavanja 
gradskih javnih površina  sa finansijskim pokazateljima za 2021.godinu. otvaram raspravu, 
izvolite.  

Vijećnik Eldin Pehrat, selamim i pozdravljam sve prisutne dakle i dalje je praksa da se javna 
higijena održava isključivo u samom gradu i u užem jezgru čaršije u Novom Šeheru. Mi smatramo 
dakle da u svakoj MZ postoje barem neko mjesto, neko spomen obilježje ne znam oko društvenih 
domova, dječijih igrališta itd koje bi se s vremena ne vrijeme trebalo obići i počistiti tako da evo i 
do sada smo napominjali a evo i za naredni period zahtjevamo dakle da se to ubaci u Program rada 
održavanja.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, imate li konkretnih prijedloga da negdje nešto nije urađeno 
ili očišćeno da.. 

Vijećnik Eldin Pehrat, ovdje sve što je navedeno dakle odnosi se na grad i na Novi Šeher, u 
Novom Šeheru je činjenica da se održava dakle čini mi se utorkom i petkom ali evo mi smatramo 
dakle da u svakoj MZ kao što sam rekao neko spomen obilježje da se tačno navede dakle u 
Programu da se navede to i to ovaj da se redovno održava. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam, izvolite gospodin Bešić.  

 Vijećnik Mustafa Bešić, što se tiče ove tačke normalno ja ću ovo podržati, ja bih samo sugeriso 
da evo imamo zelenilo, vegetacija pa ako je ikako moguće na onim putevima, dionicama da se 
pošalje KJD nepreglednost saobraćaja kako autobusa, djeca u školu po MZ-a znači one bar glavne 
ceste jer vjerujete velika je vegetacija i nepreglednost pa evo sugerišem da bar jednom godišnje 
ako se može znači…znam da treba platiti ali evo ja sugerišem da iznađe se rješenje po MZ-a da se 
izađe na teren da se vidi. Jako je loša preglednost, evo vjerujte ja nije da se hvalim ali ja mislim 
ovih dana prema Šeheru uzeti kositi stvarno nemoguće je da, kud nam je uska cesta, nepreglednost 
a evo molio bih da nam se na neki način izađe u susret  tim MZ-a, eto toliko, hvala.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Bešiću, evo imali smo ove dvije 
sugestije. Izvolite Mirza Mešić. 

Vijećnik Mirza Mešić, gospodine Bešiću samo ja se slažem s vama da to treba da se uradi, 
međutim Plan i program koji predviđa održavanje javnih i nekategorisanih puteva tu spada šta, 
jasno spada zimsko i ljetno održavanje pa znači mislim da ne spada pod nadležnost KJD nego s 
kim služba potpiše ugovor on treba to da radi i održava. Ok samo da se zna. 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ma da, da ne ostane da je sugestija ostala za održavanje 
zelenila nego za održavanje puteva više se tiče puteva nego zelenila. Dobro i bila je ova sugestija 
od gospodina Pehrata, oprostite molim vas malo neobičan, izvolite gospodine Jašiću i vi dok nisam 
zaključila raspravu.  

Vijećnik Safet Jašić,pa ne znam hoće li se ovaj moj problem koji ću iznijeti uklopiti u ovu tačku 
ali evo ja ću pokušati. Znači koliko ja znam lokalni putevi su pod ingerencijom Općine i mi zaista 
imamo problem, ponukalo me ovo diskusija predhodnika onaj i u nedjelju smo htjeli pravit akciju 
da to radimo ja organizovao preko vijeća MZ međutim vrijeme nam nije dozvolilo. Nenormalno je 
izrasla visoka trava na bankinama kad su lokalni putevi u pitanju i nema preglednosti djeca idu u 
školu itd. ja ne znam iz koje stavke iz koji sredstava ja znam ako je to ljetno održavanje mislim da 
onaj to nije ni puno para onaj da se ti bar lokalni putevi očiste bankine, odnosno pokosi trava, 
jednom bar godišnje. Evo sad je situacija otiđite da slikate vidjet ćete reći će svako da je to sasvim 
opravdano. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ako mogu naravno opravdane su ove diskusije i tiču se 
lokalnih puteva a ako mogu sugerisati možda u okviru vijećničkih pitanja i inicijativa da objednite 
i da iznesete to kao inicijativu da to možemo općinskoj administraciji proslijediti kao vijećničku 
inicijativu a onda ingerencije, obaveza se zna na kome pada za lokalne puteve pa čak i to rastinje 
na putevima. Dobro samo još jednom smo raspravljali nekada ranije vezano za ove spomenike i 
znam da je rečeno da KJD nekoliko puta je zapravo direktor KJD i rekao da oni bez obzira što to 
ne stoji u Programu i održavaju spomenike i spomen obilježja na području cijele općine Maglaj 
bez obzira na ovaj naslov kako tu stoji bez obzira što to nije navedeno jer smatraju nekako to 
svojom i moralnom obavezom. Evo dakle nakon ovih diskusija usaglasili smo se da ćemo ovo 
ostaviti za vijećnička pitanja vezano za puteve, uvažavajući sugestiju koju je vijećnik Pehrat  iznio 
na glasanje stavljam Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji Plana i programa održavanja javne 
higijene i zimskog održavanja gradskih javnih površina sa finansijskim pokazateljima za 
2021.godinu, ko je za ? 

Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv, Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, 
Edin Osmić, Safet Jašić( SDA).  
Uzdržanih, nema. 

U Sali nije prisutan gospodin Fermić i Maid Suljaković. 

Z A K L J U Č A K  
 

10.1.Usvaja se Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji Plana i programa održavanja javne 
higijene i zimskog održavanja gradskih javnih površina  sa finansijskim pokazateljima za 
2021.godinu; 

10.2.Da se ubuduće u Program rada održavanja javne higijene uvrste i spomen obilježja u mjesnim 
zajednicama i da se redovno održavaju. 

AD – 11 Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji Plana i programa održavanja javnog 
zelenila na gradskom području sa finansijskim pokazateljima za 2021.godinu 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,prelazimo na narednu tačku a to je Izvještaj o utrošku 
sredstava i realizaciji Plana i programa održavanja javnog zelenila na gradskom području sa 
finansijskim pokazateljima za 2021.godinu. Otvaram raspravu, izvolite gospodine Osmić 
Vijećnik Edin Osmić, pa ovo što se odnosilo maloprije na održavanje higijene to se može da se 
odnosi i na održavanje javnog zelenila, tako sve što je se govorilo maloprije može se da se 
podrazumjeva i pod zelenilom jedino tražili bi mi samo informaciju o utrošku sredstava dobijenih 
od Ministarstva za prostorno uređenje gdje je se šta upotrijebilo, koliko i šta je se radilo po tom 
pitanju. Od KJD tražite informaciju ili od službe, od ministarstva, znači od službe tražite, od službe 
za urbanizam pretpostavljam jel Edine? Pa i to može putem pitanja ali eto. Dobro, da li ima još 
diskutanata. Nema zaključujem raspravu, te ovaj Izvještaj stavljam na glasanje uz traženje iz evo 
ove diskusije da se dostavi iz urbanizma informacija o utrošku sredstva dostavljenih od strane 
ministrstva na adresu općine. Ko je za? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv, Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, 
Edin Osmić, Safet Jašić( SDA).  
Uzdržanih, nema 

U Sali nije prisutan gospodin Fermić i Maid Suljaković. 

Z A K L J U Č A K  
11.1. Usvaja se Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji Plana i programa održavanja javnog 
zelenila na gradskom području sa finansijskim pokazateljima za 2021.godinu; 
11.2. Da Služba za urbanizam, geodetske i imovinsko pravne poslove dostavi informaciju o 
utrošku sredstava dostavljenih od ministarstva na adresu Općine. 
 
 
AD – 12 Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji Projekta zbrinjavanja pasa lutalica u 
urbanim sredinama općine Maglaj za 2021. godinu 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku Izvještaj o utrošku sredstava i 
realizaciji Projekta zbrinjavanja pasa lutalica u urbanim sredinama općine Maglaj za 2021. godinu. 
Izvolite gospodin Bešić, pa Abdurahmanović. 
Vijećnik Mustafa Bešić, ovo su sad sve moje tačke što se tiče pasa lutalica, MZ-a i to znaš…što 
se tiče informacije ja ću je podržati ali evo pošto dolazim iz MZ Domislica i predsjednik sam 
kontaktiralo me je više osoba gdje su me zaustavili na ulici i gdje su me zvali telefonom. Imao sam 
nedavno 2-3 dana unazad pokušaj ujeda  od psa dva dječaka i jedne curice. Roditelji me zvali ime i 
prezime ovdje iznosim i stvarno je situacija opasna. Kadušić Ramo me je zvao i kaže Beša dajte 
pokušajte vidite ovo da riješi se. Imamo dvije kuje ljudi u naseljenom mjestu Domislica to je 
nevjerovatno ali kud su one rasplodne znate. Da je to rasa kakva pa ona za godinu dana 15 komada 
i to svi živi.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hajte molim vas ovo je najviši organ odlučivanja na 
području lokalne zajednice pa dajte i ozbiljnost ovom tijelu. 
Vijećnik Mustafa Bešić, ja moram stvarno kazati za ovo, imamo problem ja upućujem službi koja 
se brine o tome, da nam dođu gore, da nađemo rješenje da to pokušamo maket, ja ne znam na koji 
način stvarno 3-4….evo ja sam iznio suštinu problema i molim vas da nam se pomogne u 
rješavanju ovog problema. Eto toliko.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam. Abdurahmanović i ja se javljam za riječ. 
Vijećnik Adis Abdurahmnović, kako u materijalu stoji i više puta je u samom tekstu 
napomenjeno da su iz Udruženja Životinjsko carstvo Tešanj redovono oblilazili urbano područje i 
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odvozili uhvaćene pse. Pitamo se šta je sa djecom iz ruralnih područja općine Maglaj koja su 
ugrožena na putu od kuće do autobuskog stajališta i sam sam imao par inicijativa gdje su mi se 
građani obratili iz ruralnih sredina zbog ovog problema. Šta je sa građanima koji su se obraćali i 
prijavljivali da im psi lutalice prave štetu u vidu uništavanja imovine, uništavanja peradi itd. 
Smatramo da Općina prilikom potpisivanja Ugovora o zbrinjavanju pasa lutalica  ne bi smjela 
favorizovati urbane sredine već da u Ugovoru stoji kao i u sazivu zbrinjavanje pasa lutalica sa 
područja općine Maglaj. Pa ću se malo nadovezati na kolegu Bešića on je to malo zaista i meni su 
se obraćali pošto radim na novošeherskom kraju stanovnici Domislice i imaju zaista veliki problem 
u vidu cijepanja najlona plastenika, uništavanja peradi. Baš iz ovog razloga znači dovoze ih s 
drugih terena već oštenjene kuje koje prave probleme. Mislim da bi jedino trebalo znači dodati da 
se i malo više angažuje znači ako stanovnici ili mi kao vijećnici uputimo službi ipak nema efekta 
da mi kao stanovnici MZ-a zovemo Životinjsko casrstvo udruženje već da se obratimo službi da 
služba sa njima mislim da bi tada bio puno veći efekat. Koliko sam upoznat u ugovoru koji je 
sklopljen 2021.pa ne znam šta je sa 2022.pretpostavljam da je već potpisan da i dalje stoji 
zbrinjavanje pasa lutalica sa urbanog područja Maglaja. Eto samo da se iz službe malo ako sa 
predstavnicima tog udruženja odnosno azila da ih se zamoli ako već imamo negdje izrazit taj 
problem kao što je u Domislici kao štoje u Kosovi mjesto Begići. Znam da ima i u Kopicama isti 
problem da se tu malo povede računa da ih se zamoli da dođu jer zaista ja ih vidim, vidim ih po 
Maglaju da prolaze, patroliraju takoreći po gradu. Pa ako treba neka malo manje po gradu neka 
izbace jednom sedmično da dođu po pozivu u MZ. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Adise.  
Vijećnica Svjetlana Zamboni, evo svake godine razgovaramo o problemu pasa lutalica kojih 
očito ima i ne možemo nikako da stanemo u kraj ovom problemu. Ono što su mnogo veće Općine 
od naše odnosno gradovi na području BiH uradili i mogu reći i vrlo pozitivno i riješili ovu 
problematiku jeste sterilizacija i kastracija pasa. Na području BiH djeluje udruženje to ne neka 
NVO Dog Trust koja znam da je u nekom periodu svog postojanja sterilizaciju i kastraciju radila 
besplatno. Prijedlog Kluba SDP-a vezano za ovu tačku jeste da se obaveže  Veterinarska stanica 
Maglaj, odnosno dirketor Veterinarske stanice Maglaj da stupi u kontakt sa ovom NVO Dog Trust 
i da se pokušaju dogovoriti dakle uslovi za provođenje kastracije i sterilizacije pasa jer to je jedini 
način da se problemu pasa lutalica stane u kraj, sve ovo ostalo što mi radimo zapravo odvoženje i 
dovoženje itd. nikada ne daje dovoljno pozitivne rezulatate. Pomaka na bolje ima ali uvijek će 
ostati prisustvo tih pasa koji se razmnožavaju na području cijele općine. Hvala . 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća. Da li još neko ima za diskusiju? Nema. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pauza za Klub SDA, kratka pauza. Nastavljamo s radom. 
Vijećnici zauzmite svoja mjesta. Evo ovako da se malo prebrojimo, znači gospodin Vehabović je 
čini mi se odsutan, gospodin Fermić je odsutan  i gospodin Mujkanović je odsutan i naravno Jasko 
Begić koji je od samog početka odsutan. Evo nastavljamo s radom. Prije nego se izjasnimo o 
samom Izvještaju, na glasanje moram staviti dva prijedloga.  Prvi prijedlog je bio iznesen iz Kluba 
SDA a to je da se zbrinjavanje provodi na području cijele općine Maglaj ko je za usvajanje 
ovakvog prijedloga. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( SDP), Mustafa Bešić 
(samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA),Maid Suljaković,Eldis Kusur,  
Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( 
SDA).  
Glasalo protiv, nema 
Uzdržanih, nema 
Drugi prijedlog zaključka bio je da se obaveže Veterinarska stanica Maglaj da stupi u kontakt sa 
NVO Dog Trust i da se poduzmu mjere u cilju kastracije i sterilizacije pasa na području općine 
Maglaj. Ko je za takav prijedlog? 
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Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( SDP), Mustafa Bešić 
(samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA),Maid Suljaković,Eldis Kusur,  
Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( 
SDA).  
Glasalo protiv, nema 
Uzdržanih, nema 
I imamo sam Izvještaj dakle ko je za usvajanje ovog Izvještaja ? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( SDP), Mustafa Bešić 
(samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(A-SDA) 
Glasalo protiv, Maid Suljaković,Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA).  
Uzdržanih, nem 

 
 

Z A K L J U Č A K  
12.1. Da se zbrinjavanje pasa lutalica provodi na području cijele općine Maglaj; 
12.2. Da se obaveže direktor Veterinarske stanice Maglaj da stupi u kontakt sa nevladinom 
organizacijom Dogs Trust i da se pokušaju dogovoriti uslovi za provođenje kastracije i sterilizacije 
pasa na području cijele općine Maglaj. 
12.3.Usvaja se Izvještaj o utrošku sredstava i realizaciji Projekta zbrinjavanja pasa lutalica u 
urbanim sredinama općine Maglaj za 2021. godinu; 
 
AD – 13 Informacija o implementaciji Projekta registracije nekretnina na području općine 
Maglaj u periodu 2015. – 2022.godina 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Informacija o 
implementaciji Projekta registracije nekretnina na području općine Maglaj u periodu 2015. – 
2022.godina. što bi rekli u urbanizmu radi se o harmonizaciji jel tako Nedžade, otvaram raspravu. 
Izvolite Maide.  
Vijećnik Maid Suljaković, kada je u pitanju ova tačka konačno mogu da i ja nešto da pohvalim. 
Dakle ovo je pozitivna inicijativa, lijep i koristan projekat za naše sugrađane, ja čestitam službi na 
ovom radu i želim im svu sreću u narednom periodu. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala. Kusur.  
Vijećnik Eldis Kusur, što reće kolega Maid, zaista ovo je za pohvalu, ovaj projekat. Usko 
surađujem sa Općinom Maglaj i u institiciji gdje radim, gdje sam na poslu. Imam direktan dodir 
oko ovih , oko implementacije ovog projekta. Ovdje s nama je šef službe zaista služba daje velike 
napore da se izvrši harmonizacija svih zemljišnih površina. U Novom Šeheru nismo imali 
zemljišne knjige to jeste nisu bile nekretnine upisane u grunt evo sad, evo pratim i čestitam znači 
80 % mislim da je završeno novošeherski kraj da je usklađeno katastarski i gruntovno, tako da ovaj 
projekat je za pohvali i služba treba da istraje. Jest da su veliki napori i kao što znate pošto sam 
stalno u Općini pogotovo u toj službi renovirane su prostorije i sad su koliko toliko popravljeni 
uslovi za rad ovih zaposlenika kojih zaista ima malo u toj službi a imaju veoma mnogo posla.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Nema više diskutanata. Pridružujem se 
čestitkama službi na obavljenom poslu, zaključujem raspravu i konstatujem da Informacija o 
implementaciji Projekta registracije nekretnina na području općine Maglaj u periodu 2015. – 
2022.godina  uz sve pohvale primamo k znanju. 
 

 
 



42 
 

Z A K L J U Č A K  
13.1 Prima se k znanju Informacija o implementaciji Projekta registracije nekretnina na području 
općine Maglaj u periodu 2015. – 2022.godina. 
 
AD – 14 Informacija o stanju i kretanju nezaposlenosti i zapošljavanja na području općine 
Maglaj za 2021.godinu; 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Informacija o stanju i 
kretanju nezaposlenosti i zapošljavanja na području općine Maglaj za 2021.godinu , dijelova 
vezanih za zapošljavanje dotakli smo se i u nekim ranijim diskusijama. Otvaram raspravu. Izvolite 
gosppdin Šehić. 
Vijećnik Senad Šehić, evo ovako na samom početku da kažem informacija je zaista kvalitetno 
urađena i u suštini sve je jasno. Ja imam samo jedno pitanje za predstavnika maglajskog Biroa da 
mi kratko odgovori koliko uposlenici samog Biroa mogu pomoći nezaposlenim osobama i 
poslodavcima kada su u pitanju ptoicaji za zapošljavanje koji se spuštaju sa viših nivoa. Ja znam 
zaista da ste vi u tom dijelu operativni i na tome sve pohvle imate a mene evo konkretno zanima u 
čemu se ogleda uglavnom ta pomoć, je li to neki najvažniji prvi korak, najbitnija neka informacija 
evo čisto zbog javnosti i ovih javnih poziva koji slijede ako možete samo odgovoriti. Hvala vam. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite gospodine Salatović. 
Vijećnik Edin Salatović,evo ja neću ništa puno, ja ću samo ovdje šta su pasivni tražioci 
zaposlenja da nam se samo to pojasni šta bi to otprilike trebalo da znači i ova brojka aktivnih 
tražioca zaposlenja 2455. Kao neko ko dolazi iz privrede često puta sam se susretao sa situacijom 
da tražimo nekog zaposlenika i onda naravno iz službe dobijemo ljude koji su, dobijemo adrese, 
kontakte. Kad kontaktirate te ljude znači evo zadnji slučaj od 13 nezaposlenih mašinskih tehničara 
ja sam dobio na telefon samo jednog koji je došao na razgovor. Znači 8 ih se nije javilo ne znam 
ostali su ili rekli da već rade ili su negdje. Tako da privreda zaista ima problem sa tim podacima. 
Ovi podaci kažu da mi imamo jako puno kadra  a ustvari ga nemamo. Tu su recimo pogotovo tamo 
u sektorima građevine metalne industrije itd. znači koliko puta je moje pitanje, koliko puta recimo 
da se ponudi nekom nezaposlenom licu koliko puta da se ponudi posao da bi se on nakon toga 
brisao sa evidencije. Je li to tri puta ili neki drugi. Eto hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, u ime koga replicirate. Kao vijećnik …dobro pitanje je bilo 
upućeno…izvolite.  
Vijećnik Firuz Galijašević,kada je to brisanje u pitanju nezaposlenih osoba koji su iz nekog 
razloga odbili zaposlenje. Ja često kažem svojim nezaposlenim osobama koje dođu meni na 
savjetovanje da postoji milion razloga zašto da prihvate a dva miliona kako da ga odbiju. Morate i 
vi kao poslodavci znati da više nezaposlene osobe neće da rade za minimalac i traže uslove rada u 
skladu sa zakonom. Eto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite. 
Vijećnik Edin Salatović (replika), nije minimalac onaj ja se slažem sa dijelom, ima poslodavaca 
svakakvih. Problem čovjek uopšte nije došao na razgovor shvatate, on ne zna šta ću ja njemu 
ponuditi. Znači ako ti kažem od 14 ljudi jedan je došao na razgovor pa nebitno je stvar je dogovora 
koliko on treba tom poslodavcu. Ja samo smatram da je slika koja se daje nije ispravna. Ja evo 
vama kažem znam da ima dosta firmi s kojima sam ja razgovarao i mnogi kažu evo građevinskog 
tehničara, ne možete ga naći ni pomoću…ja ne znam koliko se tih ljudi vodi recimo na birou. Hoću 
da vam kažem da je za nas sve bolje onaj da imamo realniju sliku.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo.Nemam više vijećnika koji su se prijavili za 
diskusiju pa bih zamolila da ponudite odgovore. Gospodin Bajrić. 
Samir Bajrić, uvažena predsjedavajuća, cijenjeni vijećnici prije svega želim da iskoristim priliku 
da vas pozdravim u svoje lično ime i u ime Biroa za zapošljavanje Maglaj. Drago mi je da evo u 
suštini nema potrebe evo i ovo da diskutujemo jer svima nama je isti interes, svi imamo isti cilj da 
imamo što jasniju sliku kad je u pitanju broj i kvalitet nezaposlenih osoba na području cijele 
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federacije a pogotovo u ovom slučaju na području općine Maglaj. Ja ću krenuti ovdje po redu znači 
prvo pitanje je bilo upućeno koliko uposlenici biroa mogu pomoći nezaposlenim i poslodavcima i 
na koji način. Znači ja smatram da je ovdje aktivizam i angažman uposlenika u birou ključni kad 
su u pitanju učešće i uzimanje učešća u poticajima prvo na način da su blagovremeno svi 
obaviješteni kada će biti javni pozivi, da su blagovremeno obaviješteni oko načina na koji se vrši 
aplikacija jer mi znamo svi da je u zadnje dvije godine način aplikacije znatno promijenjen i 
zahvaljujući angažmanu uposlenika prije svega savjetodavac koji rade direktno sa nezaposlenim 
osobama sve naše nezaposlene osobe su pripremljene, sve su registrovane na portalima federalnog 
zavoda a od prije 3 godine imamo i radno mjesto stručni suradnik za rad sa poslodavcima čija je 
nadležnost isključivo saradnja i koordinacija sa poslodavcima i pomaganje poslodavcima kad su u 
pitanju sve stvari koje se odnose za nezaposlene osobe koje se nalaze na našoj evidenciji. Pa 
krenuvši od ovog drugog pitanja za koje ću se nadam se odgovoriti na način da će biti zadovoljni 
oni koji su postavili do toga kako uputiti i poslodavca na koji način oni sami treba da vrše 
aplikaciju na koji način treba da vrše registraciju na portalu do tog da učestvujemo aktivno u 
praćenju pravdanja svakih mjesec dana i da se stavljamo na raspolaganje znači i u dijelovima koji 
su direktno u nadležnost Federalnog zavoda kad je u pitanju refundacija i povrat tih sredstava. 
Tako da naš posao možda izgleda onako da je to nešto što je šablonsko i međutim uistinu to nije 
tako i ja se nadam su korisnici i poslodavci i nezaposlene osobe naših usluga zadovoljni. Volio bih 
stvarno i pozivam ovim znači kao i svaki put kad god imamo priliku pozivamo sve one kojima bilo 
šta kad je u pitanju prava nezaposlenih osoba i kad su u pitanju prava poslodavaca bujrum dođite 
nam svaki dan od 7 do pola 4 se nalazimo u našim prostorijama  i izuzetno smo zaintersovani za 
svaki vid pomoći i jednima i drugima. Kad aje u pitanju pasivni tražioci zaposlenja to je situacija 
koja je naslijeđena u službi za zapošljavanje gdje su se ljudi izjašnjavli prilikom prve prijave da 
lisu aktivni ili pasivni tražioci zaposlenja. Aktivni su osobe žele da ih poslodavac kontaktira i da 
stupaju u vezu sa poslodavcima na način da budu pozivani na informativne razgovore vezano za 
…a pasivni su oni koji prilikom prijave iznesu i izraze svoju želju i to nama potvrde u pisanoj 
formi da ne žele da ih kontaktiraju poslodavci. Međutim prava o evidencijama su jasno kazala da i 
takvi ljudi imaju puno pravo da budu na evidenciji bezu ikakve obaveze da se odazivaju na poziv 
poslodavca i to su ti takozvani pasivni. Kada je u pitanju situacija oko traženja onaj dio koji je naša 
nadležnost jeste da mi adekvatno u roku 48h odgovorimo na takozvani E4 obrazac svakog 
poslodavca mislim d ani jedan poslodavac kad je u pitanju biro Maglaj nije čekao tih 48h, da smo 
puno ranije i puno brže dostavljali spiskove. Mi ažuriramo otprilike prilikom svakog javljanja sa 
nezapslenom osobom kroz razgovor svaki savjetodavac ažurira  sve podatke pa između ostalog i 
broj telefona. Međutim surova stvarnost BiH je da je masovan odlazak i vi ste vidjeli po ovom 
Izvještaju taj trend je znatno povećan u 2022.godini. veliki broj pogotovo mladih ljudi nažalost 
odlazi iz BiH. taj trend se najviše pokazuje kroz broj brisanih zbog odlaska na zaposlenje. Ovdje 
sada prednjači Slovenija, najvjerovatnije da su ljudi odnosno ti poslodavci  našli način kako da te 
ljude vode u Njemačku i druge države preko Slovenije. Nažalost, to je takav trend ljudi odlaze vi 
kao ni mi nismo u mogućnosti i nemamo nadležnosti da utičemo na te …međutim da bi trebali 
uputiti nekakav vapaj ja neću više reći ni inijacitivu ja mislim da je vapaj višim organima 
zakonodavne vlasti koji bi trebali itekako da se pozabave ovim problemom. Nažalost mislim da oni 
ne žele, neće da vide ovaj problem sa kojim se mi svi suočavamo. Nama dolaze poslodavci evo vi 
ste iznijeli problem ovdje, svakodnevno mi imamo i posjete poslodavaca koji nam govore iste 
stvari, ljudi jednostavno ne žele jer su to mahom mlađi ljudi koji su već u pregovorima ili su u 
akcijama traženja tih ino poslodavaca i njihova želja za odlaskom… Nažalost evo i kolega Firuz je 
ovdje, najgora stvar je kad prijavljuješ mlado dijete koje dolai iz škole i kažeš koja zanimanja su 
vama prihvatljiva gdje bi vi željeli da rqadie, gdje sebe vidite, kaže vidim sebe van BiH. Nažalost 
takav trend je to su stvari koje mi jednostavno ne možemo uticati a ovdje kad je u pitanju, naš 
Pravilnik je jasno definisao svaka osoba koja dva puta odbije adekvatno ovdje stavljam akcenat na 
adekvatno zaposlenje, takva osoba će biti brisana iz evidencije nezaposlenih osoba. Međutim mi 
smo u par navrata tražili da nam neko definiše šta je adekvatno zaposlenje. Ne možemo niko, mi 
evo ovdje da pokušano nas koliko nas ima ovdje u Sali, nas 30, kako ćemo definisati šta je 
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adekvatno zaposlenje. Nekome ko je u slučaju potrebe adekvato zaposlenje je i plata od 400 
maraka, nekom ko želi da radi ko je spreman da kreativno utiče na promjenu recimo radnog 
okruženja, radne sredine možda adekvatno zaposlenje nije ni naknada od 1000,00 ili 1500,00 
maraka da ne pričamo o radnom vremenu, radnim subotama itd.itd. o radnom vremenu od 16 sati i 
13 sati dnevno, tako nama osoba kad dođe i ja vas evo molim samo da u ovim situacijama svako 
od nas bude objektivan, kad neko dođe i kaže zvao me taj i taj poslodavac prihvatio sam, otišao 
sam na probni rad ,radio sam 13 sati i na kraju kad smo sjeli da se dogovorimo oko plate, nudi mi 
minmalnu platu. Eto ako budem prihvatio da radim nedjeljom i ovi  ko on je spreman nešto da mi 
doda na tu minimalnu platu. Nažalost da vas ne opterećujemo nekim stvarima, mi smo neki dan 
imali slučaj da nam je došla djevojka da joj je poslodavac oduzeo pasoš. Mislim ko da živimo u 
Ukrajini, ko da se bavimo nekim stvarima koje…znači tako da nisu ni radnici zaštičeni nažalost i s 
druge strane zakoni postoje, međutim većinom se radi o neukim strankama, ljudi koje ne znaju 
iskoristiti i ne mogu iskoristiti moramo shvatiti da nije svako taj ko je pročitao i Zakon o radu i ko 
zna pročitati Zakon o radu, da nauči svoja prava, tako da se još uvijek dešava na području BiH pa 
na području Maglaj izrbljivanje radne snage. Tako da… evo što se tiče toliko za ova pitanja a za 
sve ostalo ja sam tu pa izvolite.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam Samire. Izvolite gospodin Delić. 
Vijećnik Fikret Delić, poštovana predsjedavajuća pošto izlazim prvi put, kolege vijećnici, dragi 
gosti sve vas srdačno selamim i pozdravljam. Samo da se zahvalim gospodinu na ovakvom finom 
dobro izlaganju, hvala ti. Ovo je sve istina, ovo je zaista naša slika države, opštine, općine kako 
hoćete i u državi. On je sve to objasnio rekao, kako mladi odlaze zašto odlaze kako poslodavci se 
ponašaju. Ja sam baš mislio ovih dana nisam stigao da napišem jednu inicijativu o stanju i da se 
ovaj uputi službi ili ne znam ni ja kojoj ustanovi kako da se nađe na dnevnom redu ovdje 
inicijativa o radu na općini Maglaj, da se zna do kada može raditi radnik, da radi 8 sati a ni jedna 
mislim firma na općini Maglaj nema radnik ni jedno pravo. Zašto odlaze? Odlaze zato što su u 
ovoj našoj državi i općini radnici robovi. Zašto i to je čisto, nema Božića, nema Bajrama, nema 
ništa i kako će raditi. Ide na zapad gdje ima sva prava, gdje ima regres, gdje ima topli obrok, da 
ima platu, dboru platu dupplo troduplo veću. E ovdje je plata 600 maraka, to ti je tako. Koja to 
firma u Maglaju radi 5 dana po 8h 40h, koja firma. Evo neka neko kaže, neka neko izađe koji neće 
zato. Nije to više ni zbog para, nego zbog radnog vremena, 14 što kaže gospodin sati, 12 sati a 
hvala ti još jednom a ja ću inicjativu podnijeti prema službi, prema nekom da vidi Zakon o radu. 
Hvala.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam lijepo. Abdurahamanović. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, evo ja osjećam potrebu zaista da se zahvalim uposleniku  biroa 
Samiru Bajriću na opšrinom obrazloženju i odgovoru na sva postavljena pitanja i zaista osjećam 
potrebu da evo takoreći pohvalim sve do jednog uposlenika biroa jer sam imao priliku da tražim 
poticaj za zasposlenje radnika nedavno gdje su mi svi odjednog, od prvog do zadnjeg pomogli 
pošto je novi način apliciranja, objasnili pomogli da apliciram napravim projekat i uspješno sam 
prošao na projetku. Zaista se daju što se tiče ovog dijela, što se tiče dijela oko sa radnica to što je 
neko postavio u to ne bih ulazio ne znam ovo što pričam, pričam iz svog iskustva zaista hvala vam 
i nastavite tako.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Evo nije bilo, hoćete i vi diskutovati, hajte 
stvarno sam ovaj, ponavljamo se već.  
 Vijećnik Safet Jašić, ma ništa evo gospodin Bajrić je iznio i rekao i mene doveo u neku dilemu šta 
je to adekvatno zaposlenje za čovjeka. Za mene je adekvatno zaposlenje kvalifikacija. Znači to ja 
lično sa ovog mjesta i mogu da kažem znači adekvatno zaposlenje je po kvalifikaciji. Jedan je 
drugi problem s kojim se ljudi odnosno radnici susreću. Ja sam to jednom davno ovdje govorio kad 
je tekstilna industrija u pitanju. Zato što ustvari do poslodavaca. Što ne daju ili na neki način 
onemoguće sindikalno organizovanje uposlenika. Neka mi kaže jedna firma ovdje koja zaposšljava 
150 ljudi bilo to iz tekstilne ili neke druge industrije da imaju sindikat, da su sindikalno 
organizovani u toj fabrici osim Natrona Maglaj i javnih ustanova, i eto recimo ove škole itd. znači 
nema sindikalnog organizovanja, ljudima se u ovom dijelu mora pomagati maksimalno zato ljudi 
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izbjegavaju, ljudi odbijaju i ponuđena radna mjesta i svašta nešto a da ima sindikalno 
organizovanje ne bi se događalo dase radi 12h, da imaju najminimalniju platu itd. na ovaj način 
kako mi radimo mislim da ćemo mi ostati još više bez….ja imam punih 40 godina staža možda 
imam i viška ali tu je negdje to. Znači kako će ljudi steći to neko, doći će vrijeme ne znamo šta nas 
čeka ali ovim tempom, ovim tempom iseljavanja naših i kadrova koje smo mi , koje je ova država 
iškolovala , koje je uložila u njih itd. ljudi odoše nećemo ništa napraviti ovo se mora znači uvezati 
biroi i svi poslodavci koji upošljavaju evo iole neka 20 radnika u ovome dijelu kako bi malo 
zaštitili radnika kada je u pitanju i plaća i radno vrijeme.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Vam gospodine Jašić. Zaključujem raspravu po ovoj 
tački dnevnog reda i konstatujem da evo uz pohvale koje su iznesene vama i vašim uposlenicima, 
Informaciju primamo k znanju. 
 
 

Z A K L J U Č A K  
 

14.1.Prima se k znanju Informacija o stanju i kretanju nezaposlenosti i zapošljavanja na području 
općine Maglaj za 2021.godinu 
 
AD – 15 Informacija o deminiranju i uništavanju neeksplodiranih ubojnih sredstava na 
teritoriji općine Maglaj u 2021.godini 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Informacija o 
deminiranju i uništavanju neeksplodiranih ubojnih sredstava na teritoriji općine Maglaj u 
2021.godini, u materijalu imate dakle sve što ta informacija podrazumjeva, otvaram raspravu 
izvolite gospodine Bejzić, a vas molim za malo pažnje vijećnik izlaže. 
Vijećnik Mirsad Bejzić, u uvodnom dijelu informacije konstatuje se da je Općina Maglaj jedna od 
najugroženiji općina kako u ZDK, tako i u FBiH po pitanju opasnosti od  neeksplodiranih ubojnih 
sredstava pa je tako na osnovu prve revizije  Općinskog plana protuminskog djelovanja koje je 
uradio BH MAC krajem 2010.godine sumnjiva površina  procijenjena na 20.307.000 m2 a ukupna 
deminirana površina u periodu 1996-2021.godina iznosi 3.320.097,10 m2 što je 16,35% od ukupne 
sumnjive površine. U zaključku tačka 5. navodi se pošto je u posljedne vrijeme evidentno 
smanjenje iznosa donatorskih sredstava za deminiranje neopohodno je osigurati vlastita 
finanasijska sredstva planirano u Budžetu s ciljem otklanjanja minskih opasnosti. Imajući u vidu 
ukupnu površinu koja još uvijek nije očišćena od minske opasnosti kao i to da je sve manje 
donatorskih sredstava a uzimajući u obzir mogućnost Općinskog Budžeta nameće se zaključak da 
će nažalost još generacije i generacije građana općine Maglaj odrstati i živjeti uz ovu pritajenu 
opasnost. 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to je to. Dobro nema više prijavljenih diskutanata 
konstatujem da informaciju o deminiranju i uništavanju. ..šta ćete, pa hajte ne znam šta ćete 
objasniti cifre su..hajde izvolite Anto nemam ja ništa protiv. Ne znam šta ćete objašnjavati samo.  
Anto Maglica, pozdravljam sve prisutne pošto prvi put izlazim, vijećnik Bejzić je spomenuo onih 
20 miliona kvadrata minski sumnjive površine na području općine Maglaj. Znači to su egzagtni 
podaci od BH MAC-a s time što u ovih 20 miliona mi imamo 3 kategorije minski sumnjivog 
područja. Prva kategorija predstvalja znači naseljena mjesta i infrastrukturu struja, telefon, 
vodovod itd.druga kategorija predstavlja poljoprivredno zemljište i prva i druga je uglavnom 
riješena. Još  imaju nekakva rubna područja s malim površinama koje treba riješiti. Najveća 
površina zagađenog minskog područja su ovi naši brdski, šumski. Ima tu preko 15 miliona minski 
sumnjive i naravno trebam napomenuti da nisu sva minska polja otkrivena. Izviđači BH MAC-a 
povremeno dolaze, zanadaju neke stvari i otkrivaju neke stvari vezane za zapisnike vojske koje su 
tu boravile, tako da se oni u zadnje vrijeme najviše koriste tim nekakvim podacima koje dobiju od 
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informatora, od ljudi koji su bili na ratištu u tom dijelu. Sredstva problematično je deminiranje 
prilično skup posao. Mi imamo osnovne dvije tehnike deminiranja, tehničko izviđanje i čišćenje. 
Tehničko izviđanje je negdje nešto preko eura po kvadratu, znači to je lakši oblik deminiranja a 
čišćenje je ono ručno naumalno bocanje traženja mina da ne kažem drugačije. Ono je duplo 
skuplje možda i više i postoje još neki postupci gdje se ne koriste te tehničke metode, to su MS5 
takozvani postupci rekli smo imamo milion i nešto od Bijele Ploče pa tamo do Bakotića i Bočinje 
što je počela raditi prošle godine deminerska organizacija MAG iz Sarajeva pa se nadam da će ove 
godine to završiti, jako velika površina. To je znači jednostavno izviđanje terena i sumnjivog, 
znači na osnovu određenih ne tehničkih postupaka ti ljudi svojim metodama određuju šta je 
opasno, šta nije opasno izbacuju, ono što jeste ostaje. Otprilike samo da znate o čemu se radi, znači 
mi još uvijek imamo jako puno ovdje pošto su se te linije pomicale naprijed nazad. Razne vojske, 
ljudi koji su postavljali mine su možda nastradali nisu pravili zapisnike skice itd.i tu leži najveća 
opasnost. Sad ovaj NUS što se nalazi, on se može naći u pola grada, što se tiče ovako nekih stvari. 
Hvala lijepo.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, i ostaje pritajena opasnost znači. Informaciju primamo k 
znanju. 
 

Z A K L J U Č A K  
15.1. Prima se k znanju Informacija o deminiranju i uništavanju neeksplodiranih ubojnih sredstava 
na teritoriji općine Maglaj u 2021.godini. 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na vijećnička pitanja i inicijative. Gospodin 
Galijašević, Delić, Bešić, Suljaković, Salatović, Jašić, Pehrat eto tim redom. 
 
Vijećnik Firuz Galijašević, pokrećem vijećničku inicijativu na molbu svih članova vijeća MZ 
Ravna. Problem je nepropisno parkiranje motornih vozilana lokalnom putu prema MZ Ravna kod 
izletišta u Bistrici koje održava Udruženje građana Eko zavičaj Maglaj i ometanje saobraćaja u oba 
pravca. Prijedlog rješenja je postaviti vertikalnu signalizaciju zabrana parkiranja uz povremenu 
kontrolu policijske stanice Maglaj. 
 Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala. Delić 
Vijećnik Fikret Delić,  pošto sam dobio jedan zahtjev od mještana iz MZ Kopice, naselje 
Katunišće za sanaciju puta gdje živi oko 7-8 porodica, zamolio bih službu načelnika da izađu na 
lice mjesta da se utvrdi, da se sanira ako može. Isto tako u istom naselju da se uradijavna rasvjeta 
gdje nema gdje je totalni mrak i da se završi projekat javne rasvjete za Zabrdo. Toliko. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, Arnautović. 
Vijećnik Elvir Arnautović, moja inicijativa se odnosi znači prema KJD Maglaj, a vezana je za 
sanaciju oštećenog dijela puta u ulici Ibrišima Obralića, a i na širem području MZ Maglaj grad. 
naime prilikom puknuća cijevi dođe do oštećenja asfalta i ostane taj kolosjek kako bih rekao već 
duže vremena u oštećenju. Molim KJD ili firmu koja je angažovana za to da u što kraćem roku 
izađe i izvrši sanaciju iste.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala. Bešić 
Vijećnik Mustafa Bešić, ma ja ću samo dvije riječi napisao sam kao što je predsjedavajuća rekla 
da napravimo inicijativu vezano za inicijativu Općini Maglaj, zelene površine znači da po MZ se 
ako može ikako nađe da se riješi problem zelenih površina, bankina, živice, nepreglednosti. Evo ja 
sam stavio nekoliko rečenica i to je to. Eto . 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Suljaković. 
Vijećnik Maid Suljaković, podnio bih jednu inicijativu i postavio bih jedno pitanje. Dakle 
podnosim inicijativu Komisiji za bezbjednost saobraćaja za izgradnju dva ležeća policajca u 
naseljenom mjestu Tujnica i to ne dionici puta kod kuće Harisa Merdića i kod kuće Rifata Džafića, 
obrazloženje navedene dionice su postale prostor za utrkivanje vozilima što uzrokuje učestale 
nesreće. Posljednja takva desila se prije nekoliko dana na svu sreću bez posljedica po život naših 
sugrađana što ne garantuje da će se u narednom vremenu biti takav slučaj. Kada je u pitanuj 
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pitanje, postavio bih pitanje službi zbog čega se ne izvršava ugovorna obaveza za održavanje 
lokalnih puteva, održavanje bankina kanala itd i molim vas da nam dostavite vijeću informaciju 
koje firme su zadužene za koje MZ da rade ovaj posao, obzirom da je evidentno dase već dugi niz 
godina ne izvršavaju ovi poslovi. Hvala. Pehrat. Jašiću može svejedno. 
Vijećnik Safet Jašić, ja imam dvije inicijative jedno pitanje. Prva je podnosim vijećničku 
inicijativu da se što prije u sklopu ljetneg ili već kojeg održavanja što prije pokose odnosno sasjeće 
nisko rastinje na svim lokalnim putevima na općini Maglaj. Jer ovo ne podnosim slučajno jer 
Kopice, Šeher je primjer put 5 km ima još i dužih, stvarno je nepreglednost velika. To je jedno i 
druga inicijativa kako se iz Zapisnika sa 15.redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj da 
zaključiti da imamo sve više zaključaka ovog vijeća koji se ne primjenjuju ili nisu realizovani 
pokrećem vijećničku inicijativu, da se za 18.redovnu sjednicu Općinskog vijeća Maglaj pripremi i 
uvrsti u dnevni red Informacija o realizaciji zaključaka Općinskog vijeća Maglaj za period od 
januara 2018.godine do danas. Napominjem da je u periodu 2016-2020.godine jednog ili dva puta 
dostavljena informacija o realizaciji zaključaka Općinskog vijeća što je trebala biti redovna praksa 
ali je ta praksa prekinuta i nije nastavljena čak ni nakon slične incijative koju je tokom 
2020.godine podnio gospodin Delić Edib vijećnik SDA u predhodnom mandatu. Smatram da iz 
takvih informacija javnost može steći realan utisak o radu Općinskog vijeća i da bi to trebalo biti 
redovno objavljivanje i ažuriranje na službenoj web stranici Općine Maglaj. Zadnji objavljeni 
zaključak je 15.08.2019.godine ali nema informacija šta je s realizacijom istih. Imam drugo 
vijećničko pitanjeobzirom da su u većini MZ-a provedeni izbori za vijeće MZ-a postavljam pitanje 
koje se odnosi na sve MZ u kojima su izbori okončani. Kada su provedeni izbori u MZ, termini 
održavanja izbora za svaku MZ pojedinačno na koji način i po kojim pravilima po kom Statutu su 
provedeni izbori u MZ i da li su poštovane higijensko epidemiološke mjere kod sazivanja zborova 
građana. Sastav novoizabranih vijeća MZ i ko sju predsjednici Vijeća MZ-a sa kontakt telefonom.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Jašiću.  
Vijećnik Eldin Pehrat, evo imam dvije vijećničke inicijative, prva se odnosi na riješavanje 
problema napajanja električne energije u Novom Šeheru, dakle u ime građana Novog Šehera 
podnosim vijećničku inicijativu koja se odnosi na dugogodišnji problem nestanka električne 
energije u jednom dijelu Novog Šehera koji se napaja sa trafostanice Alispahići smještene u 
Novom Šeheru. Naime do nestanke električne enrgije obavezno dolazi u periodu nastupanja 
muslimanskih vjerskih praznika,  što dovodi dovelikih problema za korisnike električne energije 
kako za domaćinstva tako i za ugostiteljske objekte koji se napajaju na pomenutoj trafostanici. 
Činjenica je da se radi o staroj trafostanici koja datira još od 70-tih godina prošlog vijeka tako da 
prilikom svake veće potrošnje dolazi do opterećenja i u konačnici do nestanka električne energije. 
Kao što sam naveo radi se o problemu koji je redovno aktuelan za svaki muslimanski vjerski 
praznik a nasjvježiji primjer jeste nestanak električne energije i dan pred posljedni Bajram. Od 
nadležnih tražim hitnu reakciju te zahtjevam riješavanje ovog problema u što skorijem roku kako 
bismo naredni ali i svaki sljedeći Bajram dočekali onako kako dolikuje. Druga inicijativa 
rekonsktrukcija i asfaltiranje puta u MZ Ulišnjak, podnosim vijećničku inicijativu za 
rekonstrukciju i asfaltiranje puta u naseljenom mjestu Ulišnjak dakle radi se o dionici koja vodi od 
Gornjeg Ulišnjaka prema Boriku dužine 2 km. Na navedenoj dionici je došlo do odrona ceste što 
stvara velike probleme za naše sugrađane koji koriste ovu putnu komunikaciju. Molim nadležne da 
reaguju po pitanju ove problematike. Hvala. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala. Salatović. 
Vijećnik Edin Salatović, podnosim vijećničku inicijativu vezanu za postavljanje konkavnih 
ogledala na lokalnom putu Maglaj- Zavidovići na tri mjesta, kako bi se smanjila mogućnost 
saobraćajnih nezgoda na ovom putu. Kako nisu potrebna velika sredstva za ove radove moguće je 
u kratkom vremenskom periodu obezbjediti ova pomagala u saobraćaju. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala, još neko. Mešić. 
Vijećnik Mirza Mešić, ja prvo želim da se zahvalim za prošlu sjednicu gdje sam podnio jedno 
pitanje i inicijativu gdje su riješeni. Pitanje se odnosilo na pojačanje trafostanice za Kosovu, 
Kosova dom gdje je u međuvremenu to odrađeno dok se ne odradi trafo znači pojačano je, ljudi su 




